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ارابه آتشین!
بشارت یک ارابه آتشین همراه با موعظه و پیام 

مشتعل انجیل بر روى چرخهایى بر افروخته است!
به روح القدس اجازه دهید تا خدمت شما را به 

ارابه خود تبدیل سازد.
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تقدیم به:

من این کتاب را به همسر عزیزم آنى تقدیم مى کنم کسى که در 
طول 35 سال وفادارانه در زندگى، خانواده و خدمتمان کنار من 

بوده است.

به یاد مى آورم در گذشته به او گفتم:« وقتى به چهره تو نگاه 
مى کنم، خورشید را در حال طلوع مى بینم»

وقتى ما زندگى مشترکمان را آغاز کردیم، مزامیر 311:3 را به 
صورت نمادین براى خود انتخاب کردیم «از محل طلوع تا محل 

غروب آن، نام خداوند ستوده شود.»

راینهارد بـونکه
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مقدمه

روح  قدرت  به  آن  در  مردم  که  مسیحى  جلسه  یک  به  که  زمانى  دارم  یاد  به 
القدس باور نداشتند دعوت شده بودم تا سخنرانى کنم. ناگهان در میان صحبتهایم 
روح القدس آنجا ریخته، مردم از روح پر شدند و شروع به ستایش خداوند کردند. 
وقتى به آن وسط و دقیقا به میان جمعیت نگاه کردم سه یا چهار نفر را دیدم که 
هنوز روح خدا آنها را لمس نکرده بود. آنها به جایى این که در این اتفاق مافوق 
طبیعى شرکت کنند، فقط به اطراف نگاه مى کردند. در آن لحظه این را در قلبم 
احساس کردم که آنها باید مسیحیانى ضد آتش باشند. حتى وقتى که آتش روح 
القدس ریخت باز هم آنها غیر مشتعل بودند. مى خواهم این را به شما بگویم که 
من خود شخصا براى خداوند مشتعل هستم و مى خواهم در آتش روح القدس 
شعله ور بوده و تا آخر عمرم هم با این آتش ادامه بدهم. این تجربه الهام بخش 
من براى انتخاب نام این کتاب بود. امروز مى خواهم همین سوال را از شما هم 
بپرسم. شما آتش روح خدا را دریافت مى کنید و یا در مقابل آن مقاومت مى کنید؟ 
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مـعرفى

این  است.  تر  خواندنى  و  تر  شیوا  مدرنى  رمان  هر  از  رسولان  اعمال  کتاب 
کتاب به روشنى شخصیتها را چه در قالب فرمانروایى و چه در حال حمایت از 
دیگران به تصویر کشیده است. این کتاب داراى هیجان، ماجراجویى، پیروزى و 
از  همچنین  و  رم  به  انطاکیه  از  و  دمشق  به  اورشلیم  از  تصاویر  است.  شکست 
سلول زندان تا روى عرشه کشتى دائم در حال تغییر مکان است. ما با تندباد روح 
القدس و رسولانى از طبقه روستاییان روبرو مى شویم که هر چند همیشه با آنها 
برخوردى شایسته صورت نمى گیرد و یا در شرایطى مناسب قرار ندارند اما با 

انجام معجزاتى فوق العاده رهبران دولتى زمان خود را حیرت زده کرده اند.
وقتى من انجیل مرقس 8:16 را مطالعه مى کنم از این که شاگردان تا زمانى 
که عیسى به آسمان صعود کند هنوز ایمان نداشتند متحیر مى شوم. همین نوع 
بى ایمانى را مى توان در مرقس 11:16 هم یافت. شما در دو آیه پیشتر یعنى در 
آیه 13، دوباره به همان کلمات «آنها باور نداشتند» برخورد مى کنید. و باز در 
آیه 14 همان کلمات «آنها باور نداشتند» تکرار مى شود. آنها گروهى از افراد بى 
ایمان بودند! اما نکته اى که مرا در آیه بعدى یعنى آیه 15 شگفت زده کرد این بود 
که، عیسى به این افراد ترسان و بى ایمان مى گوید« به سرتاسر جهان بروید و 
خبر خوش را به همه خلایق موعظه کنید». اگر من آنجا حضور داشتم به آرامى 
به عیسى مى گفتم « سرورم آیا مى دانید که شاگردانى که به آنها این ترفیع را 
داده اید در واقع گروهى از بى ایمانان هستند؟ آنها هیچ وقت قادر به انجام این 
کار نخواهند بود». من فکر مى کنم در این هنگام عیسى روى گردانده و به من مى 

گفت «بونکه، تو نمى دانى که من چه رازى پیش خود دارم».
اما این راز چه بود و چه اتفاقى بین آیه 14 تا 20 رخ مى دهد؟ در آیه 20 ما مى 
خوانیم «پس ایشان بیرون رفته، در همه جا موعظه مى کردند، و خداوند با ایشان 
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عمل مى کرد و کلام خود را با آیاتى که همراه ایشان بود، ثابت مى نمود، آمین». 
چه اتفاقى بین آیه 14 تا 20 افتاد؟ از لحاظ تاریخى در این بین، باب دوم اعمال 
رسولان اتفاق مى افتد. شاگردان ترس را کنار گذاشته و با قدرت براى انجام آنچه 

عیسى هنگام صعود به آسمان به آنها گفته بود اقدام کردند.
«اما چون روح القدس بر شما آید، قدرت خواهید یافت و شاهدان من خواهید 
بود، در اورشلیم و تمامى یهودیه و سامره و تا دور ترین نقاط جهان» ( اعمال 
کنار  را  خود  ضعفهاى  توانست  خواهیم  هم  ما  ترتیب  همین  به   .(8:1 رسولان 

گذاشته و این قدرت بى پایان را دریافت کنیم.
قدرت در ذات شاهدان مسیح است و یکى از متعلقات فرعى انجیل نیست. این 
قدرت مثل بوقى کوچک بر روى بایسکل نیست. این قدرت در واقع تمام ماشین 
است! در هیچ جا حتى اشاره کوچکى به این هم نشده که بعضى از شاگردان بى 
قدرت خواهند بود. اگر بخواهم بى پرده صحبت کنم، مسیحیت یا مافوق طبیعى 
است یا اصلا هیچ چیز نیست. ما یک عیسى مافوق طبیعى داریم با خدماتى مافوق 
مافوق  مقدسى  کتاب  اساس  بر  طبیعى  مافوق  کلیسایى  ایجاد  باعث  که  طبیعى 
طبیعى مى شود. اگر بخواهیم معجزات را کنار بگذاریم پس باید زندگى مسیحى 
را هم کنار بگذاریم. به این ترتیب کلیسا تبدیل به یک جامعه اخلاقى یا یک باشگاه 
اجتماعى مى شود که طراحى نشده تا قدرت خدا را به جامعه اى ناتوان انتقال دهد 

اما ما در واقع ساخته شده ایم تا هدایت کننده قدرت خدا به دنیا باشیم!
روح القدس و مژده محبت نجات بخش عیسى به شکلى جدایى ناپذیر به زندگى 
مسیحى گره خورده اند. پس اگر مى خواهید قدرت خدا را ببینید، همه تکنیک ها و 
پیشنهادات روان شناسى را کنار گذاشته و شروع به موعظه کلام خدا کنید! دقیقا 
نقطه اى که قدرت خداوند آزاد مى شود در انجیل نهفته است. من نمى خواهم فقط 
یک چیز از صندوق جواهرات خداوند بیرون بیاورم. بلکه مى خواهم انجیل را که 
شامل تمام نیازهاى بشرى از قبیل: نجات، بخشش، شفا، آرامش، امید و رستگارى 

است را اعلام کنم.
من به یک سرى تکنیک براى یافتن قدرت روح القدس و چند نکته کلیدى براى 
مشتعل کردن آن اشاره کرده ام. مى خواهم افکار شما را به چالش کشیده و الهام 
قدرت  خدا  باشم.  شماست  همراه  که  روحى  عظیم  قدرت  یافتن  براى  شما  بخش 
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مرگ و رستاخیز را درون شما و تمام ایمانداران دیگر قرار داده است. هیچ بهانه 
اى براى نشان دادن ضعف در برابر گناه و شیطان وجود ندارد. به هر حال قدرت 

هر چیز را داریم در مسیح که ما را نیرو مى بخشد( فیلیپیان 13:4). 
اگر بخواهم حقیقت را به شما بگویم، این کتاب به طور خلاصه راز زندگى و 
خدمت مرا بیان مى کند. من مطمئن هستم اگر شما هم این اصول را به کار بگیرید 

با نتایج مشابه ایى روبرو خواهید شد.
در  عظیمى  گروه  ایم  کرده  ایجاد  انجیل  براى  که  هایى  گردهمایى  جریان  در 
ایم.  بوده  خداوند  عظیم  قدرت  و  محبت  شاهد  ما  و  اند  گرفته  تعمید  القدس  روح 
مى خواهم درك خود را از این اتفاقات براى شما بیان کنم. همیشه حوزه نهایى 
اند  شده  باعث  تجربیات  این  مسلما  کند.  مى  تعیین  مقدس  کتاب  را  من  تجربیات 
چیزهاى زیادى را درباره روح متوجه شوم اما همان طور که پطرس گفت « قدرت 
الهى او هر آنچه را براى حیات و دیندارى نیاز داریم بر ما ارزانى داشته است.»( 
که  طور  همان  سازد.  مى  معتبر  را  ما  تجربیات  مقدس  کتاب   .(3:1 پطرس  دوم 
تجربیات و درك خود را درباره روح بیان مى کنم، تلاش مى کنم به شما نشان 
دهم نتایجى که حاصل کرده ام از درون کتاب مقدس سرچشمه مى گیرد و آنچه 

دیده ام را توضیح مى دهد. 
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آتش قدرتمند انجیل 
زیرا از انجیل سرافکنده نیستم، چرا که قدرت خداست براى 
نجات هر کس که ایمان آورد، نخست یهود و سپس یونانى.

رومـیـان 16:1

حاشیه امنیت را کنار بگذارید
انجیل تنها اسلحه اى است که وقتى شلیک مى کند یک فرد مرده را 

به حیات بر مى گرداند

مدارك تاسیس
کتاب مقدس قانون اساسى ملکوت خداوند است. هیچ پارلمان و یا دولت 
زمینى یا دادگاه عالى هم قادر به تغییر آن نیست. آرا حزب دموکرات و یا 

هیچ نظر سنجى نمى تواند حقیقت کتاب مقدس را تغییر بدهد. «خداوندا، کلام 
تو جاودانه در آسمانها استوار است.»(مزامیر 89:119). عیسى گفت« من راه 

و راستى و حیات هستم»( انجیل یوحنا 6:14).

خبر مهم
انجیل زمانى اتفاق مى افتد که موعظه مى شود! و به یک واقعه تبدیل مى شود

آتش را آزاد کنید
ما با سیم خاردار از انجیل دفاع نمى کنیم. بهترین دفاع براى کتاب 
مقدس این است که در برابر دشمنانش قرار بگیرد. او خود مى داند 

چطور آنها را سرنگون کند.

صخره ایى محکم
کلام خدا مشتى سنگ ریزه که حاصل نقطه نظر مسیحیان باشد 

نیست بلکه صخره ایى محکم است.
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سفیرها
انجیل یک اصلاحیه به جهت بالا بردن کیفیت بشر نیست. اهمیتى 
ندارد که واعظ انجیل چقدر فروتن باشد، در واقع واعظ انجیل 

افسرى به نمایندگى از پادشاهى خداست که مى تواند با اقتدارى که 
از طرف پادشاهى خدا دریافت کرده صحبت کند.« سفیران مسیح 

هستیم» ( دوم قرنتیان 20:5)

انجیل خبر بد نیست
انجیل کلامى محکوم کننده نیست و در نتیجه خبرى خوش است و نه 

کلام نگرانى چون عیسى قیامت و حیات است.

همیشه تازه است 
انجیل پیامى حفظ شده همچون داستان اسکندر مقدونى یا یک مومیایى 

باقى مانده از دل تاریخ نیست. ما چیزى به عنوان برق کهنه و یا باد 
کهنه نداریم، به همین ترتیب چیزى به نام انجیل کهنه هم نداریم.

نا محدود است
کلام خدا همچون حیات خدا نا محدود است و مثل یک عتیقه که نیاز به 
محافظت دارد نیست. این خداوند است که از کلیسا محافظت مى کند. 
«زیرا زندگى و حرکت و هستى از اوست»( اعمال رسولان 28:17). 

دینامیت انجیل
وقتى ایمان و شاهد کلام خدا با هم ترکیب شوند، چیزى شبیه به انفجار 
اتفاق مى افتد. پولس مى گوید انجیل قدرت خداست(رومیان 16:1). (کلمه 

قدرت در زبان یونانى از ریشه کلمه دینامیت گرفته شده است.)

امنیت ملى
انجیل از یک قهرمان ملى کمتر نیست. و یک بسته قدرت است که به گونه 
اى طراحى شده که تغییرى بنیادین در زندگى ملت ها پدید بیاورد. تغییر 

دهنده و نجات دهنده هم عیسى است که در انجیل معرفى مى شود!
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نکـاتى درباره آتش
بخش 1:

نکاتى مهم درباره روح القدس
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خداوند شگفتى ها
سپس عیسى سوار قایقى شد و شاگردانش نیز 
از پى او رفتند. ناگاه طوفانى سهمگین در گرفت، 
آنگونه که نزدیک بود امواج قایق را غرق کند. اما 
عیسى در خواب بود. پس شاگردان آمده بیدارش 

کردند و گفتند:« سرور ما، چیزى نمانده غرق 
شویم؛ نجاتمان ده!» عیسى پاسخ داد:« اى کم 

ایمانان، چرا این چنین ترسانید؟» سپس برخاست 
و باد و امواج را نهیب زد و آرامش کامل حکمفرما 
شد. آنان شگفت زده از یکدیگر مى پرسیدند :« این 
چگونه شخصى است؟ حتى باد و امواج نیز از او 

فرمان مى برند!»

انجیل متى 8: 23-27



21 راینهارد بُونکه

مگتوس- قدرتى توقف ناپذیر
از طریق تعمید روح القدس، همه ما به قدرت رستاخیز دسترسى پیدا مى کنیم. 

کلیسا بدون این قدرت کاملا ناتوان محسوب مى شود. روح القدس همیشه همراه 
شما و در حال انجام اراده خداست. اما اگر شما اراده خدا را انجام نمى دهید پس 

به این قدرت نیاز ندارید، و در نتیجه آن را دریافت نخواهید کرد. اما وقتى در روح 
القدس تعمید مى گیرید، قدرت آن در شما توقف ناپذیر خواهد بود.

دعاى پولس براى افسسیان (1: 18-20)
«تا چشمان دلتان روشن شده، امیدى را که خدا شما را بدان فرا خوانده است، 
بى  قدرت  از  و  ببرید،  پى  مقدسین  در  او  جلال  پر  و  غنى  میراث  به  و  بشناسید 
نهایت عظیم او نسبت به ما که ایمان داریم، آگاه شوید. این قدرت، برخاسته از 
عمل نیروى مقتدر خداست که آن را مسیح به کار گرفت» پولس در اینجا براى 
با  را  اتم  بمب  است.  کرده  استفاده  مگتوس  کلمه  از  نیرو  این  عظمت  توصیف 
شاخصى به نام مگتوس اندازه مى گیرند. اما پولس فقط به این بسنده نکرده او 
از کلمه « سوپر مگتوس» استفاده کرده است. ما هم باید میزان اثر بخشى خود 
را در مسیح همین طور اندازه گیرى کنیم، زیرا این منبعى است که در اختیار تمام 

خادمان خدا قرار دارد.

غیر ممکن اتفاق مى افتد
طبیعت الهى فقط شامل اتفاقات ما فوق طبیعى نیست، بلکه شامل معجزات نیز 

هست. قدرت، محبت و نیکویى خداوند فراتر از همه چیز است. جایى که حضور 
خدا باشد آنجا تعالى، نور و زندگى جریان دارد. کوهها پست گردیده و زمین 

هاى نا هموار، هموار مى گردد (اشعیا 4:40) در فرهنگ لغات خداوند لکمه اى به 
نام غیر ممکن وجود ندارد.
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در جایى که خداوند حضور دارد هر چیز غیر ممکنى اتفاق خواهد افتاد
ایوب  افتاد.  اتفاق  او  حضور  دلیل  به  خلقت  تمام  اوست.  حضور  نشانه  مثل  این 
اوست»(ایوب  طریقهاى  حواشى  تنها  اینها  که  «براستى  گوید  مى  جهان  درباره 
عیسى  حضور  باشد.  گذشته  چمن  روى  از  که  شخصى  پاى  جاى  مثل   (14:26
هم به همین گونه است. شما نمى توانید دهکده اى را پیدا کنید که عیسى از آنجا 
عبور کرده باشد و در آنجا شخصى بیمار باقى مانده باشد! هر کجا او باشد، هیچ 
مشکلى براى راه رفتن روى موج ها یا شفاى بیماران و یا غذا دادن به 5000 هزار 
نفر آن هم با نهار یک پسر بچه وجود ندارد. این ها به صورت طبیعى رخ مى دهند، 
زیرا تمام عناصر تحت فرمان او هستند. « براى آنان که خدا را دوست دارند همه 

چیز ها با هم براى خیریت در کار است.» ( رومیان 28:8).

معجزه روح القدس
خدا فقط یک شخص با قدرت مافوق طبیعى نیست، او به صورت طبیعى یک 

معجزه گر است و در نتیجه روح او هم یک معجزه گر است. هر چیزى که به او 
مرتبط است و هرکارى که انجام مى دهد یک معجزه است. داشتن روح القدس 
یعنى داشتن توقع براى انجام گرفتن معجزه. ایمان به روح القدس یعنى ایمان 
به معجزه، و راه رفتن با روح یعنى حرکت و کار در معجزه . شما براى دیدن 

علائم و شگفتى ها خلق شده اید!  

فقط روحى که عیسى به ما وعده داده روح القدس و روح معجزه است.
روح القدس بدون معجزه وجود ندارد. تایید وجود روح القدس اما انکار کارهاى 
فوق العاده اى که او مى تواند انجام بدهد، فقط باعث غمگین شدن او مى شود. او 
کار خود را با یک حرکت خارق العاده آغاز کرد و آن خلقت جهان بود. او اکنون 
هم داراى همان طبیعت است. آنچه او بوده و هست و خواهد بود را مى توان در 
این جمله زمینى توضیح داد.« هستم آن که هستم» (خروج 14:3). روح القدس که 
خودش تمام دنیا را به صورتى ما فوق طبیعى آفریده، قطعا هیچ مشکلى هم براى 

انجام کارهاى ما فوق طبیعى ندارد.  
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فرا تر از تصوراتـتان
نگرش انسان ضعیف و سقوط کرده این است که نسبت به کارهاى روح منطقى 
برخورد کرده و تردید داشته باشد، اما در عیسى مسیح، روح ما دوباره متولد 

شده است و حالا ما به چیزهاى مافوق طبیعى و معجزه در زندگى ایمان داریم. 
پس نگذارید طبیعت نفسانى و شرایط زندگى کردن در جسم بر خلاف قدرت 

معجزه در شما سخن بگویند.

خداوند قوانین طبیعت را ساخت و آنها را به عمل در آورد.
از  تر  فرا  است  قادر  او  نیست.  ما  هاى  ضعف  یا  و  قوانین  این  به  محدود  او  اما 
انتظارات ما و حتى فراتر از بزرگترین رویاهاى ما عمل کند(افسسیان 20:3). ما 
مى توانیم کاملا به این موضوع اعتماد داشته باشیم. به هر حال«خدا انسان نیست 
که دروغ گوید، و نه بنى آدم که از تصمیم خود منصرف شود. آیا او سخنى گفته 
که بدان عمل نکرده باشد؟ یا کلامى بر زبان آورده که به انجام نرسانده باشد؟» 

(اعداد 19:23).
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تـعـمید با آتـش
من شما را براى توبه، با آب تعمید مى دهم؛ اما آن 
که پس از من مى آید تواناتر از من است و من حتى 

شایسته برگرفتن کفشهایش نیستم. او شما را با 
روح القدس و آتش تعمید خواهد داد.

انجیل متى 11:3
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کاملا غوطه ور شدن
تعمید روح القدس یعنى غوطه ور شدن کامل روح، روان و جسمتان در روح 
القدس. این یک کار جزئى، نمادین و یا موقتى نیست. بلکه تمام وجود شما به 

طور کامل و دائم در این آتش خالص غوطه ور مى شود. این فعالیتى نیست که 
فقط یک بار مثل تعمید آب اتفاق بیافتد. بلکه تجربه اى دائمى است که منجر به 

تغییر طبیعت و اطراف شما مى شود.

بعضى از مردم مسیحیت یخ زده را دوست دارند، سرد اما زیبا.
که  است  این  واقعیت  اما  باشد.  موزیم  یک  به  شبیه  کلیسایشان  خواهند  مى  آنها 
کلیسا یک جعبه یخ زده نیست. کلیسا خانه پدر آسمانى است. روح القدس ما را 

براى خانه پدر آسمانى آماده نگه مى دارد.

روح نبوت را بپوشید
اشخاصى مثل ابراهیم، موسى، یوشع، دبوره، ایلیا و الیشع.. الهام بخش 

شگفتى بوده اند، اما در واقع آنها فقط انسانهایى با اشتیاق مثل من و شما 
بوده اند(یعقوب 17:5). و همان روحى که در آنها قرار داشت در ما نیز 

حضور دارد. ما یک روح معمولى دریافت نکرده ایم، پس نباید توقع نتایج 
معمولى هم داشته باشیم.

تعمید در روح القدس، روح نبوت را به ایمان داران مى پوشاند.
روح نبوت حالتى است که انبیاء، خداوند را به صورت ما فوق طبیعى تجربه مى 
کنند. یوئیل 28:2 وعده داده که همین روح نبوت بر همه ریخته خواهد شد. و فقط 
یک نفر اینجا یا آنجا این کار را انجام نخواهد داد، بلکه همه مردم قادر به نبوت 

خواهند بود، 
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سیم برق تا زمـانى که به بـرق وصل نشده بى 
خطر به نظر مى رسد 

پادشاهى خدا مى آید و ما کلید آن را در اختیار داریم. شاید ما افرادى معمولى 
و بى اهمیت به نظر برسیم، اما اشتباه نکنید ما پر از قدرت روح القدس هستیم 
و نقشى حیاتى در نقشه نجات خدا ایفا مى کنیم. زبان ما توان تغییر سرنوشت 

خود و دیگران و همچنین تغییر جریان اتفاقات را دارد، و دستهاى ما حامل 
شفاى بلسان جلعاد1 است.  

وقتى برق براى اولین بار کشف شد 
مردم آن را به عنوان یک سرگرمى تازه در نظر گرفتند. دوصد سال پیش کمتر 
باعث  و  بوده  گذار  تاثیر  صنعت  در  حد  این  تا  برق  انرژى  کرد  مى  فکر  کسى 
براى  نشانه  یک  این  کنند  مى  دعا  ها  زبان  با  مردم  وقتى  شود.  شهرها  روشنى 
پتانسیل و قدرت روح القدس محسوب مى شود. ما مى توانیم به قدرتى که خدا 
در روح ظاهر مى سازد اعتماد کنیم. روح خدا در اثر یک حادثه صادر نشد ، و 
اگر به او اجازه دهیم مى تواند در تمام خدمات ما نفوذ کرده و اثر بگذارد. شاید 
مسیحیان آرام و بى خطر به نظر برسند، اما مثل سیم، تا زمانى بى خطر هستند 

که به برق وصل نشده اند. 

1   دوای شفا بخش کھ در سوریھ پیدا میشود
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شما باید قدرت را 
دریافت کنید 

پس چون گرد هم آمده بودند، از او پرسیدند: 
«خداوندا، آیا در این زمان است که پادشاهى را به 
اسرائیل باز خواهى گردانید؟» عیسى پاسخ داد: «بر 
شما نیست که ایام و زمانهایى را که پدر در اختیار 
خود نگاه داشته است بدانید؛ اما چون روح القدس 

بر شما آید، قدرت خواهید یافت و شاهدان من 
خواهید بود، در اورشلیم و تمامى یهودیه و سامره 

و تا دورترین نقاط جهان.»

اعمال رسولان 1: 6-8
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فراوانى
عیسى مى گوید«اما چون روح القدس بر شما آید، قدرت خواهید یافت»( اعمال 

رسولان 8:1). بدون این قدرت ما در واقع فقط یک اعتقاد سکولار، منطقى و 
بى خطر خواهیم داشت. میوه اندیشه هاى عرفانى هیچ شباهتى به پویایى عهد 

جدید ندارد، سکوت متعلق به بودایى ها است نه مسیحیان. پس عقب ننشینید!

استفاده از قدرت روح القدس جزء شرایط معمول براى زندگى مسیحیان در نظر 
گرفته شده است پر بودن از روح تاثیراتى همچون پویایى و انرژى و یا قدرت 
(دونامیس) را از زمان عهد جدید تا کنون در زندگى میلیون ها نفر به همراه داشته 
است. در کلام خدا آیه هاى اندکى وجود دارد که حضور روح القدس را همچون 
نسیمى آرام یا ساده و ناشناخته به تصویر کشیده باشد. آشکار شدن روح القدس 
قابل  اثرات  و  قدرت  بیرونى،  علائم  شگفتى،  صدا،  باد،  آتش،  با  همراه  تواند  مى 

رویت هم باشد.

قدرت پیروز شدن 
روح القدس یک دارو یا مسکن و یا محرك نیست. او نمى آید که تنها به ما 

تجربه اى احساسى بدهد، دچار اشتباه نشوید: حضور او قلب شما را به تپش 
در مى آورد. زندگى سخت است و خداوند قدرت خود را در شرایط سخت 

خواهد فرستاد. او نیروى اصلى حیات است که به ما قدرت و فراوانى مى بخشد 
تا شاهدان کلام او باشیم. 

شما باید در روح القدس تعمید بگیرید 
 :1 رسولان  (اعمال  نمایید  دریافت  را  قدرت  باید  آید،  شما  بر  القدس  روح  وقتى 
اتفاق  که  من  براى  بیوفتد؟  اتفاق  تواند  مى  هم  ما  زمان  در  تجربه  این  آیا   .(5-8
در  بشر  نوع  براى  را  این  از  تر  العاده  فوق  چیزى  توانم  نمى  من  است.  افتاده 
نظر بگیرم. شما حقیقتا از خداوند پر مى شوید. منظورم احساس سرخوشى به 
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خاطر مصرف خداوند و حس سرگیجه و کف بالا آوردن نیست. بلکه منظورم در 
واقع یک توانمند سازى واقعى در شخصیت، دریافت شفاى جسم، محافظت الهى، 

حکمت، دانش و هر چیز نیکویى دیگر که براى زندگى بدان احتیاج داریم است. 

قدرت براى ماراتن 
مسح خدا مثل ذات او گرانبهاست. شما نمى توانید مسح را همچون ورزشکاران 

المپیک که مدال طلا کسب مى کنند به دست آورید. همان طور که نجات را 
دریافت کرده ایم، روح را هم نه بر اساس ارزش و لیاقتمان بلکه توسط ایمان به 

دست مى آوریم تا توسط او قوت یافته و شاهدان مسیح باشیم. 

قدرت روح القدس مثل یک جایزه به دست نمى آید
قدرت روح یک جایزه نیست که شما در پایان ماراتن به دست بیاورید. بلکه قدرتى 
است که ما براى پیمودن ماراتن خداوند به آن نیاز داریم. شاید ما در طول مسیر 
روحیه شکرگزارى خود را از دست بدهیم و یا لغزش بخوریم، اما دقیقا به همین 
دلیل است که دریافت روح القدس امرى بسیار ضرورى است. او به ما کمک نمى 
کند چون بى نظیر و عالى هستیم، در واقع او به ما قوت مى بخشد چون بى عیب 
نیستیم. او مى آید چون در ضعفها و قوت هایمان به او احتیاج داریم. این کلمات 
را دائما در قلبتان تکرار کنید«روح القدس من واقعا به تو نیاز دارم!» خواهید دید 

که او سریعا در آنجا حاضر خواهد بود.  
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کمکى همیشه حاضر 
«و من از پدر خواهم خواست و او مدافعى دیگر به 

شما خواهد داد که همیشه با شما باشد» 

انجیل یوحنا 16:14 
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قدرت عظیم روح القدس در ما کار مى کند 
روح القدس روح خداوند و روح عیسى مسیح است. او خداوند است. ما با دعا 
او را تقویت نمى کنیم او بدون کمک ما قادر مطلق است. با این اوصاف کتاب 

مقدس مى گوید ما باید در روح دعا کنیم( افسسیان 18:6) 

روح القدس خداوند است، او سومین شخص تثلیث است. 
او قادر مطلق است، همه چیز را مى داند و هم جا هست. او به کمک ما احتیاج ندارد، اما 
ما را انتخاب کرده تا از طریق محبت در ما و همراه با ما کار کند. دعا کردن کمکى به 
خداوند نمى کند؛ بلکه باعث مى شود تا ما در کار خدا شریک شویم و خود را تسلیم اراده 
او کرده او را به عنوان خداوند، مهیا کننده و نجات دهنده زندگیمان بپذیریم. چه افتخارى 
نصیب ما شده است که مى توانیم خادمانى فیض یافته از طرف خدایى نیکو، قدوس و 
بخشنده باشیم! در دنیایى پر از درد و رنج ما کسانى هستیم که مژده نجات را مى دهیم. 

خداوند مى خواهد براى شما کار کند 
خیلى اشخاص وجود دارند که براى خدا کار مى کنند در حالى که خدا است 
که مى خواهد براى آنها کار کند. او نمى خواهد ما آنقدر شدید کار کنیم که 

روزى بر زمین افتاده و بمیریم. کار خدمت امرى ضرورى، حیاتى و حساس 
است. اما خدا کما کان از ما مى خواهد تا وقتى را براى استراحت با خانواده و 

دوستانمان یافته و از چیزهاى خوبى هم که اطرافمان است لذت ببریم.

سنگ قبرى را دیدم با اسم مردى و نوشته اى بر روى آن که: 
«تمام زندگى او در کار گذشت»«من متاسفم اما این سنگ قبر متعلق به یک حمال 
است و نه یک انسان». قصد خدا از آفرینش ما این نبوده که ما همچون ربات تمام 
عمر فقط کار کنیم. اگر خواسته او فقط این مى بود او مى توانست گروهى اسب 
براى این کار در نظر بگیرد. او وقتى به من و شما فکر مى کند ما را در ذهن خود 

همچون برده و یا واگن قطار تصور نمى کند 
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او را محدود نکنید 
«چند مرتبه در صحرا بر او تمرد ورزیدند و در 

بیابان، وى را غمگین ساختند! بارها و بارها خدا را 
آزمودند، و قدوس اسرائیل را آزردند! دست او را 
به خاطر نداشتند، و نه روى او را که ایشان را از 
چنگ خصم فدیه کرد؛ آنگاه که آیات خویش را در 
مصر به نمایش گذاشت، و عجایب خود را در دیار 

صوعن». 

مزامیر 78: 40-43 
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هیچ جایگزینى نیست 
روح القدس جایگزینى ندارد. اوست که به واعظ حیات بخشیده و موعظه را 

قدرتمند مى سازد و همچون آهنربایى الهى روح افراد را به کلیسا مى کشاند. 
روح خدا در واقع گواه و شاهد اوست؛ اگر ما به او اجازه دهیم جایگاه خود را 

در کلیسا بنا کند، دروازه هاى جهنم بر ما هیچ قدرتى نخواهد داشت و ما شاهد 
رشد و نمو خواهیم بود. 

در  بیشترى  هایى  قهوه  و  کیک  به  باشیم،  داشته  کمترى  القدس  روح  چقدر  هر 
مشارکتها براى فعال نگه داشتن افراد در کلیسا نیاز خواهیم داشت. ما مشکلى 
با کیک و قهوه نداریم، اما حقیقت این است که روح القدس هیچ جایگزینى ندارد. 

حضور و کارهاى او در انحصار خود اوست. 

تمام جهان براى عیسى 
روح القدس است که بشارت را ممکن مى سازد. بدون روح القدس رشد و 

ترقى روحانى فقط رویایى غیر ممکن است. اما با قوت و انگیزه ى روح القدس، 
موعظه کلام خدا به تمام دنیا تنها یک رویاى دست نیافتنى نیست بلکه تصویرى 

قابل دسترسى است. 

در ابتداى آخرین قرن 
روح القدس آشکارانه و به طور چشم گیرى همچون اعمال رسولان باب 2 رشد 
کرد. از آمریکا مژده انجیل به اروپا رسید و از آنجا به آسیا و تمام دنیا. سوال 
من این است که اگر در 100 سال اخیر 20 نفر پر از آتش روح القدس توانسته 
اند 800 میلیون نفر را نجات بدهند، چند نفر توسط این 800 میلیون نفر مى تواند 

نجات یابد؟ حتى آسمان هم نمى تواند قدرت خدا را محدود کند! 
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من عیسى را در چشمان شما مى بینم 
روح القدس در شما سکونت دارد و مى خواهد با قدرت در زندگیتان عمل کند. 

او مى خواهد با تمام قسمتهاى جسم و روان شما در تماس باشد و زبان، بدن، 
ذهن، اراده و حتى چشمان شما را در اختیار داشته باشد تا مردم بتوانند او را 

در شما ببینند. 

سال پیش من و خادم مربوط به موسیقى مى خواستیم براى خرید یک کیبورد 
جدید اقدام کنیم تقریبا نزدیک بعد از ظهر وارد یک فروشگاه موسیقى بزرگ در 
ما  و  نکرد  اى  توجه  هیچ  ما  به  فروشنده  شدیم.  جنوبى  آفریقاى  ژوهانسبورگ 
تمام کیبورد ها را امتحان کردیم. ناگهان فروشنده به سراغ ما آمد و در حالى 
مى  من  آقا   » گفت  من  به  متعجب  چشمانى  با  رسید  مى  نظر  به  زده  شگفت  که 
توانم عیسى را در چشمان شما ببینم!» چى؟ روح القدس وارد فروشگاه شد، ما 
سمت  به  داشتم  که  وقتى  شدیم.  تقویت  روح  در  و  کرده  فراموش  را  ها  کیبورد 
ماشینم برمى گشتم با خود گفتم«خداوندا من اصلا نمى توانم متوجه بشوم چطور 
تو  چشمان  در  را  عیسى  توانم  مى  من  بگویید  من  به  تواند  مى  غریبه  شخصى 
ببینم؟» ناگهان روح القدس با من صحبت کرده و گفت«عیسى در قلب تو زندگى 
مى کند و گاهى اوقات خود را به نمایش مى گذارد» من خندیدم و گریه کردم. چه 
حقیقت با شکوهى! بالاخره متوجه نکته شده بودم. سالها بعد، همسر آن فروشنده 
را ملاقات کردم و او به من گفت که حالا همسرش از عیسى مسیح پیروى مى 

کند. جلال بر خدا. 
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همه چیز براى عیسى 
«پس چون ابرى عظیم از شاهدان را گرداگرد خود 
داریم، بیایید هر بار اضافى و هر گناه را که آسان 
به دست و پاى ما مى پیچد، از خود دور کنیم و 
با استقامت در مسابقه اى که براى ما مقرر شده 

است، بدویم. و چشمان خود را بر قهرمان و مظهر 
کامل ایمان یعنى عیسى بدوزیم که به خاطر آن 

خوشى که پیش رو داشت، صلیب را تحمل کرد و 
ننگ آن را نا چیز شمرد و اکنون بر جانب راست 
تخت خدا نشسته است. به او بیندیشید که چنان 

مخالفتى را از سوى گناهکاران تحمل کرد، تا خسته 
و دلسرد نشوید.» 

عبرانیان 12: 1-3 
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عمومى و نه خصوصى 
آیا ما از انجیل خجالت مى کشیم؟ پولس که خجالت نمى کشید. او سر خود را تراشید 

تا نشان دهد عهدى بسته است ( اعمال رسولان 24:21). مردم قطعا به سر کچل یک 
رسول توجه مى کردند. اما او از این موضوع شرمسار نبود! او قسم خورده بود که 
کارى براى خدا انجام دهد! چرا ما جزو ایماندارانى که تعمید آتش گرفته اند نیستیم؟ 

آن 120 نفر که از بالا خانه بیرون آمدند، دیگر آدمهاى قبلى نبودند! 
بر آنها مهر زده شده بود، و به طرز قابل توجه اى تغییر کرده بودند. وقتى مردم 
از کلیساهاى ما در روزهاى یکشنبه خارج مى شوند چطور به نظر مى رسند؟ 
تصور مى کنید آتش خدا در میان موعظه در استادیوم ریخته و همه مست روح 
القدس از آنجا خارج مى شوند؟ تعمید روح القدس یک اتفاق خصوصى نیست! 

بلکه رویدادى عمومى است! جلال بر خداوند! 

آغوشى کاملا باز 
دنیا هر احساس و اشتیاقى را تحسین مى کند غیر از یک احساس آن هم محبت 
براى خداوند است. ما چه چیزى مى خواهیم؟ آیا ما فرهنگ دیوانه وار و پیچیده 

خود را مى خواهیم یا تولدى تازه همراه با طبیعتى الهى را طلب مى کنیم؟ اگر 
مى خواهید تمام روح القدس را داشته باشید پس باید کاملا در پى او باشید.

 
تجربه با شکوه شناور بودن در اقیانوس اهداف خدا 

آیا انجام خواسته هاى خدا همراه با تندباد پنطیکاستى عظیم او چیزى است که 
ما از آن مى ترسیم؟ آیا ما به قدرى درگیر آنچه آن را تمدن مى نامیم شده ایم 
احساسات  کجاست؟  او  اشکهاى  کنیم؟  دریافت  را  مسیح  عیسى  توانیم  نمى  که 
خداوند  براى  ما  آورد  دست  و  آگاهى  کجاست؟  صلیب  روى  بر  او  بردبارى  و 
کجاست؟ اگر مى خواهید همه آنچه در روح القدس است داشته باشید، پس کاملا 

در پى او باشید و به پشت سرتان هم نگاه نکنید.
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باید از کجا شروع کرد
روزى مردى جوان به من گفت که از طرف خداوند براى موعظه انجیل خوانده 

شده است، اما شبانش نمى خواهد چوکى خود را در اختیار او قرار بدهد. من به 
او نگاه کرده و گفتم «من این چوکى را در اختیار تو قرار مى دهم!» او با چشمانى 

متعجب به من نگاه کرده و گفت «چى؟ تو مى خواهى چوکى خود را به من 
بدهى؟» من گفتم «نه اما من مى توانم به تو چوکى براى این کار بدهم. گوشه هر 

خیابانى یک چوکى براى موعظه است.» من ادامه دادم « این جایى است که من کار 
خود را آغاز کردم، و تو هم باید از همین جا شروع کنى» کتاب مقدس مى گوید، 

«زیرا کیست که روز امور کوچک را خوار شمارد»(زکریا 10:4).

رشد خدمت به صورت مرحله اى اتفاق مى افتد. رشد به آهستگى رخ مى دهد
شما در کلام، ایمان، روح القدس و میوه آوردن رشد کرده و بالغ مى شوید. وقتى 
با مخالفت روبرو مى شوید نا امید نشوید. عیسى ما را طورى ساخته است که 
برتر از پیروزمندان باشیم. ما یک آسمان باز و فرشتگانى صعود کننده و نزول 
هم  القدس  روح  رسید،  خواهد  آسمان  به  تردید  بدون  ما  دعاهاى  و  داریم  کننده 

همچون خورشیدى درخشان از پس ابرها هر روز ما را پر مى سازد. 
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نکات آتش
بخش دوم

روح و عیسى-عیسى تعمید دهنده
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برگزیده
چون عیسى تعمید گرفت، بى درنگ از آب بر آمد. 
همان دم آسمان گشوده شد و او روح خدا را دید 
که همچون کبوترى فرود آمد و بر وى قرار گرفت. 
سپس ندایى از آسمان در رسید که «این است پسر 

محبوبم که از او خشنودم.»

انجیل متى 3: 16و17
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تعمید در آتش
عیسى گفت که یحیى تعمید دهنده همچون چراغى به این دنیا آمد، او مردم را 

در آب سرد اردن تعمید مى داد. اما عیسى چراغ نیست. او نور جهان و خداوند 
است. او در اردن روحانى تعمید مى دهد، همان جایى که با حرارت آتش مذبح 

خداوند شفا و قدرت را جارى مى سازد.

یحیى تعمید دهنده درباره تعمید روح القدس مى دانست، زیرا خدا به او گفته بود.
در واقع او مى گفت این راهى است که ما از طریق آن مى توانیم مسیح را شناسایى 
کنیم. تعمید آتش است که عیسى را متمایز مى کند. این در واقع کارى است که هیچ 
کس تا کنون انجام نداده و نمى تواند انجام دهد. شریعت و مجازاتى وجود دارد، 
اما مسیح از آنها جداست و فقط اوست که مى تواند در روح القدس و آتش تعمید 

دهد(انجیل متى 11:3)

عیسى در روح القدس تعمید گرفت
شاید این طور تصور شود که عیسى براى آغاز خدمت خود احتیاج داشت تا 

در روح القدس تعمید بگیرید. همان طور که یحیى تعمید دهنده عیسى را در رود 
اردن تعمید داد، دومین تعمید هم اتفاق افتاد. روح همچون یک کبوتر بر او فرود 

آمد. روح مثل یک شعله آتش ظاهر نشد زیرا در عیسى چیزى براى سوزاندن 
وجود نداشت.

بهترین الگو براى مسیحیان خود عیسى است و او در روح القدس تعمید گرفت.
انجیل متى، مرقس و لوقا همه این اتفاق را ثبت کرده اند. انجیل چهارم یعنى یوحنا 
عیسى  پیشگام  دهنده،  تعمید  یحیى  است.  داده  ارائه  هم  بیشترى  جزئیات  حتى 
قرار  او  بر  و  آمد  فرود  آسمان  از  کبوترى  چون  که  دیدم  را  کند«روح  مى  اعلام 
گرفت.»(انجیل یوحنا 32:1) عیسى خود این گونه توضیح مى دهد که «روح خداوند 
بر من است، تا فقیران را بشارت دهم...»(انجیل لوقا18:4). پطرس در اعمال رسولان 
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38:10 مى گوید«عیسى ناصرى را با روح القدس و قدرت مسح کرده» یحیى تعمید 
دهنده موضوع هیجان انگیزى مى گوید«من خود نیز او را نمى شناختم، اما همان که 
مرا فرستاد تا با آب تعمید دهم، مرا گفت: هر گاه دیدى روح بر کسى فرود آمد و بر 

او بماند، بدان همان است که با روح القدس تعمید خواهد داد.»(انجیل یوحنا 33:1).
مسیح همچون انسان تجربه شد تا نشان دهد تجربه زندگى بى نقص همچون یک 
انسان باید چگونه باشد. او اولین از جمعیتى بزرگ بود. او اولین انسانى است که 
در روح القدس تعمید گرفته است.انجیل یوحنا 34:3 مى گوید «چرا که خدا روح را 
به میزان معین عطا نمى کند». انجیل یوحنا 16:1 هم مى گوید«از پرى او ما همه 

بهره مند شدیم...» این یک حقیقت فوق العاده است. 
در واقع آنچه او دریافت کرد به ما هم تعلق پیدا کرده است. او براى ما پر شد و 

به دور از پرى نا محدود او همه ما شکست خواهیم خورد. 

عیسى تمام کارها را براى ما انجام داد
او براى ما به دنیا آمد و براى ما زندگى کرد. او گفت که براى ما در آب و روح 
تعمید گرفته است. او خدمت کرد، مرد، با جلال صعود کرد و باز خواهد گشت 

و تمام اینها را تنها به خاطر ما انجام داده و خواهد داد.

روح القدس زندگى عیسى را به تجربه ما تبدیل مى کند
وقتى او پذیرفت تا نقش انسان را ایفا کند، در کنار آن نیاز انسان به روح القدس را 
هم پذیرفت. او با این کار خود را به ما شناساند و گفت «زیرا شایسته است که ما 
پارسایى را به کمال تحقق بخشیم.»(انجیل متى 15:3). عیسى پسر خدا بود، اما مثل 
ما انسانها در جایگاه یک انسان زندگى کرد. این به این معنا است که او چیز جدیدى 
را تجربه کرد و خود را کاملا تسلیم روح کرد. این یک تبدیل و یا تولد تازه نبود. 
پسر خدا هیچ وقت این نیاز را نداشت. مثال او نشان داد که تعمید در روح القدس 
نباید با هیچ اصلاح و یا مراسم روحانى اشتباه گرفته شود. او یک تجربه منحصر 
به فرد با روح القدس را در خدمت خود تجربه کرد. و این همان چیزى است که همه 

ما باید به عنوان کسانى که تجربه او را دنبال کنند، تجربه کنیم. 
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رد مسح
رد پاى عظیمى از زنان و مردانى که در آتش خالص روح القدس تعمید گرفته 

اند وجود دارد. هر قدم ما ذره ایى از آتشى است که مارها و عقرب هایى که در 
راه ما براى دریافت برکات وجود دارند را مى سوزاند.

کلمه «تعمید» امروزه کلمه اى کاملا وابسته به کلیسا است
اما در گذشته این طور نبود چون این کلمه به معناى غوطه ورى است. وقتى لباس 
را داخل رنگ فرو مى کنند، در واقع مثل این است که بگویند لباس در رنگ تعمید 
گرفته و یا غوطه ور شده است، گویى که پارچه طبیعت رنگ را به خود مى گیرد. 
وقتى عیسى در دریا روح القدس ایستاده و ما را فرا خوانده و ما هم به دنبال او 
مى رویم، او در واقع ما را در آتش خالص روح القدس تعمید مى دهد. بعد از آن 
ما در آتش و آتش در ما خواهد بود. همین که از این دریا باشکوه بر مى خیزیم 
متوجه خواهیم شد که کاملا اشباع شده ایم. این موضوع فقط شامل یک جنبه از 
زندگى ما نمى شود بلکه در واقع نشانه غوطه وریى تمامى شخصیت ماست. مى 
توانید متصور شوید که از دریا بیرون آمده اید و چطور این آتش زنده از درون 
شما قطره قطره مى چکد. تمام ارواح شریر مى توانند متوجه شوند شما کجا بوده 
اید، زیرا آنها مى توانند قطرات آتش که از شما چکیده و کنار رد پایتان قرار دارد 

را تشخیص دهند. این همان رد مسح شماست! 

شما هم جزوى از آنها باشید!
عیسى هیچ کس را در حین زندگى زمینى خود تعمید نداد. او گفت بعد از این که به 
نزد پدر برود این کار را خواهد کرد. و این کار را هم از روز پنطیکاست طبق باب 

دوم اعمال رسولان انجام داد. این روند همچنان ادامه دارد و تغییرى در برنامه 
هم ایجاد نشده است. عیسى کماکان تعمید دهنده در روح القدس است. او نه 

بازنشسته شده و نه دست از کار خود کشیده است. او چطور مى تواند دست از 
این کار بکشد وقتى وعده آن را به ما داده است؟ (اعمال رسولان 39:2).
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فصل جدیدى از اعمال رسولان در حال نوشته شدن است.
امروزه تعمید در روح القدس سرمشق صدها میلیون نو ایمان مى باشد که قدرت 

بشارت کلام خدا را دریافت مى کنند. شما هم مى توانید در میان آنها باشید!
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اشتیاق پسر
چون عید پسخ یهود نزدیک بود، عیسى به اورشلیم 

رفت. در صحن معبد، دید که عده اى به فروش 
گاو و گوسفند و کبوتر مشغولند، و صرافان نیز به 
کسب نشسته اند. پس تازیانه اى از طناب ساخت 

و همه آنها را همراه با گوسفندان و گاوان، از معبد 
بیرون راند. و سکه هاى صرافان را بر زمین ریخت 

و تختهایشان را واژگون کرد، و کبوتر فروشان 
را گفت: «اینها را از اینجا بیرون برید و خانه پدر 
مرا محل کسب مسازید!» آنگاه شاگردان او به یاد 
آوردند که نوشته شده است: «غیرت براى خانه تو 

مرا خواهد سوزانید.»

انجیل یوحنا 2: 13-17
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آتش خدا در عیسى
براى بعضى معبد خدا مکانى براى پرستش و براى بعضى دیگر مکانى براى 

تجارت و تامین نیازهاى زندگى محسوب مى شد. اما براى پسر، این در 
واقع خانه پدر محسوب مى شد که مکانى مقدس براى دعا، براى نجات و یا 

رستگارى قومها بود. پس او با شلاق به سراغ صرافان، دزدان و سواستفاده 
کنندگان رفت. او با این کار فریسیان را بسیار عصبانى کرده و باعث به خطر 

افتادن جان خود شد. او با این کار پدر خود را جلال داد و باعث آزادى قومهاى 
بسیار شد، او به صورت مرگ خندید زیرا تمام سختى هایى که در این راه 

کشید ارزشش را داشت. او حاضر شد براى این کار حتى روى صلیب برود. 
چه اشتیاق عظیمى!

در تجربه انسانى، آتش خدا تبدیل به غیرت مى شود
فقط  او  مسلما  ببینیم.  عیسى  در  توانیم  مى  ما  که  است  غیرت  از  نوع  همان  این 
براساس صحبت هاى خودش هیجان زده نشده بود. وقتى عیسى براى آخرین 
و  کرد  مى  حرکت  شاگردان  پیشاپیش  که  خوانیم  مى  بود،  اورشلیم  عازم  بار 
عیسى  و  بودند  اورشلیم  راه  در  «آنان  داد  مى  ادامه  خود  حرکت  به  سرعت  با 
پیشاپیش ایشان راه مى پیمود. شاگردان در شگفت بودند و کسانى که از پى آنها 
مى رفتند، هراسان.»(انجیل مرقس 29:10) چرا؟ گویى آتش درون او خود را در 
راه نشان مى داد. وقتى آنها رسیدند، عیسى شاهد بى حرمتى مردم به معبد بود. 
پس شاگردان دوباره شاهد غیرت او بودند و چشمانشان باز شده مزامیر 9:69 
را به یاد آوردند « زیرا غیرت براى خانه تو مرا سوزانده است» این یک خشم 
سرد نبود، بلکه خشمى بود که از محبت سرچشمه مى گرفت، عیسى یک متعصب 
دیوانه نبود، بلکه خانه پدر خود را خیلى دوست مى داشت. خواسته او این بود 
که مردم را در حال پرستش با شادى و آزادى ببیند. اما کارهاى تجارى در معبد 
مانع از این کار شده بود. قلب او همچون آتشفشان لبریز بود. آتش روح القدس 
در جان عیسى باعث شد تا او تمام معبد را از وجود آنها پاك سازد. کارهاى او 

مهیب بود و به همین خاطر خیلى ها از آنجا گریختند.
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کوران و لنگان نزد او آمده و او آنها را شفا بخشید(انجیل متى 21: 16-14). این 
دقیقا همان کارى بود که او قصد انجامش را داشت، و به همین دلیل هم خشم او 
همچون آتش از کوره در معبد بیرون آمد. خشم او به هدف ایجاد شادى بود. او 
در این کار موفق شد و در نهایت کودکان شروع به سراییدن «هوشیعانا!» شدند. 
این تنها موردى است که مى بینیم عیسى به مجازات مشغول مى شود. فریسیان 
خواستار سکوت مردم بودند زیرا از نظر آنها پرستش خدا فقط در انجام کارهاى 
تبلیغاتى مذهبى خودشان خلاصه مى شد. اما ناگهان صداى موسیقى پول ساکت 
شد! و تصویرى از آتش خداوند ظاهر شد، آتش او یک پرستش بى نظیر را به 

تصویر کشید. 



48

امرى الهى
در روز آخر که روز بزرگ عید بود، عیسى ایستاد 
و به بانگ بلند ندا در داد: «هر که تشنه است، نزد 
من آید و بنوشد. هر که به من ایمان آورد، همان 

گونه که کتاب مى گوید، از بطن او نهرهاى آب زنده 
روان خواهد شد.»

انجیل یوحنا 7: 37و38
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از عهد قدیم تا عهد جدید
آنچه روح القدس پیشنهاد مى دهد را هیچ کار خوب و یا مذهبى نمى تواند 

فراهم آورد. روح خدا هرگونه گرسنگى و تشنگى عمیق که درون ما وجود دارد 
را بر طرف مى سازد. او به گونه اى طراوت و رستاخیز را براى جان شما به 
ارمغان مى آورد که هیچ چیز و هیچ کس قادر به انجام آن نیست. اگر خسته 
هستید عیسى پیشنهاد مى کند به حضور او بروید، استراحت کرده و از آب 

عمیق روح القدس خود را سیراب سازید(انجیل یوحنا 7: 37و38).

فوق العاده ترین صدایى که تاکنون شنیده شده است
شده  جمع  اورشلیم  معبد  در  که  شد  افکن  طنین  نفرى  هزاران  گوش  در  درواقع 
بودند. آخرین آداب و رسوم این جشن ملى هم در حال انجام بود. تمام چشمها 
به دنبال ظروف شراب و آب مى گشت. نوشیدنى ها در ظرف ها ریخته شده و 
آمده تقدیم به خداوند بود. کاهن ظرف را بالا گرفته و در نور خورشید متوقف 
شده بود. سکوت بر مردم حکمفرما شده بود و مردم مى توانستند صداى حرکت 
آب مقدس را در ظرف و در محراب بشنودند. ناگهان صدایى سکوت را به هم 
زد: صدایى که براى هزاران سال شناخته نشده بود صدایى که حسى خاص را از 
درون ایجاد مى کرد. این صداى عیسى مسیح، پسر خدا بود. این همان کلمه اى 
بود که در آغاز همه چیز سخن گفته و آسمانها و زمین را پدید آورده بود. حالا 
در اورشلیم، او ایستاده و حکمى الهى که شرایط را تغییر مى داد را نطق مى کرد 
«هر که تشنه است نزد من آید و بنوشد. هر که به من ایمان آورد، همان گونه که 
کتاب مى گوید، از بطن او نهرهاى آب زنده روان خواهد شد.» (انجیل یوحنا 7: 

37و38). به این ترتیب عصر روح القدس آغاز شد.
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فریاد شادى
اثر آزادى بخش روح القدس به قدرى قدرتمند است که کار را براى کنترل 

احساسات، سخت و حتى غیر ممکن مى سازد، البته نیازى هم به این کار نیست. 
در شادى شما قدرتى نهفته است. به خودتان آزادى بدهید و با شادى جشن 

گرفته و وجد نمایید. شاد باشید زیرا از درون شما دریا شادى و وجد جارى 
است!(انجیل یوحنا 38:7 - اول پطرس 8:1).

برگردیم به آنچه کتاب مقدس درباره روح القدس گفته است 
در  را  ال  ایده  تصویرى  تا  رفته  کار  به  و  شده  توصیف  دفعات  به  «دریا»  کلمه 
ذهن ایمانداران به وجود بیاورد. دریا سمبول روح القدس است. در کتاب اشعیا 
و  سیراب  بود  خواهى  باغى  چون  بود:«تو  شده  پیشگویى  مورد  این  در   11:58
چشمه اى که آبش کم نشود.» دریا ها نیازمند تجربه و حضور معجزه آسا روح 
القدس هستند. براى خیلى از مردم انعطاف پذیرى فراموش شده است، آنها آن 
را امرى غیر طبیعى و مایه شرمسارى مى دانند. براى کسانى که در ملکوت خدا 
ایستاده اند، فرهنگ این جهان باید بى ارزش جلوه کند. در پادشاهى ما مردم از 
فرط شادى فریاد مى کشند. ما همیشه باید یک سوال را بپرسیم: اگر مسیح کارى 
را که گفته بود به انجام رساند و مردم را با روح القدس و آتش تعمید داده است، 
آنها باید چگونه به نظر برسند؟ سرد، محدود و خوددار؟ نشانه خداوند آتش است 

و نه تربوز .  
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بها پرداخت شده است
فقط مى خواهم این را بدانم: آیا روح را با انجام 
اعمال شریعت یافتید یا با ایمان به آنچه شنیدید؟ 

آیا تا این حد نادانید که با روح آغاز کردید و اکنون 
مى خواهید با تلاش انسانى به مقصد برسید؟

غلاطیان 3: 2و3
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دفع کردن یا جذب شدن
لطفا توجه داشته باشید! ضعف هاى ما خداوند را دفع نمى کند، بلکه او را جذب مى کند. 

شاید ما نا امید باشیم، اما دقیقا روح، هدیه خداوند براى ضعف ها و کمبود هاى ما است. 
«ضعیفان را قوت مى بخشد، و ناتوانان را نیروى بیشتر عطا مى کند.»(اشعیا 29:40).

چه نواى دلنشینى است فیض بى نظیرخدا که بیچارگانى همچون مرا نجات داد.
و  آورد،  همراه  به  بشر  نوع  براى  را  نجات  که  بود  صدایى  جلجتا  تپه  روى  در 
در روز پنطیکاست صدایى دیگر در کار بود، صداى تندبادى مهیب. این صداى 
حرارت و محبت روح خداوند بود که با اشتیاق آماده پذیرفتن بشریت بود. روح 
القدس با آگاهى کامل از ضعفها و لغزش هاى بشرى آمد و کماکان هم همراه با 
شماست. این گناهان و نه پارسایى ما بود که عیسى را به روى صلیب فرستاد 

و همین طور نه بى عیبى ما بلکه ضعف هاى ما روح القدس را براى ما فرستاد. 

شایستگى ما
خیلى از مسیحیان فکر مى کنند که به اندازه کافى لایق نیستند تا روح القدس را 

دریافت نمایند. بله، این درست است ما هیچ وقت به اندازه کافى خوب نخواهیم بود 
که روح القدس را دریافت نماییم. اما لازم هم نیست که اینگونه باشیم! در واقع ما 

حتى نمى توانیم امیدوار باشیم که به اندازه کافى خوب باشیم. او کاملا مقدس است. 
و دقیقا به همین دلیل نیز ما به او نیاز داریم، و دقیقا به همین دلیل نیز او آمد.

این خون عیسى مسیح است که به تنهایى ما را شایسته مى سازد.
و به همین دلیل نیز ما پاسخ دریافت کرده و از روح القدس پر مى شویم(اعمال 
رسولان 8:1). مسیح روح القدس را براى ما فرستاد، نه به این دلیل که ما خیلى 
خداوند  قلب  نیستیم!  اینگونه  چون  برعکس  دقیقا  بلکه  هستیم،  خوبى  مسیحیان 
براى نجات خلقتش پر از شور و اشتیاق است. او زمین را به جهت این که سوخت 
کافى براى شعله هاى جهنم باشد و یا براى ابدیت در سرما و بدون مسیح به سر 
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ببرد خلق نکرده است. او به جهت پادشاهى خود همه چیز را آفرید. او روح القدس، 
شفیع و یارى دهنده را فرستاد و ما هم تنها خادمان و مامورین او هستیم. او قادر 

به انجام همه چیز است، تنها کار لازم همکارى ما با اوست. 
 

پس تکلیف تقدس ما چه مى شود؟
تقدس ما قدرت آیات و معجزات را تامین نمى کند. این روح القدس است که 
قدرت آنها را تامین مى کند. شاید ما ضعیف باشیم و یا لغزش بخوریم، اما 

دقیقا همین موارد است که نیاز به دریافت روح القدس را ضرورى تر مى کند. 
شرط او این نیست که ما باید بى عیب باشیم. روح القدس در ما ساکن مى شود 

چون دقیقا بى عیب نیستیم. اصلى ترین موضوعى که باید در نظر بگیریم این 
است که به او نیاز داریم. آیا شما به او احتیاج دارید؟

اگر کلیسا بخواهد براى نجات گمشدگان تا زمان رسیدن به درجه کمال و بى عیبى صبر 
نماید، این امر کى مقدور خواهد بود؟ براى نجات گمشدگان نمى توان صبر کرد. نجات 
دادن آنها در نام عیسى مسیح پر بودن ملکوت و خالى بودن جهنم را تضمین خواهد 
کرد. خداوند کار خود را انجام داده و بزرگترین قربانى ممکن را براى نجات یافتن 
انسانها اهدا کرده است، او این کار را بر اساس بى عیبى ما انجام نداده است و منتظر 
نیست تا ما به طور کامل طبق کتاب قانون عمل نماییم. ما باید به دنبال تقدس باشیم و 
طبق کتاب مقدس قدم برداریم، اما نمى توانیم نجات جان انسانها را تا وقتى که به کمال 
برسیم به زمان بعد موکول کنیم. نقشه هاى خدا همیشه همراه با هدایاى روح و قدرت 
تاثیر گذار او است. در واقع بدون قدرت روح به کمال رساندن اراده خدا ممکن نیست.

باترى کهنه
مهم نیست که شما از نظر روحى چقدر سرد شده اید و یا از ایمانتان چقدر دور 
شده اید. همیشه مثل یک باترى قدیمى مقدارى چارچ باقى است که با قوت روح 

دوباره احیا مى شود. تنها کار لازم این است که خود را با خون عیسى پاك 
کنیم تا مثل روز اول دوباره نو بشویم.
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یکى از دوستانم در حال تمیز کردن گراچ خود بود
و باقى مانده هاى فلزى را به بیرون پرتاب مى کرد به گونه اى که توده اى از 
آشغال جمع شد. او با این کار حسابى ایجاد سر و صدا مى کرد. ناگهان در حین 
جست و جو او یک باترى کهنه ماشین پیدا کرد. ظاهر باترى نشان مى داد که 
ممکن است هنوز کمى چارچ داشته و قابل استفاده باشد پس آن را از گراچ بیرون 
آورد. شاید عده اى در چنین شرایطى فکر کنند که دیگر امیدى نیست و این نیرو 
در آنها یافت نمى شود. اما در واقع این نیرو هرگز از بین نمى رود، کافى است 
این  به  القدس  روح  که  شوید  متوجه  تا  بیاندازید  دور  را  بیهوده  چیزهاى  شما 
راحتى ها در شما خاموش نمى شود. الیشع بعد از سالها خدمت به عنوان نبى از 
دنیا رفت، اما مسح او کماکان با استخوان هاى او بود. وقتى جنازه مرد جوانى 
به طور تصادفى در قبر الیشع افتاد، باعث شد مرد جوان مرده در اثر تماس با 
استخوانهاى  21:13).اگر  پادشاهان  (دوم  شود  زنده  دوباره  الیشع  استخوانهاى 
پوسیده الیشع باعث شد مرده ایى زنده شود، پس براى شما هم هنوز امید هست.

روح القدس و جلجتا
تمرکز و هدف روح القدس آوردن پیروزى عیسى مسیح بر روى صلیب در 
زندگى واقعى، کلیسا و جهان است. براى حرکت با قدرت روح القدس صلیب 

عیسى مسیح را به مشغله زندگى خود و نجات را به پیامتان تبدیل کنید.

روح القدس متمرکز کار خود است. او همان کارى که عیسى بر روى صلیب براى
 ما انجام داد را در قلبهاى مردم انجام مى دهد. شما نمى توانید او را به سمت 
دیگرى بکشید و یا حواسش را به چیزى به جز جلجتا پرت کنید. فقط در نجات 
است که قدرت واقعى روح مشخص مى شود. معجزات بدون صلیب دیگر معجزات 

روح القدس نیستند. 
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نکات آتش
بخش 3:

تندباد قدرتمند پنتیکاست
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وعده انجام شده است
چون روز پنتیکاست فرا رسید، همه یکدل در یک جا 
جمع بودند که ناگاه صدایى همچون صداى وزش 

تندبادى از آسمان آمد و خانه اى را که در آن 
نشسته بودند، به تمامى پر کرد. آنگاه، زبانه هایى 

دیدند همچون زبانه هاى آتش که تقسیم شد و بر هر 
یک از ایشان قرار گرفت. سپس همه از روح القدس 
پر گشتند و آنگونه که روح بدیشان قدرت تکلم مى 
بخشید، به زبانهاى دیگر سخن گفتن آغاز کردند. 

اعمال رسولان 2: 1-4
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عصر روح القدس فرا رسیده است
آمدن روح القدس روند این دنیا را تغییر داده و گردش امور را به دلخواه کلیسا 

تغییر داده است. در این جا یک تغییر بزرگ نهفته است که فقط پادشاهى خدا 
قابلیت دسترسى به این نیروى عظیم الهى را دارد و البته نه هیچ ملت سرکش و 

نه نیروهاى تاریکى... بلکه تنها ما! به این نیروى عظیم الهى دسترسى داریم.

عصر روح القدس فرا رسیده است. 
وقتى عیسى روح القدس را به این دنیا فرستاد، در واقع یک کار جهانى انجام داد 
که نباید ناتمام باقى بماند. او درى جدید و موقعیتى تازه فرا تر از تمام تاریخ از 
زمان آدم به وجود آورد که شکل جدیدى از حیات یعنى حیات قیام کرده را اینک 
در دسترس قرار داده است. زندگى همراه با رستاخیز مثل پرتو مى ماند. اما نه 
روحى  همان  رستاخیز.  پاك  پرتوى  بلکه  باشد  مى  آلوده  که  رادیواکتیو  پرتوى 
که عیسى را از مردگان برخیزانید ما را هم بر خواهد خیزاند و به سمت زندگى 

روحانى با قوت هدایت خواهد کرد (رومیان 11:8).

ورود روح القدس
براى آوردن نجات، روح القدس در عیسى مسیح ساکن شد اما براى موعظه 

نجات، روح القدس در کلیسا، در درون مردان و زنان و پیران و جوانان و 
تمامى قومها و ملتهایى قرار گرفت که با خون گرانبهاى بره خریدارى شده اند. 

روح القدس ورود خود را به اورشلیم اعلام کرد. 
آن هم از طریق قرار گرفتن در بدن 120 تن از شاگردان. ما معبد او هستیم، آدرس 
محل سکونت او در روى کره زمین. از لحظه اى که او در جان شاگردان قرار 
خدا  جلال  تابش  مورد  آنها  که  نبود.همین  گذشته  شبیه  دیگر  آنها  زندگى  گرفت 
قرار گرفته بودند شهامت یافته از خود آیات و معجزات نشان داده و دیگران را 
شفا بخشیده و نبوت ها کردند و مردم متوجه شدند که آنها همراهان و شاگردان 
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عیسى بوده اند( اعمال رسولان 2)، زیرا همان روحى که در عیسى کار مى کرد در 
آنها هم خود را نشان مى داد. روح القدس در کلیسا ساکن شده و البته آن را ترك 
نکرده است. همان روح القدس اکنون هم در ماست و در ما مشغول به کار است. 

این متعلق به همه است
روح القدس بر اساس بردن تکت بخت آزمایى ، آن هم براى تعداد خاصى از 

افراد انتخاب شده تقسیم نشده است. این یک بازى شانس نیست. در این بازى 
برنده و بازنده اى وجود ندارد. آن کسانى که خداوند فرا خوانده و تجهیز کرده 
قدرت کافى براى انجام کار او را دریافت کرده اند. هیچ کس از این قدرت بیرون 

نمانده و هیچ کس تنها رها نشده است. پس در حالى که این قدرت را از قبل 
پذیرفته اید، خود را بیرون از آن فرض نکنید. 

کتاب مقدس شفاف و بدون ابهام است.
تعمید در روح القدس فقط براى تعداد محدودى از محبوبین خدا نیست. خدا هیچ 
گروه محبوب خاصى ندارد. در واقع همه ما محبوبان او محسوب مى شویم. در 
همان  داشتند  قرار  اورشلیم  در  بالاخانه  در  که  زنى  و  مرد  پنتیکاست 120  روز 
طور که در اعمال رسولان باب 2 آیات 3و4 مى خوانیم روح القدس را دریافت 
کردند« آنگاه، زبانه هایى دیدند همچون زبانه هاى آتش که تقسیم شد و بر هر 
یک از ایشان قرار گرفت. سپس همه از روح القدس پر گشتند و آنگونه که روح 
این  کردند.»  آغاز  گفتن  سخن  دیگر  زبانهاى  به  بخشید،  مى  تکلم  قدرت  بدیشان 
دریافت  را  روح  نفر  آن 120  همه  نبود!  هم  آزمایى  بخت  قطعا  و  نبود  اتفاق  یک 
نمودند و همه آنها پر شدند. آنها از ژنتیک خاص برخوردار نبودند و سن و نژاد 
و حاصل زندگیشان هم ملاك قرار نداشت. شما براى تعمید روح القدس صلاحیت 
کامل دارید! روح متعلق به تمام فرزندان خداوند است که با خون مسیح پاك شده 
اند یعنى حتى من و شما. قدرت خدا نا محدود است؛ و مثل یک کپسول گاز تمام 
شدنى نیست. او قدرت کافى براى سیراب کردن تمام مردمى که تشنه و گرسنه 

او هستند را در اختیار دارد. 
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شعله اى براى سر شما
120 نفر در آن بالاخانه قرار داشتند. یک نفر در آسمان باید تعداد سر هاى 
آنها را شمرده باشد، چون همان طور که مى بینیم بر بالاى سر هر کدام از 

آنها شعله اى قرار گرفت. اگر شما سر دارید پس حتما خداوند آتشى براى شما 
دارد. او شما را شمرده است. پس شما باید این قدرت را دریافت نماید...( اعمال 

رسولان 8:1). فقط تصور نمایید که سر شما مکان فرود روح القدس است. او 
فرود مى آید و همان جا ساکن مى شود. او هرگز شما را ترك نخواهد کرد. 

را  القدس  روح  تعمید  پنتیکاست  روز  در  بالاخانه  در  شاگرد  نفر   120 آن  تمام 
به 12  بدون تعمید باقى نماند. این تعمید فقط  هیچ کدام از آنها  دریافت نمودند. 
رسولى که همراه عیسى بودند و ما آنها را مى شناسیم تعلق نداشت. بلکه تمام 
آنها  شاید  کردند.  دریافت  را  روح  دانیم  نمى  هم  را  آنها  نام  حتى  ما  که  افرادى 
مشهور نبودند، اما آنها افرادى بسیار وفادار بودند، زیرا رفته و در بالاخانه منتظر 
وعده عیسى باقى ماندند. روح القدس بر همه قرار گرفت و شعله هاى آن در بالاى 
سر تمام آنها دیده شد، 120 شعله براى سر 120 فرد وفادار. اگر شما هم وفادار 

باشید شعله هاى قدرت را دریافت خواهید نمود.  

آرامش دهنده
روح القدس ما را به تعادلى مى آورد که قادر شویم خود را با نقشه هاى خدا 

هماهنگ ساخته و طبق برنامه و هدف او براى پیشبرد پادشاهى خدا حرکت کنیم. 
رومیان 14:8 مى گوید «زیرا آنان که از روح خدا هدایت مى شوند، پسران خدایند.» 

پیس میکر در واقع یک دستگاه کوچک است که در سینه ما نصب مى شود تا
روح  آتش  دارم  باور  من  کنیم.  کنترل  را  طبیعى  غیر  ضربان  بتوانیم  کند  کمک   
غیر  ضربان  او  نماید.  مى  میکرعمل  پیس  یک  همچون  ایماندارى  هر  در  القدس 
طبیعى را تصحیح کرده و ضربان قلب ما را با قلب خداوند در یک هارمونى قرار 
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مى دهد. خواسته او یا خواسته ما؟ اراده او یا اراده ما؟ آتشى که بر بالاى سر 
من قرار دارد نام مرا با خود دارد و باعث مى شود ضربان قلبم با ضربان قلب 

خداوند یک شود. 

تجسم روح القدس
همان طور که پدر پسر خود را براى نجات ما فرستاد، روح خود را هم براى پر 
کردن و قوت بخشیدن به ما فرستاد. روح القدس به دلیل لیاقت ما به سراغمان 

نیامد، او به خاطر محبت پدر، فداکارى پسر و نیاز ما به یارى دهنده و تسلى 
دهنده در ما قرار گرفت. لازم نیست ما عملکرد خاصى داشته باشیم، فقط کافى 

است بخواهیم و دریافت کنیم.

در روز پنتیکاست آنها شروع به بشارت انجیل کردند 
«از آنان که به واسطه روح القدس که از آسمان فرستاده شده شما را بشارت مى 
دهند.» (اول پطرس 12:1). همان طور که عیسى از آسمان آمد روح القدس هم یک 
نزول آسمانى بود که به جهان وارد شد. «و کلام انسان شد»( انجیل یوحنا 14:1)

این عیسى بود که از طریق بیت لحم وارد شد. او جسم انسان را بر تن کرد، و 
به همین ترتیب روح القدس خود را نیز در شاگردانى که انتخاب کرده بود قرار 
داد. دنیا نمى توانست او را دریافت کند، اما دوستداران او و همان گروه 120 نفر 
شامل مردان، زنان، رسولان و شاگردان تبدیل به اولین کسانى در تاریخ شدند که 
از روح القدس پر شدند. آنها فقط با هم نشسته بودند، نه ایستاده بودند، نه زانو 
زده بودند و نه کار خاصى انجام مى دادند، بلکه فقط با انتظار آنچه را که عیسى 
منتظر  بلکه  مکنید،  ترك  را  : «اورشلیم  دادند  مى  انجام  بود  داده  دستور  آنها  به 
آن وعده پدر باشید»(اعمال رسولان 4:1). عیسى به آسمان صعود کرد و از پدر 
درخواست کرد تا هدیه خود را بفرستد که همان روح القدس است. و مى بینیم که 

بعد از ده روز این اتفاق رخ داد.  
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با هم و یک دل
خداوند و انسان در روز پنتیکاست، با هم و از طریق یک زبان یک دل بودند. 

«صحبت به زبانها»(اعمال رسولان 2) این بدین معنا است که عروس آماده 
ملحق شدن به داماد الهى خود است(کولسیان 2: 9-10).

بزرگترین جداسازى بین خداوند و انسان زمانى اتفاق افتاد که خداوند زبان
 انسانها را از هم جدا ساخت (پیدایش 11: 9-1). خدا با آنچه در پنتیکاست انجام 
داد یعنى متحد کردن شاگردان با زبان هاى گوناگون در واقع آنچه در بابل رخ 
داده بود را برعکس کرد. او ما را از تمام قومها و فرهنگها و همین طور براى تمام 
مراحل حیات با خون خریدارى کرده است( مکاشفه 5: 10-9) او ما را متحد کرد 
اما نه به این هدف که دوباره برجى براى افتخار و جلال انسان بنا کنیم، بلکه تا 
پادشاهى ایى به جهت جلال خدا بنا سازیم. با کمک روح القدس انسان و خدا هر 

دو این ملاقات را با زبانى برکت یافته جشن مى گیرند. 
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بشارتى نبوتى
در آن روزها، یهودیان خدا ترس، از همه ممالک 
زیر آسمان، در اورشلیم به سر مى بردند. چون 

این صدا برخاست، جماعتى گرد آمده، غرق شگفتى 
شدند، زیرا هر یک از ایشان مى شنید که آنان به 
زبان خودش سخن مى گویند. پس حیران و بهت 
زده، گفتند: «مگر اینها که سخن مى گویند جملگى 
اهل جلیل نیستند؟ پس چگونه هر یک مى شنویم 

که به زبان زادگاه ما سخن مى گویند؟ .... همه مى 
شنویم که اینان به زبان ما مدح اعمال عظیم خدا را 
مى گویند.» پس همگى متحیر و سرگشته از یکدیگر 

مى پرسیدند: «معنى این رویداد چیست؟»

اعمال رسولان 2: 12-5
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آتش و جان
خواسته روح خدا این است که با ما ارتباط برقرار کند. زبانه هاى آتش در 

روز پنتیکاست با زبان شاگردان در آن بالاخانه ارتباط برقرار کرد و نتیجه آن 
یک نبوت با شکوه و پر جلال و بشارتى بر پایه صلیب عیسى مسیح بود که 

ایمانداران و تمام دنیا را تغییر داد.

یعقوب رسول به ما نشانه هاى کارآمدى درباره زبانمان داد.
خدا  طرفى  از  و  کنیم  مى  نفرت  را  دیگران  دهان  یک  با  معمولا  ما  گوید  مى  او 
را متبارك مى خوانیم( یعقوب 3). اما در روز پنتیکاست، وقتى مردان و زنانى 
براى  قدرتمند  ابزارى  به  تبدیل  آنها  زبان  کردند،  تسلیم  خدا  به  را  خود  ساده 
نجات شد. زبانه هاى آتشى که در بالاى سر آنها قرار داشت با زبان آنها در 
دهانشان ارتباط برقرار نمود. چیزى از آسمان با چیزى از زمین ارتباط بر قرار 
کرد، چیزى مافوق طبیعى با چیزى طبیعى. «سپس همه از روح القدس پر گشتند 
و آنگونه که روح بدیشان قدرت تکلم مى بخشید، به زبانهاى دیگر سخن گفتن 

آغاز کردند.» (اعمال رسولان 4:2)

حفظ حقیقت
بعد از روز پنتیکاست ، خدا از طریق زبان انسانها شروع به گفت و گو نمود. 

زیرا روح القدس به آنها این قوت را بخشید. این چیزى بیشتر از یک الهام 
است. اولین ایماندارانى که با روح القدس پر شدند تبدیل به سخنگویان خداوند 

گشتند زیرا به خدا اعتماد کرده بودند. این در واقع درى به سمت دریافت اقتدار 
است(کولسیان 3:4). یک موعظه واقعى، موعظى است که منجر به نجات بشود. 

روح القدس خود را وقف موعظه کلام خدا کرده و قدرت خود را در آن قرار 
داده تا بتواند جان ها را از شیطان رهایى بخشد. «آنگاه در دلم همچون آتشى 

سوزان مى گردد...» (ارمیا 9:20).
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ما این را در روز پنتیکاست مى خوانیم که «آنگاه، زبانه هایى دیدند همچون زبانه 
هر یک از ایشان قرار گرفت. سپس همه از روح  هاى آتش که تقسیم شد و بر 
زبانهاى  به  بخشید،  مى  تکلم  قدرت  بدیشان  روح  که  آنگونه  و  گشتند  پر  القدس 
دیگر سخن گفتن آغاز کردند»(اعمال رسولان 2: 3و4). روح القدس دعا، ستایش 
و موعظه شاگردان را با جنب جوش تغییر داد. حالا ستایشهاى شاگردان پر از 
کرده  جا  به  جا  صلیب  قدرت  با  را  مرزها  و  بود  شده  قدرت  و  اشتیاق  عجایب، 
بود(اعمال رسولان 2: 12-5). مردان مذهبى که همیشه عباداتشان سرد و خشک 
و  ستایش  براى  را  القدس  روح  قوت  از  جدیدى  موج  بار  اولین  براى  حالا  بود، 
عبادات خود دریافت مى کردند. همان طور که دیدیم بعد از آن پطرس با شجاعت 
و بى محابا شروع به موعظه انجیل مى کند به طورى که در همان روز 3000 نفر 

ایمان آورده و به کلیسا اضافه شدند. 

علایق قومیتى خداوند
قلب خداوند همیشه براى قوم ها بوده و خواهد بود. او خواهان تباهى نیست 

بلکه خواهان آن است که همه به کمال حقیقت دست پیدا کنند(دوم پطرس 
9:3). روح القدس مى خواهد به شما قوت ببخشد تا بر روى مردمى از قوم ها، 
نژاد ها و ملیت هاى مختلف اثر گذار باشید. در هر کجا که هستید و براى خدا 

خدمت مى کنید دعا براى آزادى جهانى را فراموش نکنید. از مرزهاى سیاسى و 
فرهنگهاى گوناگون ترسى نداشته باشید.

وقتى روح القدس در روز پنتیکاست ریخته شد
زبان  به  آنها  بلکه  نکردند،  عبرى  زبان  به  صحبت  به  شروع  یهودى  شاگردان 
مردمانى از سرزمین هاى دور سخن گفتند(اعمال رسولان 2: 12-8)، خداوند با 
این کار عشق و امید خود نسبت به همه مردمان را به نمایش گذاشت. پنتیکاست 
وعده خدا به یوئیل نبى را جامه عمل پوشاند که در روزهاى آخر روح خود را بر 
همه خواهم ریخت (یوئیل 2: 32-28). خواسته خداوند این است که روح خود را بر 
همه مردم بریزد. به این موضوع در انجیل هم اشاره شده است « زیرا خدا جهان 
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را آنقدر محبت کرد که پسر یگانه خود را داد تا هر که ایمان آورد هلاك نگردد، 
بلکه حیات جاودان یابد.»(انجیل یوحنا 16:3). پس این موضوع کاملا منطقى است 
که اگر خداوند پسر خود را براى مردم تمام جهان داد پس قطعا روح خود را هم 
به همه آنها خواهد داد. او پسر خود را براى نجات ما بخشید و روح خود را براى 

تقویت ما در ما قرار داد. 
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انجیل پنتیکاست
آنگاه پطرس با آن یازده تن برخاست و صداى 

خود را بلند کرده، خطاب بدیشان گفت: اى یهودیان 
و اى ساکنان اورشلیم، این را دریابید و به آنچه 
مى گویم به دقت گوش فرا دهید: چنانچه خود 
آگاهید، عیسى ناصرى مردى بود که خدا با 

معجزات و عجایب و آیاتى که به دست او در میان 
شما ظاهر ساخت، بر حقانیتش گواهى داد. آن مرد 
بنا بر مشیت و پیشدانى خدا به شما تسلیم کرده 
شد و شما به دست بى دینان بر صلیبش کشیده، 
کشتید. ولى خدا او را از درد هاى مرگ رهانیده، 
برخیزانید، زیرا محال بود مرگ بتواند او را در 

چنگال خود نگاه دارد. پس توبه کنید و هر یک از 
شما به نام عیسى مسیح براى آمرزش گناهان خود 
تعمید گیرید که عطاى روح القدس را خواهید یافت. 

اعمال رسولان 2: 14 / 22-24 / 38
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جسارت روح القدس 
وقتى که روح القدس در شما قرار بگیرد، شما فقط قدرتى براى نشان دادن آیات 
نخواهید یافت بلکه او شما را از نظر فیزیکى، روانى و احساسى هم قوت خواهد 

بخشید. تعمید در روح جسارتى مى بخشد که حتى ضعیف ترین شخص هم 
تبدیل شده و به شخصى شجاع و قوى تبدیل مى شود.

این فقط شنیدن صداى عیسى و دیدن او نبود که به شاگردان جسارت بخشید. 
متى  شدند(انجیل  تردید  دچار  آنها  از  بعضى  شده  نوشته  که  طور  همان  زیرا 
17:28؛ انجیل مرقس 16: 13و14؛ انجیل لوقا 41:24). آنها از ترس یهودیان درها 
و  بروند  ها  جاده  به  که  ترسیدند  مى  آنها  یوحنا 19:20).  (انجیل  بودند  بسته  را 
هاى  شغل  سراغ  به  و  جلیل  به  گرفتند  تصمیم  حتى  است!»  زنده  بگویند «عیسى 
سابق خود یعنى ماهیگیرى برگردند (انجیل یوحنا 21:3). تمام این شجاعت آنها 
در زمانى اتفاق افتاد که روز پنتیکاست روح القدس را دریافت نمودند. بعد از آن 
به جاى اینکه آنها از یهودیان بترسند، این یهودیان بودند که از شاگردان هراس 
داشتند. «اى برادران، چه کنیم؟» (اعمال رسولان 37:2). این دقیقا همان بود که 
عیسى وعده داده بود «اما چون روح القدس بر شما آید، قدرت خواهید یافت و 

شاهدان من خواهید بود ... تا دورترین نقاط جهان.»(اعمال رسولان 8:1). 

هدف روح القدس
به چه هدفى پدر روح القدس را فرستاد؟ بدون شک به این دلیل که با قدرت آن 

مى توان انجیل را به تمام جهانیان موعظه کرد.

در  انجیل  از  اطاعت  به  را  ها  قوم  تمام  باید  که  است  اینگونه  پولس  توصیف 
آورد(رومیان 5:1). اشتیاق و هدف کار مسیح در واقع در این آیه نمایان مى شود 
«زیرا پسر انسان آمده تا گمشده را بجوید و نجات بخشد.» (انجیل لوقا 10:19). 
عیسى هیچ وقت فقط یک معجزه کننده نبود. در درجه اول و مهم تر از معجزه گر 
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او در واقع یک نجات دهنده بود. و همین هدف نجات بخش بود که باعث شد او بر 
روى صلیب برود. این کار اصلى ترین هدف او در زمان سکونتش بر روى زمین 
بود. دلیل این کار انجام یک کار خوب براى یک گروهى اجتماعى خاص نبود، بلکه 
ایجاد راهى به جهت توبه و نجات نوع بشر بود. این کار در ذهن او اولویت اول 
محسوب مى شد. تمام کارهاى عظیم دیگرى که او انجام داد در واقع در راستاى 
هدف بزرگ تر او که همان نجات گمشده بود قرار داشت. نجات در واقع بزرگترین 
کار و عظیم ترین شگفتى ایى است که خداوند تاکنون دست به انجام آن زده است. 

روح القدس مترجم کتاب مقدس است
روح القدس روشن کننده کتاب مقدس است، او درك و فهم کلام خدا را با فاش 

کردن رازهاى پنهان در کتاب مقدس براى ما به ارمغان مى آورد. بدون کمک 
نویسنده کتاب که نور خود را بر کلام مى تاباند، همه ما تنزل کرده و به سراغ 

حدس و گمان خواهیم رفت. 

قانون طلایى درك کتاب مقدس همان است که پولس در اول قرنتیان 2: 12و13 
آن را با دیگران در میان مى گذارد: «... بلکه روحى را یافته ایم که از خداست تا 
آنچه را خدا به ما عطا کرده است، بدانیم. و از همین سخن مى گوییم، آن هم نه 
با کلماتى که آموخته حکمت بشرى باشد، بلکه با کلماتى که روح مى آموزد؛ و 
بدین سان حقایق روحانى را با کلمات روحانى بیان مى کنیم.» کلمه اى که براى 
«تعلیمات روحانى» به کار رفته است با کلمه اى که براى «عطایاى روحانى» در 
pneuma) یکى است. درك کتاب مقدس  ka) اول قرنتیان 1:12 به کار رفته یعنى
بر اساس حدس و گمان نیست. و این روح القدس است که ما را تبدیل به مترجمان 

کتاب مقدس مى کند.
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بدون انجمن
یک نفر پر از روح القدس از 100 انجمن بهتر است، همان طور که شخصى یکبار 

گفت «دقایق را نگه دار و ساعتها را از دست بده» وقتى او جهان را دوست 
داشت، دست به تشکیل یک انجمن نزد؛ بلکه پسر خود را فرستاد و پسر هم 

روح القدس را فرستاد (یوحنا 16:3 و لوقا 49:24). مسیح گفت ایمانداران نور 
جهان هستند، اما براى روشن شدن نیاز به روح القدس داریم. آیا شما به روح 

القدس وصل هستید؟

در روز پنتیکاست پطرس ایستاده و ترس و شرم خود را کنار گذاشت، او شروع 
به توصیف تنها الهیاتى که مى دانست که همانا عیسى و صلیبش بود کرد. آن 
3000 نفر توانستند بدون هیچ گونه انجمنى یا بودجه و یا حمایت مالى ایى نجات 
پیدا کنند. این در واقع همان قدرت روح القدس است؛ او بود که باعث زنده شدن 
خبر خوش انجیل شد. اگر ما توجه بیشترى به روح القدس داشته باشیم، آنوقت 
وقت کمترى را صرف طراحى انجمن ها خواهیم کرد و نتایج بهترى هم خواهیم 

گرفت. 
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آتشى ترکیبى
هیچ کس نمى تواند نزد من آید مگر آنکه پدرى که 
مرا فرستاد او را جذب کند...روح است که زنده مى 
کند؛ جسم را فایده اى نیست. سخنانى که من به 

شما گفتم، روح و حیات است. 

انجیل یوحنا 6: 44 و 63
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انجیل و روح القدس - یک آتش ترکیبى
به تمام معنا به موعظه حقیقت انجیل بپردازید. هیچ درخواست و ماموریتى 

نجیبانه تر از این کار وجود ندارد، اما بدون قدرت روح القدس این کلمات صرفا 
یکسرى اسناد و مدارك تاریخى و تفسیرى هستند. انجام این کار بدون روح 

القدس قطعا نتیجه بخش نخواهد بود.

حقیقت فوق العاده است، اما به تنهایى مرگ آور است.
این  داریم،  نیاز  ارتودکس  کلیساى  مقدسى  کتاب  تعلیمات  بیشتر  چیزى  به  ما 
شود(انجیل  ترکیب  حقیقت  دادن  نشان  جهت  به  القدس  روح  آتش  با  باید  قدرت 
لوقا 32:24). عیسى گفت «سخنانى که من به شما گفتم، روح و حیات است»(انجیل 
یوحنا 63:6). تعمید در روح القدس و کلماتى که عیسى گفت در کنار یکدیگر باعث 
محکومیت و حیات مى شود، به طورى که حتى بعد از 2000 سال همچنان باعث 

تغییر در زندگى میلیاردها انسان در سرتاسر جهان مى شود. 

راز انجیل
قدرت روح القدس و انجیل مثل قدرت برق و منبع آب است. ما نمى توانیم با 

دعا، عرق ریختن، درد کشیدن و یا زمان، پیشکش و یا کارهاى خوبمان یا هر 
کار دیگرى روح القدس تولید کنیم. پدر روح القدس را به ما به عنوان هدیه داده 

است، این یک دستمزد و یا چیزى که ما بتوانیم کسب کنیم نیست.

درك و فهمیدن روح القدس نیاز به زمان دارد: این در واقع راز قدرت انجیل است. 
نمى توان با تلاش کردن و عرق کردن روح القدس را به دست آورد تنها راه این 
است که بگذارید او وارد شود. ما تولید کننده قدرت او و یا تعیین کننده میزان تاثیر 
گذارى او نیستیم، زیرا روح القدس هدیه خداوند است (انجیل لوقا 13:11). نیازى به 
کارهاى خوب ما در این مورد نیست. اگر ما مى توانستیم خود را چنان خوب کنیم 

که لایق دریافت روح القدس شویم، آنوقت دیگر نیازى به روح القدس نداشتیم. 
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دست در دستکش
بدون قدرت روح القدس، انجیل خالى و بى تاثیر به نظر مى رسد. شکل خدا 

پرستى را به همراه دارد اما قدرت تغییر و نجات را نخواهد داشت.

انجیل یک اختراع و یا وظیفه بشرى نیست. خداوند نویسنده کتاب مقدس است 
و سپس او از بشریت خواست تا آن را به جهان انتقال دهند. روح القدس همانند 
دست درون دستکش است که به موعظه کتاب مقدس مشغول است. انجیل باید 
تحت یک مسح الهى موعظه شود، به این ترتیب هر نتیجه اى مى توان از آن حاصل 

کرد. این قدرت روح القدس است که باعث به کمال رسیدن ماموریت مى شود. 

انتقال آتش
انجیل چیزى کمتر از صداى خدا نیست. مردم زمانى انجیل را خواهند شنید 

که توسط شخصى پر از روح القدس و یا در آتش کلیسا موعظه شود. اینگونه 
انجیل آتش خدا را انتقال مى دهد. بدون انجیل و بدون آتش هر چه قدر هم 

که هوشمندانه تلاش کنیم براى شنوندگان چیزى به جز سرما و مرگ به جا 
نخواهیم گذاشت. دستگاه پمپ با قدرتى که آن را به حرکت در مى آورد متفاوت 

است. این روح است که کلام را زنده مى سازد(انجیل یوحنا 63:6).

این درواقع مشعل المپیک نیست. این درواقع مشعل آتش روح القدس است که در طول 
زمان از نسلى به نسل دیگرمنتقل مى شود. آتشى که موسى در بوته آتش دیده بود 
حالا در میان شاگردان زندگى مى کند(خروج 3: 1و2) همان آتش که بعد از اتمام دعاى 
سلیمان معبد را پر نمود(دوم تواریخ 1:7) در روز پنتیکاست بر بالاى سر شاگردان قرار 
گرفت (اعمال رسولان 3:2). آتش خدا حالا در بالاى هر سر قرار مى گیرد، نه به عنوان 
چیزى شگفت انگیز و جالب براى جلب توجه، بلکه به عنوان تجربه مشترکى بین انسان و 
خدا. او خداوند آتش و اشتعال است. ما در حال زندگى در دنیاى روحانى سرد و تاریک 
هستیم. بهترین راه براى جلوگیرى از یخ زدن پناه بردن به آتش روح القدس است. 
خداوند نورى را در قلب شما روشن مى سازد تا شما هم همچون مشعل آتشین باشید. 
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نورى براى غیر یهودیان
آرى، او چنین مى فرماید: سهل است که خادم من 
باشى، تا قبایل یعقوب را پا دارى، و اسرائیلیانى را 
که محفوظ داشته ام، باز آورى؛ بلکه تو را نورى 

براى ملتها خواهم ساخت تا نجات مرا به کرانه هاى 
زمین برسانى .

اشعیا 6:49
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شفاى ملتها
شفاى ملتها در موعظه کلام خدا توسط روح خداى زنده یافت مى شود. اما 
این کار از خود ما آغاز مى شود. ما باید برویم، اما قبل از آن باید به کلام 

خدا ایمان داشته باشیم و توسط قدرت روح لمس شده و آزاد شده باشیم. به 
این ترتیب ما به خادمان شفاى خداوند تبدیل خواهیم شد، و خواهیم توانست 
افرادى را که همچون آن شخص در مثل سامرى نیکو که در جاده از کارهاى 

شرور آسیب دیده اند را شفا ببخشیم.

«پس ایمان از شنیدن پیام سرچشمه مى گیرد و شنیدن پیام، از طریق کلام مسیح 
میسر مى شود» (رومیان 17:10). وقتى نور روح القدس کتاب مقدس را براى شما 
روشن مى سازد، در واقع درباره ایمان صحبت مى کند و شما را به چالش دعوت 
مى کند تا طبق آن کلام رفتار نمایید. ایمان خود من از زمانى شروع شد که روح 
القدس از متن کتاب مقدس همچون تیرى استفاده کرده و باعث روشن شدن ذهن 
من گردید. به عنوان مثال مکاشفه 2:22 مى گوید درخت حیات به هدف شفاى قوم 
ها بود. کلام خدا براى من تبدیل به درخت حیات شد، و برگهاى این کتاب براى 

من همچون دارویى آسمانى عمل نمود. جلال بر خدا!

برتر از پیروزمندان 
عیسى گفت «من آمده ام تا بر زمین آتش افروزم» (انجیل لوقا 49:12). شاگردان 

داراى ایمانى آتشین شدند. «پس ایشان بیرون رفته، در همه جا موعظه مى 
کردند، و خداوند با ایشان عمل مى کرد» (انجیل مرقس 20:16). آنها دنیایى 

تاریک و بى خدا را شعله ور ساخته و عقابى که نماد قدرت امپراتورى روم بود 
را ذوب نمودند، آنها برتر از پیروزمندان بودند.

امپراتوران زانو هاى خود را در برابر همان عیسى که به عنوان مجرم به صلیب 
کشیده بودند بر زمین زدند. هیچ چیزى به جز قدرت خداوند نمى تواند چنین تاثیر 
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شگفتى بگذارد. راز این قدرت در مردم ساده اى بود که براى خدا شعله ور شده 
و در آتش تعمید گرفته بودند. آنها این آتش را داشتند، اما آیا حالا این آتش فقط 
در سر شمع ها یافت مى شود؟ آیا این میراث کار رسولان است؟ اگر ما در حال 
حرکت در همان راه رسولان هستیم پس باید شباهت هایى در قوت و جلال آنها 
داشته باشیم. ما نیاز به همان خرقه حقیقى رسولان داریم. امروزه خیلى از مردم 
فقط براى «تولد، ازدواج و ختم» به کلیسا مى روند. مشتعل کردن چیزهاى خشک 
و مرده کار راحت ترى است. پطرس گفت «زیرا این وعده براى شما و فرزندانتان 
و همه کسانى است که دورند.» (اعمال رسولان 39:2). ما هم واجد شرایط هستیم 

ما هم دور هستیم. 

خداوند ملتها
خواندگى شما چیزى فراتر از خودتان و چیزهاى ضرورى اطرافتان است و 

شامل تمام جهان مى شود. زیرا در واقع محصول همه قوم ها و ملت ها هستند. 
نگذارید آتش و رویاى شما محدود به محیط اطرافتان بشود. چشمانتان را 

باز کرده و به چیزى فراتر از تلاش هاى شخصى و شرایطتان نگاه کنید. دنیا 
محصولى است که باید برداشت شود (انجیل لوقا 2:10). 

حتى بعد از این که مسیح مرگ را مغلوب ساخت، شاگردان دیدگاه یهودى خود را 
کماکان تا مدتى نگه داشتند. آنها تصور مى کردند این ایمان جدید فقط به یهودیان 
تعلق دارد. آنها حتى در این مورد از مسیح سوال پرسیدند «خداوندا، آیا در این 
زمان است که پادشاهى را به اسرائیل باز خواهى گردانید؟ عیسى پاسخ داد: بر 
شما نیست که ایام و زمانهایى را که پدر در اختیار خود نگاه داشته است بدانید؛ 
اما چون روح القدس بر شما آید قدرت خواهید یافت و شاهدان من خواهید بود، 
در اورشلیم و تمامى یهودیه و سامره و تا دورترین نقاط جهان.»(اعمال رسولان 
1: 8-6). عیسى از شاگردان خود خواست تا نه تنها به یهودیه بلکه به تمام دنیا 

بروند. آنها از اورشلیم شروع کردند، اما مقصد آنها تمام ملتها بود. 
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نکات آتش
بخش 4:

فرو رفته در آتش - تعمید روح القدس
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دومین باران
در آن روز، خواهید دانست که من در پدر هستم و 

شما در من و من در شما.

انجیل یوحنا 20:14
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کاملا بى همتا
تعمید روح القدس امرى متداول، معمولى و یا اتفاقى نیست. یک نوع ژست 

مذهبى هم که همراه با لرزش دست باشد محسوب نمى شود. تعمید روح القدس 
امرى کاملا بى همتاست. اتفاقى خاص بر اساس وعده عیسى مسیح که تنها به 

دست خود او اتفاق مى افتد. این یک اتفاق فوق العاده است که او براى ما به 
ارمغان آورده است. عیسى تعمید دهنده به روح القدس است(انجیل متى 11:3). 

این برکتى بزرگ از طرف عیسى مسیح براى ماست.

پرستش  نوعى  یا  و  کلیسایى  آیینى  یا  و  نمادین  مراسم  یک  القدس  روح  تعمید 
محسوب نمى شود. در واقع این روح القدس است که به کلیسا براى مدتى که در 
زمین قرار دارد قدرت مى بخشد. بدون او هیچ جانى را نمى توان نجات بخشید. و 
هیچ تغییرى هم چه در درون و چه در بیرون از کلیسا نمى توان ایجاد کرد. بدون 
تعمید روح القدس کلیسا در برابر تاریکى نا توان است و نمى تواند از عهده تله ها 

ى دشمن بر بیایید(انجیل یوحنا 13:16).

وزیده بر سنتهاى ما
شاید ما شروع به گفتن «روح القدس خوش آمدى، خوش آمدى» کنیم اما او 

قطعا به دلیل خوش آمد گفتن هاى ما نخواهد آمد. او یک مهمان یا غریبه نیست 
که بتوان براى یک یا دو ساعت دعوت نمود. او پادشاه آسمان است در واقع 
اوست که ما را به حضور خود دعوت کرده است. هر کجا ایمان و کلام خدا 

قرار داشته باشد، او محیط خود را خواهد یافت.

رسولان براى روح دعا نمى کردند، اما او آمده و تمام فضا را پر کرد و ناگهان هر 
جوى که بین آنها بر قرار بود از بین رفت زیرا تندبادى شروع به وزیدن نمود (اعمال 
رسولان 2:2). روح در واقع اتمسفر آسمان را با خود به همراه دارد، و این جو همراه 
با روح پایین و بر روى زمین آمد. او همان Pneuma است، بادى از آسمان که 
وزیده و سنتهاى مارا از بین برده و به جان و ذهن ما طراوت و تازگى مى بخشد.
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پلى از آسمان به زمین
تعمید در روح القدس مثل بودن در بارانى ادامه دار است (یوئیل 2: 23، 29,28)، 

ارتباطى بین آسمان و زمین است و زندگى کردن در دریا اى از برکت، پر ثمر 
و دور از قهطى است.

تعمید در روح القدس پلى بین زمین و آسمان است. میکا 7:5 مى گوید خداوند 
همچون «بارشى بر سبزه ها» فرود خواهد آمد. اگر در روزى طوفانى بیرون از 
شهر بوده و به دوردست نگاه کرده باشید متوجه شرایط طوفانى در دور دست 
شده اید. آسمان به رنگ بنفش و پر از ابرهاى طوفانى است. و گویى دیوارى از 
باران بین آسمان و زمین است و ابرها آسمان را با سطح زمین اتصال داده اند. 
این ابرها گویى از (آسمانها) سیلى را بر سطح زمین جارى مى سازند. آسمان و 
زمین با هم متحد مى شوند. وقتى که ما با روح القدس پر مى شویم مانند این است 

که در زیر بارانى ادامه دار قرار داریم.   

ارتباطى ما فوق طبیعى
در واقع وقتى در روح القدس تعمید مى گیریم، به همان واقعیتى که در آسمان 

خواهیم دید دعوت مى شویم. روح القدس یکتاست، اوست که خداوند را به 
شکلى ما فوق طبیعى و الهى براى ما آشکار مى سازد. تعمید روح القدس ما را 

مستقیما به پادشاهى خدا، به طورى که هیچ وقت قبل از آن تجربه نکرده ایم 
متصل مى سازد. 

همیشه این روح القدس بوده که اراده خدا را براى ما از آسمان نازل کرده است. 
او راه ارتباط بین آسمان و زمین است. وقتى ما در روح القدس تعمید مى گیریم 
انجیل براى فرزندان زمین آشکار مى شود. ما وارد طوفان خدا و در زیر ابرهاى 
باران او قرار مى گیریم. گویى که کاملا در روح تر شده باشیم. بعد از آنکه وارد 
سطح بالاتر شدیم هر کجا که برویم حضورمان همراه با آیات و معجزات خواهد 
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بود. نور ما بر هر کس که ما را ببیند خواهد تابید. ما تنها نخواهیم بود بلکه همراه 
با روح القدس براى کسانى که در کنارمان هستند توسط ارتباطى مافوق طبیعى 

با آسمان با معجزات کار خواهیم کرد.  

آسمان باز مى ماند
در آسمان خدا باز است و باز خواهد ماند. هیچ درى جلوى دعاهاى شما و 
همچنین جواب آنها را نخواهد گرفت. شما به تخت فیض خدا دسترسى پیدا 

کرده اید؛ «پس آزادانه به تخت فیض نزدیک شویم تا رحمت و فیضى را حاصل 
کنیم که به هنگام نیاز یاریمان دهد.» (عبرانیان 16:4). دیگر هیچ مانعى وجود 

نخواهد داشت.

داود و اشعیا هر دو دعا کردند «خداوندا آسمان را بشکاف و پایین بیا» (مزامیر 
جدید  عهد  در  افتاد.  اتفاق  آمد  عیسى  که  زمانى  دعا  این   .(1:64 اشعیا  ؛   5:144
دیگر لازم نیست ایمانداران براى این موضوع دعا کنند. عیسى آسمان را شکافت 
و براى ما پایین آمد. او بعد از آن به آسمان بازگشته و تضمین کرد که آسمان 
براى ما باز خواهد ماند. پس دیگر آسمان براى همیشه سپرده شده است و گرفته 
نخواهد شد. نه توسط چنگال شیطان و نه دست هیچ کس دیگرى. از طریق همین 
در باز روح القدس باران خود را شروع به بارانیدن کرد. درهاى آسمان خدا دیگر 
بسته نخواهد بود و جهنم دیگر هیچ قدرتى براى بستن آن نخواهد داشت. جهنم 
دیگر هیچ قدرتى علیه شهروندان ملکوت خدا نخواهد داشت. این راه جدید دور از 

دسترس دشمن بنا شده است. 
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پویایى روح القدس
باد هر کجا که بخواهد مى وزد؛ صداى آن را مى 
شنوى، اما نمى دانى از کجا مى آید و به کجا مى 
رود. چنین است هر کس نیز که از روح زاده شود.

انجیل یوحنا 8:3
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به هوایى که در شیشه است باد نمى گوییم!
در روز پنتیکاست در آن بالاخانه تند باد قدرتمند شروع به وزیدن کرد و 

متوقف هم نشد. از روز پنتیکاست به بعد روح القدس همچنان کار مى کند و به 
کلیسا طراوت و قوت مى بخشد. روح خدا مدتهاست که نبرد خود را آغاز کرده 
و کناره گیرى هم نکرده است! او یک مهمان که بعضى اوقات براى دیدار بیایید 

نیست. او آمده که به طور دائم بماند.

چه اتفاقى در روز پنتیکاست افتاد! این چیست؟ این در واقع شروعى بود از لحظه 
اى که عیسى به دروازه هاى جلال رسید و در را باز گذاشت. روح القدس از طریق 
همان در براى ما فرستاده شد ( اعمال رسولان 56:7). نسیم قدرتمندى که تبدیل 
به تندبادى با شکوه شد. این باد فراتر از هواى کهنه مراسم مذهبى بود. شاگردان 
به هیچ تهویه هوایى در آن بالا خانه نیاز نداشتند؛ زیرا آن مکان با تازگى روح 

رستاخیز پر گشته بود. 
کار  به  کلمه  جدید  عهد  در  است.  فعالیت  و  حرکت  حال  در  همیشه  القدس  روح 
رفته براى روح pneuma به معنى باد یا نفس یا هوایى که در حال حرکت است. 
حرکت  که  شناسید  مى  را  بادى  شما  آیا  نیست.  ثابت  هوایى  معنى  به   pneuma
وقت  هیچ  من  باشد.  حرکت  حال  در  باید  کند،  پیدا  معنا  باد  که  این  براى  نکند؟ 
درباره طوفانى ثابت و یا باد بى حرکت چیزى نشنیده ام. بادى که در شیشه باشد 
دیگر باد نیست. اگر روح القدس باد است، پس همیشه در حال حرکت است وگرنه 
دیگر روح القدس نیست. پرسش درباره در حال حرکت بودن روح القدس مانند 
این است که بپرسیم آیا آتش سوزان است. تعریف بى حرکت بودن روح القدس 
در کتاب مقدس امرى ناشناخته است. روح القدس یعنى حرکت و جنب و جوش 

الهى. او مسئولیت امور روحانى در کره زمین دارد.   
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باد غالب و پیروز از آسمان
هواشناسى از بادى اصلى و تغییر بادها صحبت مى کند، اما همیشه یک باد با 

وزش و جهتى ثابت وجود دارد مثلا بادى از غرب. هوا به طور طبیعى در جهتى 
خاص به حرکت در مى آید. به همین ترتیب هم بادى با جهت ثابت از آسمان هم 
وجود دارد. روح القدس همیشه با طراوتى خالص از جلال و شکوه همیشه شب 

و روز در حال وزیدن است و جهت وزش آن هم همیشه به سمت ماست.

همه ما درباره حرکت خدا به جهت پاسخ دادن به دعاهایمان صحبت مى کنیم. 
او حرکت مى کند، اما موضوع دیگرى هم وجود دارد. او همیشه در حال حرکت 
است. خداوند در درون ما همراه با برکت و قوت در حال حرکت است. او فقط 
براى گشت و گذار در یکشنبه صبح ها و یا جلسه دعاى جمعه شب ها نمى آید. 
پادشاهى او اینگونه نیست و همان طور که کتاب مقدس تعلیم مى دهد، خداوند 
اندازه  براى  باشد.ما  داشته  قوت  فردا  و  باشد  ضعیف  امروز  که  نیست  نیرویى 
گیرى قدرت خدا به فشار سنج نیاز نداریم. او درگیر شفا و یا کارى خاص نیست، 
او همیشه در دسترس است و ارتباط با او و ایجاد تغییر توسط او کاملا وابسته 
به خود ماست. او بر اساس تمایلات زود گذر رفتار نمى کند. خداوند هیچ تردیدى 

ندارد، این ایمان ماست که باید شکهاى ما را کنار بزند.

حرکت دائم قدرت
عهد جدید هیچ شرطى براى کار خدا ایجاد نکرده است. کتاب مقدس هیچ گاه 

درباره شرایط خاصى از حرکت خدا صحبت نکرده است. مسیحیت از ابتدا تا 
انتها بر پایه حرکت روح القدس است. روح خدا همیشه در حال حرکت و پر از 

طراوت و تازگى است.

گاهى  از  هر  که  حوضى  خوانیم،  مى  حسدا  بیت  حوض  درباره  مقدس  کتاب  در 
آب آن توسط فرشته اى به حرکت در مى آمد (انجیل یوحنا 5: 9-1). هر کسى 
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که زودتر از دیگران خود را در حوض مى انداخت شفا پیدا مى کرد. حوض راه 
کار  هم  آن  به  دسترسى  و  نبود،  ثابت  جریان  این  اما  داد،  مى  پیشنهاد  را  حلى 
دشوارى محسوب مى شد. مردى به مدت 38 سال در کنار آن حوض بود و تا 
قبل از ملاقات با عیسى شفا پیدا نکرده بود. هربار که آب به جریان مى افتاد او 
نمى توانست خود را سریعا درون حوض بیاندازد. محبت، معجزه و قدرت عیسى 
مثل حوض بیت حسدا نیست. محبت عیسى دائم است و خاموش هم نمى شود. 
هر آن چه که ما مى خواهیم و درخواست مى کنیم کاملا وابسته به خود ما است.  

در حرکت براى خدا
یک روح القدس در حال حرکت به افرادى در حال حرکت هم نیاز دارد. 

پنتیکاست به معناى واقعى کلمه یک قدرت در حال حرکت است. روح به صورت 
بى وقفه در حال حرکت است. انجیل متى 10:28 به خوبى درباره هدف روح 

القدس توضیح مى دهد.«بروید و به برادرانم بگویید!»

یک پنتیکاست فعال باید پنتیکاستى در حال حرکت باشد، ما هم باید وظیفه رفتن 
القدس  روح  که  شویم  متوجه  تر  زود  چه  هر  باید  ما  بیاوریم.  جا  به  را  گفتن  و 
اینجاست تا حرکت کند، شفا بخشد و نجات دهد. بشارت با روح القدس طراوت و 
تازگى را به جاده هاى کثیف و آلوده ما مى آورد. تنها کار لازم این است که با 

روح القدس همکارى کرده و اجازه دهیم باد او بوزد!
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لبریز
... سرم را به روغن تدهین مى کنى و پیاله ام را 

لبریز مى سازى. 

مزامیر 5:23
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ذخیره نکنید، استفاده کنید
ما در مسیح به یک قدرت تجدید پذیر دسترسى داریم. این قدرت هیچگاه 

خاموش نمى شود. شما مى توانید همیشه از قدرت خدا استفاده کنید. روح 
القدس دائما شاخه هاى تاك حقیقى خداوند را که ما هستیم با قدرت خود 

تقویت مى کند.

اعمال رسولان باب2 مى گوید، در روز پنتیکاست شاگردان از روح القدس پر شدند، 
و در ادامه کتاب مى خوانیم آنها چگونه به کار خود ادامه دادند. آنها پر از روح آن 
مکان را ترك کردند و لحظه به لحظه از روح پر مى شدند، همان طور که شعرى این 
طور مى گوید «لحظه به لحظه من را کسى از بالا نگه داشته است، لحظه به لحظه من 
از بالا زندگى دریافت مى کنم. زیرا من به دنبال عیسى هستم...» این نکته به این معنى 
است که او تاك است و ما شاخه هاى آن. ما هر روزه توسط او تازه مى شویم. 
عیسى این موضوع را همچون دریا اى دنباله دار توصیف مى کند (انجیل یوحنا 7: 

37و38). ما هر زمان که نیاز داریم در قدرت روح تازه مى شویم. 

جریان بى وقفه
«چرا که خدا روح را به میزان معین به او عطا نمى کند.» (انجیل یوحنا 34:3). به 

میزان معین عطا نمى کند یعنى اندازه مشخص و محدودیتى ندارد «پیمانه اى 
پر فشرده، تکان داده و لبریز در دامنتان ریخته خواهد شد!» (انجیل لوقا 38:6). 

خداوند هیچ وقت چیزى را با اندازه گیرى و وزن کردن عطا نمى کند. براى 
مثال، او زندگى بخشیده است اما آن را اندازه گیرى نکرده است، زیرا زندگى 

متعلق به اوست (انجیل یوحنا 36:3).

سهم دو برابر ایلیا تنها بخشى از آنچه ایلیا داشت بود. برنامه ریزى خداوند این 
طور نیست که کسى نیمى از قدرت را داشته باشد و دیگرى دو برابر بقیه. روح 
القدس زمانى که قوت مى بخشد آن را با گالن اندازه گیرى نمى کند. کتاب مقدس 
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وعده دریا و باران را داده است، وعده او قطره نیست. یک دریا قدرتمند ذره ذره 
و قطره قطره نمى آید. به همین ترتیب جریان روح القدس هم یک فشار مشخص 
ندارد. مسیح براى توضیح این موضوع از مثال دریا استفاده مى کند تا جریان 

بدون وقفه آن را به تصویر بکشد (انجیل یوحنا 7: 37و38).
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مدرك محکم
و این آیات همراه ایمانداران خواهد بود: به نام 
من دیوها را بیرون خواهند کرد و به زبانهاى 

تازه سخن خواهند گفت و مارها را با دستهایشان 
خواهند گرفت، و هر گاه زهرى کشنده بنوشند، 

گزندى به آنها نخواهد رسید، و دستها بر بیماران 
خواهند نهاد و آنها شفا خواهند یافت.

انجیل مرقس 16: 17و18
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ستون آتش
در روز پنتیکاست، روح القدس حضور خود را با زبانه هاى آتش در بالاى سر 

آن 120 شاگرد نشان داد. این نشانه اى براى حضور قدرتمند و الهى او بود. 
آتش الهى به جهت ماموریت و محافظتى الهى داده شد. 

آتش نشانه خداوند و مهر او محسوب مى شود. بیش از 100 توصیف در کتاب 
است»  سوزاننده  آتش  ما  خداى  «زیرا  است.  آمده  خداوند  آتش  درباره  مقدس 
شده  شروع  مقدس  آتش  با  مقدس  کتاب  در  بزرگ  اتفاق  دو   .(29:12 (عبرانیان 
اند: اول، شروع ملت اسرائیل در کتاب خروج که همراه با ستون آتش بود و دوم 
شروع کلیسا که با زبانه هاى آتش بود. همان آتشى که در کتاب خروج اسرائیلیان 
را از مصریان جدا کرده و به آنها اطمینان مى داد که خداوند با آنهاست و همچون 
ستونى راه را بدیشان نشان مى داد، امروز هم به ما این اطمینان را مى بخشد 
که خداوند همراه ماست زیرا زبانه هاى آتش در روز پنتیکاست نشان دهنده این 
موضوع مى باشد. عیسى گفت «من آمده ام تا آتش بر زمین بیاورم» (انجیل لوقا 
49:12). خداوند شما را همچون تیرى مشتعل به آتش خود به اردوگاه دشمن مى 

فرستد تا نجات و آزادى را به دست بیاورید.  

نشانه، هدیه و یک معیار
تعمید روح القدس یک انقلاب کلى و دائمى در زندگى کلیسا محسوب مى شود. 

ریخته شدن روح القدس در زندگى مردم بزرگترین تغییرى بود که مى تواند 
اتفاق بیافتد. این هدیه در واقع یک نشانه است زیرا روح القدس یک انقلاب 

را به همراه آورد. آنها مى دانستند اکنون که روح القدس را دریافت کرده اند 
همراهشان خواهد بود و لازم نیست دوباره براى آن درخواست کنند. روحى 

که رسولان دریافت کردند این گونه بود «سپس همه از روح القدس پر گشتند و 
آن گونه که روح بدیشان قدرت تکلم مى بخشید، به زبانهاى دیگر سخن گفتن 
آغاز کردند»(اعمال رسولان 4:2). هیچ قدرت عظیم دیگرى به جز قدرت روح 
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القدس وجود ندارد. او با آیات و نشانه ها ثابت مى کند که معجزه مى تواند 
اتفاق بیافتد. 

در طول تاریخ همیشه به مردان و زنان نشانه هایى به جهت تقویت ایمانشان داده 
شده است. بعد از طوفان نوح خداوند با دادن رنگین کمان به عنوان نشانه عهدى 
وجود  با  (پیدایش 9: 12-17).  نسازد  نابود  طوفان  با  دیگر  بار  را  دنیا  که  بست 
این که ابراهیم فرزندى نداشت خداوند به او نشانه اى داد و گفت که او پدر قوم 
هاى بسیار خواهد بود (پیدایش 15). دعا به زبان ها یک نشانه تو خالى نیست. 
بلکه نشانه اى پویا و مافوق طبیعى است که ثابت کننده حضور روح القدس در 
ایمانداران است. این از ایمان ما نشات مى گیرد اما همچنین به جهت ایجاد ارتباط 
هم هست، و به ما کمک مى کند تا دعا کنیم، سرود بخوانیم، نبوت و خدمت کنیم. 
زبانها همچنین نمادى از فصل جدید ارتباط خداوند با انسانها است : «در روزهاى 

آخر از روح خود بر تمامى بشر فرو خواهم ریخت.» (اعمال رسولان 17:2). 

تایید
صحبت به زبان ها نشانه حضور و قدرت روح القدس در زندگى ماست. این 

عمل پویاى روح القدس را نشان داده و باعث مى شود ما به صورت طبیعى و 
شخصى و روحانى روح القدس را در زندگیمان تجربه نماییم. پنتیکاست یعنى: 

خوشحالى خدا و انسان در زبانى مشترك.

«سخن گفتن» ثابت مى کند روح القدس در ما و با ما زندگى مى کند. در غیر این 
صورت ما هیچوقت نمى توانیم از چیزى اطمینان داشته باشیم. (آیا من به اندازه 
شاهد  کافى  اندازه  به  آیا  هستم؟  مقدس  کافى  اندازه  به  آیا  ام؟  کرده  دعا  کافى 
مسیح بوده ام؟) خداوند ما را براى روح خود شکل داده است. تعمید در روح یک 
اتفاق فیزیکى و روحانى است (اول قرنتیان 19:6) که همراه با آیات و نشانه هاى 

روحانى و فیزیکى مى باشد. 
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نشانه هاى توانایى
بعد از دریافت نجات، دعا به زبانها یکى از عجیب ترین پدیده ها است. چه 

چیزى مى تواند قدرتمند تر از تغییر روح دنیوى یک انسان و تبدیل آن به یک 
شخص پارسا که به زبانهاى آسمانى با پدر خود صحبت مى کند باشد؟ دعا به 

زبانها ثابت مى کند هیچ چیز غیر ممکن نیست.
 

و  شنیده  را  این  جمعیت  و  کردند  دعا  ها  زبان  به  نفر   120 پنتیکاست،  روز  در 
متعجب شدند. من در زندگى ام، شاهد بوده ام چگونه 1 میلیون نفر در یک گرد 
همایى همان تعمید آتش را دریافت کرده و به زبان هایى تازه و در روح به دعا 
پرداخته اند. حس آن لحظه مانند غرش آب عظیم بود «در روز هاى آخر از روح 
خود بر تمامى بشر فرو خواهم ریخت...» (اعمال رسولان 17:2). این اتفاق اکنون 

هم در حال وقوع است! 
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نکات آتش
بخش 5:

ابزار آتش-عطایا و قوات 
روح القدس
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گرانبها و غیر قابل قیمت 
گذارى

در آن هنگام که عیسى در بیت عنیا در خانه 
شمعون جذامى بود، زنى با ظرفى مرمرین از عطر 
بسیار گرانبها نزد او آمد و هنگامى که عیسى بر 
سر سفره نشسته بود، عطر را بر سر او ریخت. 
شاگردان چون این را دیدند به خشم آمده گفتند: 
این اسراف براى چیست؟ این عطر را مى شد به 

بهایى گران فروخت و بهایش را به فقرا داد. عیسى 
متوجه شده، گفت: چرا این زن را مى رنجانید؟ او 

کارى نیکو در حق من کرده است.

انجیل متى 26: 6-10
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فقط یک جلد خالى؟
روح القدس یک نوع لوازم جانبى نیست، بلکه اصلى ترین بخش باور ما را 

تشکیل مى دهد. او بر روى زمین، خداوند و حیات بخش هر آنچه که تجربه مى 
کنیم است. این بدین معنا است که مسیحیت یعنى ایمان به مافوق طبیعى. یک 

انجیل بدون چیزهاى مافوق طبیعى تنها یک پوسته تو خالى محسوب مى شود. 

خیلى از مسیحیان با روح القدس همچون یک فکر و یا یک پیشنهاد برخورد مى 
کنند که مى توانند آن را رد کرده و بدون مشکل به زندگى خود به عنوان مسیحى 
ادامه بدهند. اما نه! او یک ضمیمه به تجربه مسیحى شما نیست؛ او نویسنده آن 
است، او پایدار کننده همه چیز از هزاران سال قبل از مسیح و بعد از آن است. 
اوست که میزبان است، بدون او ضیافتى هم در کار نیست. ما با رد کردن او فقط 
به خودمان خسارت وارد مى کنیم. روح القدس قبل از همه چیز بوده و بعد از همه 
چیز هم خواهد بود. او الف و یا است و ما اگر قصد داریم کار خود را در پادشاهى 

خدا به انجام برسانیم باید به او توجه کنیم. 

افراط محبت
مسح روح القدس یک تجربه دست دوم نیست که صرفا به شما آرامش بدهد 

و در شما یک احساس خوب و آسمانى ایجاد کند. نه، این یک تجربه واقعى 
با خود خداست زیرا او خود خداوند است. ما روح القدس را از طریق صلیب 
مسیح دریافت مى کنیم، پسر خدا که توانست در این هدیه گران قیمت را باز 

کرده و این عطر گران قیمت را بر سر بشریت بریزد.

یک  این  کرد.  عطرآگین  را  خانه  تمام  که  بود  قوى  قدرى  به  مریم  روغن  عطر 
فداکارى عظیم و پرداخت بهایى از روى محبت محسوب مى شد. این محبت خدا 
در درون عیسى مسیح بود که روغن ارزشمند روح القدس را بر سر ما ریخت. 
این یک تجربه کم ارزش نیست بلکه بهترین هدیه خداوند است. وقتى عیسى در 
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جلجتا روى صلیب رفت ارزشمند ترین فداکارى ممکن را به انجام رساند. او با این 
کار گرانبهاترین و با ارزشمند ترین هدیه ممکن را براى بشریت به ارمغان آورد.  

براى دنیا بوى عطر او را داشته باشید
او روح را بر دنیا ریخت و دنیا را مثل گلى که در باد و آفتاب سیراب مى شود 

از روح نوشانید. گل وقتى از نور و آب تغزیه مى شود از خود زیبایى و عطر به 
نمایش مى گذارد. ما این فرایند را فتو سنتز مى نامیم. من فکر مى کنم فتو سنتز 

روحانى باید در زندگى ایمانداران هم جا بگیرد. «از روح پر شوید» (افسسیان 
18:5)، روح در شما به جهت نشان دادن یک سرى رفتار مذهبى داده نشده 

است، بلکه براى پخش کردن عطر محبت خداوند در شما قرار داده شده است.

روح القدس مثل یک فرمانده در ما کار مى کند! او ما را تبدیل به مامور خود مى 
سازد. دخترى کوچک یکبار دعا کرده و گفت «خداوند عزیز، لطفا همه آدم هاى 
بد را خوب کن و همه آدم هاى خوب را عالى کن» او این گونه درك کرده بود 
که خوب به معنى عالى نیست. خدا این گونه عطا کرده است که ما هم عالى و هم 

خوب باشیم! به همین طریق دنیا خداوند را خواهد شناخت. 
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هدایا، خریدنى نیستند
چون شمعون دید که با دست نهادن رسولان 

روح القدس عطا مى شود، مبلغى پیش آورد و به 
رسولان گفت: به من نیز این اقتدار را ببخشید تا بر 
هر که دست بگذارم، روح القدس را بیابد. پطرس 

گفت: زرت با خودت نابود باد! زیرا پنداشتى عطاى 
خدا را مى توان با پول خرید!

اعمال رسولان 8: 18-20
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شناخت شخصیت روح القدس
درك این موضوع که روح القدس یک شخص است و شى نیست امرى بسیار 

ضرورى است. روح یک شى بدون شخصیت و یا یک جریان برق نیست. مسح 
خداوند صرفا یک قدرت و یا تنها یک هدیه نیست، بلکه شخص روح القدس است.

عناصر زیادى در کتاب مقدس براى توصیف روح القدس به کار رفته اند: آتش، 
باد و آب اما درك این موضوع بسیار مهم است که روح القدس یک عنصر نیست 
بلکه یک شخصیت است. او یک نیروى گرانشى که زمین را نگه داشته و یا نیروى 
الکتریسیته نیست. او سومین شخص تثلیث مقدس است. ما نباید میوه ها و ثمرات 
او را از او جدا بدانیم. شما تنها هدایاى خداوند را ندارید بلکه شما خود خداوند را 

در درون خود دارید.

قیمتى براى پرداخت و دریافت این هدیه؟
آیا قیمتى وجود دارد براى پرداخت و دریافت این هدیه؟ اگر این یک مزد 

است پس دیگر هدیه محسوب نمى شود (اعمال رسولان 8: 20-18). با این 
وجود شاید یک قیمت براى دریافت آن وجود داشته باشد. کسانى که حاضر 

هستند روى اوقات فراغت خود ریسک کنند و راحتى و شهرت خود را به خطر 
بیاندازند شاید بتوانند کمى براى کار خدا استفاده شوند و کمى از قدرت او را 

دریافت کنند.

یک جعبه ابزار کامل شاید یک هدیه مناسب براى یک نجار محسوب بشود. اما 
براى این که این هدیه کاربرد داشته باشد باید نسبت به آن تعهدى وجود داشته 
خود  جاى  سر  کس  هر  «بگذارید  گوید  مى   7:12 رومیان  که  طور  همان  باشد، 
خدمت کند». عیسى زندگى خود را براى ما داد. هدیه براى هدیه دهنده است. براى 
این که دریافت کنید، بدهید! وقتى عیسى 12 رسول خود را فرستاد، به آنها اقتدار 
بخشید تا معجزات انجام دهند و بگویند «هنگامى که مى روید، این پیام را موعظه 
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کنید که پادشاهى آسمان نزدیک شده است. بیماران را شفا دهید، مردگان را زنده 
کنید، جذامیها را پاك سازید، دیوها را بیرون کنید. به رایگان یافته اید، به رایگان 
بدهید.» (انجیل متى 10: 8-7). عیسى به روشنى به این موضوع اشاره مى کند که 
این هدایا را به رایگان بخشیده است. هدایا سخاوتمندانه تقسسیم شده اند. به هر 
حال شاگردان هم باید انرژى خود را مصرف کنند به مسافرت بروند، راحتى خود 
را تقدیم کنند و حتى شاید مورد اتهام قرار بگیرند. هدایا رایگان است اما حرکت 
در این مسیر دلیلى است که شما قوت دریافت مى کنید و در برابر آن شما باید 

چیزى را بپردازید. 

بخواهید و دریافت کنید
مسح روح القدس براى فروش نیست، اگر هم بود هیچ کس قادر به خریدارى 

آن نبود. تنها کار لازم براى دریافت آن این است که بیایید و بنوشید. «اى جمیع 
تشنگان نزد آبها بیایید و اى شما که نقره اى ندارید، بیایید، بخرید و بخورید! 

بیایید شراب و شیر را بى نقره و بى بها بخرید!» (اشعیا 1:55)

نمى  دست  به  دعا  یا  و  فروش  و  خرید  یا  و  زحمت  و  کار  با  القدس  روح  قدرت 
آید. روح القدس منتظر نیست تا شما از فرط کار عرق کنید بعد بیایید و در شما 
ساکن شود. عیسى مى گوید «بخواهید که به شما داده شود... زیرا هر که بخواهد، 
به دست آورد..» (انجیل متى 7: 8-7). خداوند فقط هدیه مى دهد او چیزى براى 
فروش ندارد. او چانه نمى زند، تخفیف ویژه هم ندارد، اهل مذاکره و توافق هم 
فقط  هم  ما  دهد.  مى  هدیه  فقط  و  دهد  مى  انجام  طرفه  یک  را  کار  این  او  نیست. 
یک کار مى توانیم انجام بدهیم، آن را دریافت نماییم. او از ما مبلغ دریافتى نمى 
خواهد. اگر شما یک سنگ مرده هستید، پس آتش روح القدس را دریافت کرده و 

به سنگى زنده تبدیل شوید. زیرا آتش روح به شما تولدى تازه مى بخشد. 
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چاکلیت خداوند براى شما
خداوند بیشتر از نیاز تمام کودکانش و تمام خلقت پیش خود از همه چیز دارد. 

به همین دلیل هم لازم نیست شما به دیگر انسانها حسادت داشته باشید و یا 
براى پیش بردن کارهاى خودتان زندگى دیگران را خراب کرده، به آنها توهین 

کنید و یا خواهان بدبختى آنها باشید. اگر او پسر خود را براى شما بخشید 
(رومیان 32:8) و روح خود را به رایگان به شما داد (اول قرنتیان 12:2) چه چیز 

دیگرى ممکن است وجود داشته باشد که او از شما دریغ کند؟ 

بعد از جنگ جهانى در آلمان، من و خواهران و برادرانم شاید اگر خوش شانس 
مى بودیم سالى تکه کوچکى از چاکلیت نصیبمان مى شد. وقتى برادرم پیتر تکه 
ناگهان  اما  نکردم،  آن  گرفتن  براى  تلاشى  داشت،  خود  دهان  در  چاکلیت  از  اى 
سوالى در ذهنم ایجاد شد، برادرم از چه کسى چاکلیت گرفته است؟ متوجه شدم 
که فقط یک راه مى تواند وجود داشته باشد و آن هم مادرم است. مى دانستم که 
مادرم عادل است و غیر ممکن است به یکى از ما چاکلیتى بدهد اما سهم بقیه را 
نگه نداشته باشد. پس سریع به اتاق مادرم دویدم و داد زدم «مادر چاکلیت من 
کجاست، لطفا!؟» و دقیقا هم همان جا بود و او چاکلیتم را در دستم گذاشت. به 
همین ترتیب وقتى مى بینید خداوند به دیگران و یا بقیه کلیسا و یا خادمان برکت 
داده است حسادت نکنید! پیش عیسى بروید! او براى شما هم چاکلیت دارد. در 
انجیل لوقا 31:15 پدر به پسر خود گفت «هر آنچه دارم مال تو است.» این وعده 

براى ما هم هست!
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بزرگترین هدیه
اما هرگاه کسى نزد خداوند باز مى گردد، نقاب 

برداشته مى شود. خداوند روح است و هر جا روح 
خداوند باشد، آنجا آزادى است. و همه ما که با 
چهره بى نقاب، جلال خداوند را، چنانکه در آینه 

اى مى نگریم، به صورت همان تصویر، از جلال به 
جلالى فزونتر دگرگون مى شویم؛ و این از خداوند 

سرچشمه مى گیرد که روح است. 

دوم قرنتیان 3: 16-18
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بزرگترین هدیه خود اوست
روح القدس را با کارها و هدایایش مخلوط نکنید. خود روح القدس از تمام کارها و 

هدایایش بزرگ تر است. حضور او در زندگى ما بزرگ تر از هدایاى اوست. روح القدس 
نیامده است تا ما فقط به زبانها دعا نماییم، زبانها صرفا مى تواند نمادى از حضور او 

باشد. هدایاى او به جهت سرعت بخشیدن به پیشرفت رابطه او با ما و جهان است.

عروس به خاطر حلقه با داماد ازدواج نمى کند، بلکه به خاطر خود اوست که به 
پیوند او در مى آید. خداوند به دنبال نمایش دادن نیست. هدف او همیشه محبت از 
طریق ما و درون ما بوده است. او قوت و آتش در درون جان ماست. او براى ما 
هدایاى روحانى، ثمرات روحانى و اتحاد را به همراه مى آورد (اول قرنتیان 12). 
او اول از طریق خون عیسى گناهان ما را مى پوشاند، و سپس به ما تولدى تازه 
و دیگر چیزها را مى بخشد. به هر حال هدایاى او را در گوشه ذهنتان بگذارید 
و درك کنید که حضور او خود بزرگترین هدیه ممکن است. خواسته خدا ایجاد 

مسیحیان واقعى است، و نه انجام آیات و معجزات.
 

ما به خودى خود شایسته نیستیم
ما به گونه اى طراحى شده ایم که وابسته به فیض و قدرت خداوند باشیم. جدا 

از او ما قادر به هیچ کارى نیستیم (انجیل یوحنا 5:15). کفایت ما از اوست (دوم 
قرنتیان 5:3). خداوند روح خود را در ما قرار داد زیرا ما به آن نیاز داریم تا 
احساس بهترى داشته باشیم و توسط او تبدیل شویم. او هدایا و قوات خود 

را در ما فعال کرده، زیرا براى ماموریتى که او به ما واگذار کرده به آنها نیاز 
داریم. یعنى تجهیز روحانى براى کار روحانى است.

ما این طور تنظیم نشده ایم که در برابر دریافت مقدار مشخصى از روح مشغول به 
کار خودمان باشیم و به دلیل قدرت و منابع احساس استقلال نماییم. ما به خودى 
خود شایسته و مسیحى به شمار نمى آییم. ما روح را لحظه به لحظه دریافت مى 
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نماییم . زیرا همچون شاخه هایى به او که تاك حقیقى است وصل هستیم و مواد 
مغذى را از او دریافت مى کنیم. ما به خودى خود تاك نیستیم که به طور مجزا 
زندگى کنیم، بلکه با اوست که کامل هستیم (کولسیان 10:2). ما فراخوانده نشده ایم 
که با قوت اندك خود به دنیا برویم و تلاش کنیم دیگران را تحت تاثیر قرار بدهیم 
تا تصور کنند ما چقدر فوق العاده هستیم. ما مى توانیم با توان کوچک خود اندکى 
پرواز کنیم و نمایشى در معرض دید دیگران اجرا کنیم اما خیلى زود سوختمان 
تمام مى شود و سر جاى خودمان بر مى گردیم. ما جنراتور نیستیم بلکه دریافت 
کننده قدرت او هستیم. افسسیان 1: 22و23 اینطور توصیف مى کند «کلیسایى که 
بدن اوست، یعنى پرى او که همه را در همه پر مى سازد.» اوست که باید ما را پر 
سازد و از طریق ما حرکت کند. ما فقط یک کانال هستیم و منبع به حساب نمى آییم. 
عیسى به طور روشن بیان نمود «چنانکه شاخه نمى تواند از خود میوه آورد اگر در 
تاك نماند، شما نیز نمى توانید میوه آورید اگر در من نمانید.» (انجیل یوحنا 4:15). 

قانون عملکرد جدید
در روح شناور باشید. شما طورى طراحى شده اید که در روح شناور باشید. 
مقاومت نکنید، مبارزه نکنید، فقط راحت باشید. بگذارید روح القدس با جلال و 

شکوه خود شما را به سمت مقصدتان هدایت کند.

یک روز خداوند به من گفت «آیا مى دانى معنى شنا کردن چیست؟» من یک شناگر 
خوب هستم، پس جواب دادم بله. اما آیا واقعا مى دانستم؟ روح القدس به من کمک 
کرد تا نکته اى را ببینم که قبلا متوجه آن نبودم. او گفت «وقتى که شنا مى کنى در 
عنصر دیگرى شناور هستى و قانون آن فرق مى کند. تو باید بدن خود را راحت 
بگذارى و اجازه بدهى جریان آب تو را حمل کند.» روح القدس مثل وقتى که شنا 
مى کنم وزن مرا مى گیرد و مرا به تعطیلاتى مى برد تا بتوانم کمى استراحت کنم. 
اوست که همه کارها را انجام مى دهد. پس سوال به وجود مى آید مانع اصلى 
چیست؟ مانع اصلى این است که شما روى خودتان حساب مى کنید. وابسته به 
خودتان و توانایى خودتان هستید و به این ترتیب در طول مسیر دریا خود را 

خسته مى کنید زیرا اجازه نداده اى که مسیر آب شما را با خود حمل کند. 
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فعال سازى هدیه
ایمان بى ریاى تو را به یاد مى آورم... از این رو 
تو را یاد آور مى شوم که آن عطاى خدا را که به 

واسطه دست گذاشتن من، در تو جاى گرفته، شعله 
ور سازى.

دوم تیموتائوس 1: 5و6
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فعال سازى روحانى
هدیه روح القدس یک استعداد طبیعى نیست. یک توانایى طبیعى نمى تواند عطیه 
روحانى تلقى شود. عطایا روحانى به صورت الهى فعال مى شوند. خداوند مى 

تواند از طریق هر کسى کار کند. او عطیه زبانها را فقط به زبان شناسها و عطیه 
حکمت را فقط به مشاوران و عطیه شفا را فقط به پزشکها عطا نکرده است. او 

احتیاج ندارد که ما بى نظیر باشیم تا بتواند از ما استفاده کند. 

خداوند انسان را شبیه خود آفریده است و به او استعداد هایى عطا کرده است تا 
او قادر به کار باشد و همچنین بر رستگارى که هدف خداوند است تمرکز داشته 
روح  وسیله  به  عطایایى  خداوند  آن  از  فراتر  اما  باشد.  داشته  مشارکت  او  با  و 
القدس و به جهت بازسازى و تجهیز ایمانداران هم عطا نموده است (اول قرنتیان 
12: 11-1). این عطایا توانایى هاى طبیعى نیستند؛ بلکه به ما کمک مى کنند تا قادر 
شویم در مسیر انجام اراده خدا، مشارکت داشته باشیم. با کمک عطایاى روح ما 
مى توانیم بهانه ها و کمبود ها را دور بزنیم. قوت او ضعف هاى ما را بر طرف 
مى سازد (دوم قرنتیان 9:12)، و به ما قوت مى بخشد تا براى انجام هر کار نیرو 

داشته باشیم (فیلیپیان 13:4). 

عجایب و معجزات براى خودنمایى نیستند
هدایاى روح القدس فقط در صورت ایمان به خدا کار مى کنند و نه باور داشتند 
به نظریه هاو تئورى ها. ایمان به خدا کانالى به سمت نجات است. و روح القدس 

براى این منظور فقط مسیح مصلوب شده را جلال مى دهد.

اجرا  یک  او  است.  نکرده  ایجاد  نمایى  خود  براى  را  عجایب  و  معجزات  خداوند 
و  احساسات  آورى  جمع  منظور  به  تجارت  یک  مشغول  او  نیست.  نمایش  کننده 
تاثیر گذاشتن بر روى یک سرى انسان خود خواه هم نیست. او در اتحاد با مسیح 
مصلوب است، و حتى اسمش هم یعنى روح مسیح با او هماهنگ است. آنها با هم 
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درباره شکست شیطان توسط انجیل کاملا یکدل هستند. روح فقط در انجیل تحقق 
میابد. انجیل بسیار عظیم است و مى خواهد همه چیز را چه دیدنى و چه نادیدنى، 

چه در زمین چه در آسمان و چه در جهنم فرا بگیرد.

مدال افتخارى در کار نیست
هدایاى روح القدس (اول قرنتیان 12: 11-7) مدال افتخار نیستند که ما آنها را 

روزهاى یکشنبه در کلیسا به گردن خود بیاویزیم. «من پنج تا دارم، شما چند تا 
دارید؟!» آنها در واقع ابزار براى انجام کار خدا هستند و در زمانى که نیاز مى 
شوند در اختیار شما قرار مى گیرند. خداوند هم زمانى که شما به قلم احتیاج 

دارید چکش در اختیار شما نمى گذارد. او هر روزه ابزار مناسب براى کار 
همان روز را در اختیار شما قرار مى دهد. اگر ابزارها در جاى مناسب استفاده 

شوند، شاهد معجزات خواهید بود.

کلمه «قدرت» در اعمال رسولان 8:1 (dunamis) در واقع یک قدرت بالقوه همچون 
دینامیت محسوب مى شود. این قدرت تا زمانى که فعال شود پایدار است. وقتى 
مردم براى قدرت دعا مى کنند و شک نمى کنند آن را دریافت مى کنند. این قدرت 
به صورت مستقیم و با توجه به نیاز انسانها فعال مى شود. ما مى توانیم تبدیل به 
بدنسازان روحانى بشویم و د قدرت لازم را دریافت کنیم. خاصیتى مردى که مى 
تواند 500 پوند را در مسابقات جابه جا کند اما نمى تواند اندکى به همسر خود 
در آشپزخانه کمک کند چیست؟ خاصیت تمام این قدرت ها اگر ما با آنها کارى را 
که باید انجام نمى دهیم در چیست؟ آزاد سازى قدرت روح القدس تا زمانى که ما 

فعال نشویم امکان پذیر نمى باشد.  
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خوردن غذاى کلام
عیسى به ما توصیه مى کند که گنج خود را در زمین جایى که آسیب مى بیند 
و یا دزد به آن مى زند ذخیره نکنیم بلکه آن را در آسمان ذخیره نماییم جایى 

که در امنیت کامل خواهد بود (انجیل متى 6: 21-19). براى دستیابى به این 
موضوع ما باید به جاى توجه به توانایى ها و احساساتمان حواسمان را به 

روح خود جمع کنیم.

مى دانید که وقتى بت پرست بودید، به هر نحوى اغوا شده، به سوى بتهاى گنگ 
کشیده مى شدید. (اول قرنتیان 2:12). یونانى ها به داشتن دانش دنیوى معروف 
بودند، این در حالى است که دانش روح القدس کاملا متفاوت است. داشتن دانش 
درباره مسائل علمى و فیزیکى ما را در دانش خداوند عالم نمى سازد. حروف نه 
در برابر سرماى ذهن بشرى بلکه در صورتى که در برابر نور آتش گرفته شوند 
قابل خوانده شدن خواهند بود. اگر ما قصد داریم در مسائل روحانى رشد کنیم 

باید خود را با دعا و مطالعه کلام خدا تغذیه کنیم.

دریافت مشورت و هدایت از روح القدس
چرا همیشه باید نسبت به کلام خدا تردید داشته باشیم؟ چرا نسبت به دروغ 

هاى شیطان دچار تردید نمى شویم؟ امروز نسبت به شکهایتان شک کنید، 
و کلام خدا را باور کنید. اگر این کار را آغاز کنید خیلى سریع یک مشاوره 

روحانى از طرف روح القدس دریافت خواهید کرد.

چرا باور کردن دروغ هاى شیطان به این حد راحت است؟ چه اتفاقى مى افتاد اگر 
حوا به حرف هاى مار شک مى کرد؟ قطعا سرنوشت همه ما به شکل دیگرى رقم 
مى خورد (پیدایش 3). همین که یکبار به خداوند بیشتر از شک هایتان اعتماد کنید، 
کمک روحانى را دریافت خواهید نمود. مشاوره روح القدس به شما کمک مى کند 
تا ایمان خود را بنا نمایید و کوه هایى را که شک به وجود آورده جا به جا کنید.
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قدرتى از بالا
قدرت همه چیز را دارم در او که مرا نیرو مى 

بخشد.

فیلیپیان 13:4
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قدرت بى پایان
علارغم داشتن دانش درباره منبع قدرت، شما همچنان ممکن است در تاریکى 

و سرما به سر ببرید. شما مى توانید به دیوارهاى یک منبع اتمى دست بزنید و 
همچنان احساس سرما کنید. کلید دسترسى به گرما و انرژى، لمس خود منبع 
انرژى است. نیروى بى پایان روح القدس براى غلبه به وسوسه ها در درون 

شماست. قدرت روح القدس نیرویى براى حکمت و موفقیت و پیروزى بر بیماریها 
و مرض ها است. فقط کافى است شما آن را لمس نمایید. (دوم پطرس 3:1).

شیطان  برابر  در  تا  بخشد  مى  قدرت  ما  به  و  کند  مى  زندگى  ما  در  القدس  روح 
مقاومت کرده و شریر را شکست دهیم. ما فقط باید از او درخواست کمک نماییم. مى 
خواهم مثالى براى شما بزنم: شما در خانه برق دارید. خانه از قبل سیم کشى شده و 
به منبع برق متصل است. اگر شما نیمه شب به خانه بیایید شاید همه جا تاریک و سرد 
باشد. اما شما مى دانید چه کار کنید. شما کلید را فشار مى دهید و همه جا روشن شده 
و گرم مى شود. زندگى در قدرت روح القدس هم همانند روشن کردن چراغ با فشار 

دادن کلید است. همه چیز آماده و منتظر ماست تا فقط تصمیم بگیریم.

قدرت خدا فیلتر نشده به دست ما مى رسد
قدرت روح القدس یک نیروى حقیقى و الهى است و نه یک سایه یا یک کاپى. 

صداى خدا در کتاب مقدس گیر نیفتاده است. بلکه با تمام اختیار و اقتدار 
صحبت مى کند «بیایید نزد من، اى تمامى زحمتکشان و گرانبارن، که من به 

شما آسایش خواهم بخشید.» (انجیل متى 28:11). پیشنهاد کاملا روشن است؛ 
اگر مسیح را دریافت نمایید، یک زندگى الهى را تجربه خواهید نمود. 

در خانه هاى ما نیروى برق مستقیما به دست ما نمى رسد و در طى مسیر از
 نیروگاه تا خانه ما در چند ایستگاه تنظیم مى گردد. اما قدرت خدا این طور نیست 
و به صورت کاملا فیلتر نشده به دست ما مى رسد. وقتى عیسى ظاهر شد او یک 
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سایه کم رنگ از آنچه باید انجام مى گرفت نبود. ما با یک مسیح خیالى روبرو 
نیستیم. او انعکاسى از امید که از دور دست به گوش مى رسد نیست او عیسى 
زنده است. روح القدس کاملا وابسته با انجیل است و عیسى هم از طریق آن در 
قلب هاى ما وارد مى شود. شما نمى توانید انجیل را بدون قدرت در نظر بگیرید، 
این کار مانند تصور کردن آتش بدون گرما است. من درباره تئورى صحبت نمى 
کنم بلکه تجربه خود را براى شما بیان مى کنم. این یک واقعیت است که مى توان 

نتایج آن را دید.  

فنا ناپذیر
قوت خداوند یک نیروى فاقد شخصیت که کم رنگ شده و یا از بین برود نیست. 

نیروى خداوند خداوند است. نیروى روح القدس روح القدس است. خداوند 
تبخیر نمى شود، ضعیف نمى شود و محو هم نمى گردد. زمان هیچ تاثیرى 

روى خدا ندارد و حتى اگر شما 1000 سال با خداوند بمانید، مى توانید با قدرت 
او حرکت کنید.

قوت خدا بالاترین قدرت هاست و همیشه در دسترس است. پولس مى توانست در 
نامه خود به رومیان دو سال زودتر از زمان مقرر به این موضوع که وقتى بایید 
عطایى روحانى به شما مى رسانم و یا این که وقتى بیاییم با برکت کامل مسیح 
خواهم امد اشاره کند. برکاتى که فرد خاصى را شامل نمى شد بلکه براى همه 
کلیسا بود (رومیان 29:15 و 11:1). او مى دانست که پایدارى و تداوم از روح خدا 
جارى مى شود. تنها زمانى که رومیان به تجدید نیروى خود نیاز پیدا مى کنند 
وقتى است که از اطاعت کردن خدا دست بر داشته و ارتباطشان با خدا از تازگى 
مى افتد (مثل باترى ماشین). آن وقت است که که احتیاج دارند خود را تازه کرده 
و به حرکت خود ادامه دهند. قدرت خداوند نه زمانى که نشسته اید بلکه زمانى 

فعال مى شود که شما حرکت مى کنید.
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نیازى به مسح تازه نیست
یکبار که مسح بشوید، همیشه مسح همراه شماست. بهار، تابستان، پاییز و یا 

زمستان در طبیعت و یا در باران تنها یا با دیگران، مسح همیشه با شما خواهد 
بود. شما مى توانید بزرگترین دشمن خود را به چالش بکشید و بر دشوارى ها 
پیروز شوید و اراده خدا را در زندگیتان کامل کنید، تنها کار لازم این است که 

باور کنید.

همیشه داود را در عهد قدیم به عنوان مردى که معنى مسح شدن را مى داند به یاد 
مى آورم. او کاملا اطمینان داشت که خداوند با او است. براى مثال وقتى تصمیم 
گرفت با جلیات غول پیکر مبارزه کند، از سموئیل درخواست نکرد تا او را دوباره 
مسح کند . مثلا «مسحى براى مبارزه با جلیات». او حتى درخواست دعاى شفاعت 
هم ننمود. او حتى براى خودش هم دعا ننمود. او مى دانست که مسح شده است 
و گذشت زمان روى مسح او تاثیر نمى گذارد. او به سمت فلسطینیان دویده و 
فریاد کشید «تو با شمشمیر و نیزه و زوبین نزد من مى آیى، اما من به نام خداوند 
لشکرها نزدت مى آیم» (اول سموئیل 45:17). چه اتفاقى افتاد؟ داود نوجوان بر 

غول فلسطینى پیروز شد.
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نکات آتش
بخش 6:

انسانهاى شعله ور- روح 
القدس و ایمانداران
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یک کاپى از روى کاربن، در 
کار نیست

بر حسب فیضى که به ما بخشیده شده است، داراى 
عطایاى گوناگونیم. اگر عطاى کسى نبوت است، آن 
را متناسب با ایمانش به کار گیرد. اگر خدمت است، 
خدمت کند. اگر تعلیم است، تعلیم دهد. اگر تشویق 
است، تشویق نماید. اگر کمک به نیازمندان است، با 
سخاوت چنین کند. اگر رهبرى است، این کار را با 
جدیت انجام دهد. و اگر رحم و شفقت به دیگران 

است، شادمانه به این کار مشغول باشد. 

رومیان 12: 6-8
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روح طراوت و تازگى 
«هان اکنون من کارى تازه مى کنم: هم اکنون در حال پدید آمدن است؛ آیا آن 

را تشخیص نمى دهید؟» (اشعیا 19:43). روح خدا در حال کار در درون ماست، 
ما را تازه ساخته و بازسازى مى کند تا لغزش نخورده و به راههاى سابق 

خود باز نگردیم. از طریق زندگى شما خداوند مى خواهد کارهاى تازه اى انجام 
بدهد، رکوردهاى تازه اى خلق کند و ایده هاى جدیدى براى تغییر دنیا ایجاد 

کند. لطفا وقتى روحى تازه دارید در دام گذشته نیافتید. 

اگر توانسته باشم خدا را درك کنم، او خالق و سازنده است. او هربار یک اثر هنرى
 بى نظیر خلق مى نماید. او حتى دو دانه برف و یا دو غروب و یا دو انسان را شبیه 
هم دیگر نیافریده است. ذهن او به قدرى خلاق و بارور است که نیازى به تکرار 
کردن کارى ندارد. کلمه «جدید» کلمه ایى مخصوص به کارهاى خداوند است. روح 
القدس هم روح تازگى است که به صورت ثابت در حال خلق و شکوفایى است: 
تولد تازه، زبان تازه، شراب تازه، سرود تازه و قلبى تازه. او روحى جدید را به 
همراه مى آورد، نامى تازه و خلقتى تازه. او براى ما هم قلمروى تازه و آسمان و 
زمینى جدید آورد. او همان روحى است که نجات بشر را در خود دارد. وظیفه ما 

هم این است که همراه با او با مسیح همکار باشیم (اول قرنتیان 9:3).

شعله کوچک یا بزرگ
شما داراى DNA الهى هستید. نیرویى که حمل مى کنید از طرف خود خدا به 
دست شما رسیده است. این یک نیروى تقلبى و یا نا مرغوب نیست، بلکه یک 
قدرت حقیقى است. روحى که در شماست بسیار بزرگ تر از روحى است که 

در این جهان قرار دارد (اول یوحنا 4:4). پس شجاع و دلیر باشید!

مى خوانیم که در روز پنتیکاست روح القدس همچون زبانه هاى آتش تقسیم شده 
و بر هر یک از ایشان قرار گرفت ...(اعمال رسولان 3:2). اما از چه چیز جدا شده 



روح القدس - آیا ما اشتعال پذیر هستیم  یا ضد آتش؟ 116

یا تقسیم شده؟ زبانه هاى آتش از آتش بزرگ که خداوند است نشات گرفته است. 
شعله هاى کوچک از شعله اى بزرگ تر جدا شده اند. اما همین شعله هاى کوچک 

هم نمایان گر شعله بزرگ تر که خود خداوند باشد نیز هست.

چیزهاى معمولى ادامه نخواهند داشت
آتش الهى که از تعمید روح القدس میاید شرایط شما را از معمولى به خارق 
العاده تبدیل خواهد کرد. وقتى شما یک ماموریت الهى را قبول مى کنید، پس 

دیگر براى خودتان زندگى نخواهید کرد؛ بلکه خواسته ها و ترسهایتان را تسلیم 
کرده و باید به هدفى الهى فکر کنید. شما تبدیل به ظرف برگزیده مى شوید.

موسى به مدت 40 سال هر روز درختچه و بوته دیده بود. او هیچ وقت علاقه مند 
به تماشاى بوته ها و یا مطالعه درباره آنها نبود. بوته هاى بیابان شگفت انگیز یا 
شکوفه دار و زیبا نیستند. در واقع آنها خیلى زیبا نیستند. اما خداوند یکى از این 
بوته هاى معمولى را برداشته و مى بینیم تبدیل به چیزى غیر معمول مى کند. بوته 
در آتش شعله ور است اما نمى سوزد (خروج 2:3). بعد صدایى از درون بوته 
شروع به سخن گفتن کرد. از طرفى دیگر موسى نیز همچون همان بوته معمولى و 
حتى پایین تر بود. او مثل تکه چوبى بر روى آب بود، یک قاتل فرارى که از قانون 
گریخته و هیچ آینده اى ندارد. او یک چوپان بود و مصرى ها چوپان ها را دوست 
نداشتند (پیدایش 34:46). موسى متوجه شد بوته مى سوزد اما تبدیل به خاکستر 
نمى شود. او واقعا شگفت زده شده بود و آن لحظه اى بود که زندگى او را تغییر 
داد. او کنجکاوانه به تماشاى آن مشغول شد و مجذوب آن گشت.آن آتش الهى که 
از بوته بر مى خواست درون او را تغییر داد. موسى که فردى معمولى بود تبدیل 
(عبرانیان  سازد»  مى  آتش  هاى  شعله  را  خادمانش  شد. «او  ور  شعله  مردى  به 

7:1). روزى که شما بوته آتش را ببینید دیگر یک فرد معمولى نخواهید بود.  
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مسح اصلى شما
شما کاملا منحصر به فرد خلق شده اید، مسح شده و انتخاب شده اید تا هدف 

خداوند را در فصل و زمان مناسب به انجام برسانید. «و در تمام روزهایت 
نیرومند خواهى بود.» (تثنیه 33:25). به جاى این که تمرکزتان روى این باشد 

که چه چیزى ندارید، بر روى آنچه دارید تمرکزه کرده، با ایمان قدم برداشته و 
به تماشاى کار خدا از طریق خودتان بنشینید. 

در روز پنتیکاست، آن 120 نفر براى این که دوباره مسح دریافت کنند گریه نکردند.
 لطفا توجه داشته باشید: هیچ کس بالاخانه را با دو شعله بر بالاى سرش ترك 
ننمود. (اعمال رسولان 3:2). این آتش نمایان گر آتش خداوند و همچنین نشان 
دهنده اختیار، قدرت و جلال اوست. وقتى من به اطراف دنیا سفر مى کنم، غالبا از 
من درخواست مى شود «لطفا براى من دعا کنید، من مسح شما را مى خواهم» و 
من هم همیشه مى پرسم «فکر مى کنید اگر من مسح خود را به شما بدهم، بدون 
آن به خانه بر مى گرد؟ قطعا نه.» مى خواهم به رازى جالب اشاره کنم: اگر شما 
مسح رینهارد بونکه را داشته باشید، مى توانید به یک کاپى از او تبدیل شوید اما 
کاپى  از  کاپى  یک  خواهم  نمى  شخصا  خودم  من  بگویم:  چیزى  شما  به  بگذارید 

باشم و مطمئن هستم خداوند هم این چنین نمى خواهد.
اگر مى خواهید نکته اى را درباره شخصیت خدا متوجه شوید، طبیعت را در نظر 
بگیرید. بیش از 7,5 میلیارد انسان در این جهان زندگى مى کنند اما اثر انگشت هیچ 
کدام شبیه یکدیگر نیست. و هیچ درختى را نمى توانید بیابید که داراى ساختار 
یکسان با درخت دیگر باشد. چرا؟ زیرا خداوند یک کاپى کننده نیست، او یک خالق 
است. او فقط چیزهاى اصلى تولید مى کند، او یک ماشین کاپى نیست. آتشى که 
در شما قرار دارد، کاملا منحصر به فرد است و اسم شما روى آن قرار دارد. 
آتش شما به طور انحصارى براى شما طراحى شده است و مناسب کس دیگرى 
نمى باشد. هیچ کسى در روى زمین نمى تواند خداوند را دقیقا مثل شما خدمت 

کند! شما خاص هستید، پس مسح شما هم خاص خواهد بود!  
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بیش از آنچه انجام شده 
آمین، آمین، به شما مى گویم، آن که به من ایمان 
داشته باشد، او نیز کارهایى را که من مى کنم، 

خواهد کرد، و حتى کارهایى بزرگتر از آن خواهد 
کرد، زیرا که من نزد پدر مى روم. و هر آنچه به 
نام من در خواست کنید، من آن را انجام خواهم 

داد، تا پدر در پسر جلال یابد. اگر چیزى به نام من 
از من بخواهید، آن را انجام خواهم داد.

انجیل یوحنا 14: 14-12
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انگشت خدا
انگشتى بر روى شما قرار دارد، اما نه به جهت گمراه کردن شما زیرا این 

انگشت خداوند است که مستقیما به سمت شما براى برکت دادن شما اشاره 
دارد تا شما را جدا ساخته و قوت ببخشد تا براى خدمت به او و شفاى بیماران، 

زنده کردن مردگان و بیرون کردن دیوها آماده باشید! انگشت خداوند همان 
روح القدس است (اعمال رسولان 38:10). او شما را از هر قدرت تاریکى آزاد 

ساخته و نیکویى خداوند را در شما جارى گردانیده.

برکتى که شامل حال اسرائیلیان مى شد باعث ایجاد همبستگى بین قوم ها شد 
(افسسیان 12:2). عیسى مسیح مرزهاى معجزات و شگفتى را جا به جا کرد تا یک 
اتحاد ایجاد کند: «اما اگر من به انگشت خدا دیوها را بیرون مى رانم، یقین بدانید 
که پادشاهى خدا بر شما وارد آمده است.» (انجیل لوقا 20:11). هیچ نیرویى بالاتر 
از نیروى روح القدس وجود ندارد. این قدرت پادشاهى خداوند است، و هیچ رقیبى 
ندارد. روح القدس افراد مناسب براى خدمت پادشاهى خدا را انتخاب مى کند و 

قدرت روح القدس خود پادشاهى خدا را پیش مى برد.

رداى ایلیا
عیسى گفت «و اما بزرگتر از سلیمان اینجاست» (انجیل متى 42:12)، «پیش از 
آنکه ابراهیم باشد، من هستم!» (انجیل یوحنا 58:8)، او همچنین درباره یحیى 
تعمید گفت «اگر بخواهید بپذیرید، یحیى همان ایلیا است که مى بایست بیاید.» 

(انجیل متى 14:11). شما باید درك کنید که با تعمید روح القدس ردایى بس 
بزرگ تر از ایلیا دریافت کرده اید، شما رداى عیسى را دارید. 

در روز پنتیکاست افرادى که آنجا بودند براى دریافت رداى ایلیا دعا نکردند که 
کارى کنند آتش بر زمین ببارد و یا آیات و نشانه هاى همچون او انجام دهند. به 
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هر حال عیسى به روشنى گفت: «و این آیات همراه ایمانداران خواهد بود: به نام 
من دیوها را بیرون خواهند کرد و به زبانهاى تازه سخن خواهند گفت و مارها 
را با دستهایشان خواهند گرفت، و هرگاه زهرى کشنده بنوشند، گزندى به آنها 
نخواهد رسید، و دستها بر بیماران خواهند نهاد و آنها شفا خواهند یافت.» (انجیل 
مرقس 16: 17و18). اما آیا ما باید براى رداى ایلیا دعا کنیم؟ من اینطور فکر نمى 
کنم. عیسى به ما رداى خود را بخشیده که همانا تعمید در روح القدس است. تنها 
کار لازم این است که این موضوع را باور نموده و در این راه گام برداریم، بعد 

از آن مى توانیم شاهد آیات و معجزات هم باشیم.

غیر قابل تصور
خداوند نه تنها در میان ماست بلکه همراه ما نیز هست. غیبت او غیر قابل تصور 

است. نیازى نیست براى این کار شما جست وجو کنید یا متحمل گرسنگى 
بشوید. حضور او براى ایمان هر مسیحى لازم است. 

انبیا این موضوع را بدون این که بدانند پیش بینى کرده بودند. آخرین نبى یعنى 
یحیى تعمید دهنده گفت: «من شما را براى توبه با آب تعمید مى دهم...اما او شما 
را با روح القدس و آتش تعمید خواهد داد» (انجیل متى 11:3). به عنوان بخشى از 
بسته نجات در عهد جدید، ایمانداران به عمق بیشترى از صمیمیت الهى دسترسى 
به  که  است  کسى  هر  با  همراه  او  خداوند،  با  ارتباط  از  فراتر  اکنون  کردند.  پیدا 
واسطه فیض نجات پیدا کرده است (انجیل یوحنا 17:14). نیازى نیست تا ما آن را 
بدست بیاوریم زیرا محبت خداوند خود ضامن وجود آن خواهد بود. اگر ما تولد 
دوباره یافته ایم و با خون بره خدا از گناهانمان پاك شده ایم، پس دیگر کارى 
لازم نیست انجام دهیم تا حضور خدا را دربیابیم، او خود حضور دارد! و این 

موضوع جلال ایمان ماست.
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او در ما ساکن مى شود
او روز و شب به ما نزدیک است. اگر او فقط در ساختمان یا گروه کلیسا منتظر 
ماست، پس چگونه قرار است ما را در زندگى نجات بخشیده و قوت ببخشد؟ بى 

دینان به معبد خدایان خود مى روند، اما مسیح همیشه همراه ماست. او اکنون 
که روى این میز مشغول نوشتن هستم همانند زمانى که کلام خدا را موعظه 
مى کنم همراه من است. شاید ما نسبت به این موضوع بى تفاوت باشیم اما 

او اینگونه نیست ( یعقوب 17:1). موقعیت ها امرى را به او دیکته نمى کنند. او 
بر اساس احساسات عمل نمى کند همچنین بر اساس حس و حال ما هم کارى 

انجام نمى دهد. او اهل آمدن و رفتن نیست، که بر اساس درخواست ما بیایید و 
وقتى هم که کارى نداریم برود. ما دمدمى مزاج هستیم اما او همیشه ثابت است.

خداوند از ما فقط زمانى که در وضعیت روحانى مناسبى هستیم یا از نظر ذهنى 
تمرکز داریم استفاده نمى کند. ما در هر شرایطى که باشیم حتى زمانى که در 
خواب به سر مى بریم و متوجه نیستیم اما او با ماست. مزامیر 8:4 مى گوید 
در  مرا  خداوند  اى  تنها  تو  زیرا  روم  مى  هم  خواب  به  و  آرمیده  سلامتى  «به 
امنیت ساکن مى سازى» ما مى توانیم در آرامش به خواب برویم زیرا او همراه 
هستم»  شما  همراه  عصر  این  پایان  تا  روزه  هر  من  «اینک  گفت  مسیح  ماست. 

(انجیل متى 20:28).  
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کاهنان سلطنتى
اما شما ملتى برگزیده و مملکتى از کاهنان و امتى 
مقدس و قومى که ملک خاص خداست هستید، تا 

فضایل او را اعلام کنید که شما را از تاریکى به نور 
حیرت انگیز خود فرا خوانده است. 

اول پطرس 9:2
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سرهایى با تاج آتشین
شما یک شاهزاده همراه با تاج هستید. خداوند به شما تاجى از جلال و آتش عطا 

کرده است. شما مى توانید به خاطر این تاج از قدرت و آتش روح القدس بهره ببرید. 
«اینک شما را اقتدار مى بخشم که ماران و عقربها و تمامى دشمن را پایمال کنید، و 
هیچ چیز به شما آسیب نخواهد رسانید...» (انجیل لوقا 19:10). شما ضعیف نیستید. 

پس در برابر دشمن خود را پنهان نکنید و به دنبال یک زندگى معمولى هم نباشید.

که  نبوده  تصمیمى  این  بنهید!  سرتان  بر  آتش  از  تاجى  تا  اید  شده  طراحى  شما 
توسط انجمن و یا گروهى گرفته شده باشد. این تصمیم خداوند بوده است که هر 
ایماندار آتش و اقتدار روح القدس را حمل نماید و تاج جلال آتشین بر سر خود 
داشته باشد. این موضوع یک رسمیت الهى براى داشتن اقتدارى زنده است. و این 

تعمید روح القدس است که این تاج آتشین را بر سرتان مى گذارد.
همان طور که موسى مشغول برکت دادن قوم اسرائیل بود، جمله اى بسیار زیبا درباره 
قبیله یوسف بیان کرد (تثنیه 33: 17-13). او درباره یک نبوت صحبت کرد «از نفایس 
زمین و پرى آن، و از لطف آن که در بوته ساکن بود. باشد که این همه بر سر یوسف 
فرود آید، بر تارك سر آن که سرور برادران خود باشد.» او مى خواست تاج آتش آن 
بوته شعله ور بر سر قبیله یوسف قرار بگیرد. وقتى ما تاجى که آن بوته آتش در نظر 
گرفته را با ایمان بر سر مى گذاریم از نظر روحانى احترام و اقتدار دریافت مى کنیم. بعد 
از آن با اطمینان و قوت صحبت مى کنیم زیرا مى دانیم اقتدار خود را از کجا یافته ایم.  

سر افراز
انجیل براى این داده نشد که همه ما به سطح پایین ترى سقوط کنیم، کار انجیل 

انتقال ما به طبیعتى تازه و بخشیدن احترام پسر خدا به ماست! فردى که تا دیروز 
همچون وحشى ها رفتار مى کرد حالا مثل شاهزادگان راه مى رود. هللویا! دلیل 

موعظه انجیل چه مى تواند باشد! آیا چیزى مى تواند به این اندازه هیجان انگیز و 
ارزشمند باشد؟ چه کار دیگرى به این اندازه مى تواند در زندگى ما ارزشمند باشد؟
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ایمانداران مى توانند در این جهان با سرى افراشته راه بروند زیرا آنها عزت خانواده 
خدا را حمل مى کنند و به عنوان آقایان و بانوان پادشاهى خدا شناخته مى شوند. 
«شخص ضعیف بگوید: من قوى هستم!» (یوئیل 10:3). ما براى خداوند باز خرید 
شده و براى او ارزشمند هستیم. او همیشه همراه ماست. ما با قدرت خدا آزاد شده 
ایم و این کار توسط فرشتگان گرامى داشته شده است. با قدرت خدا احاطه شده 
و توسط راههاى حکیمانه او هدایت شده ایم تا به شباهت خدا در آمده و بر اساس 

فیض رفتار نماییم. انجیل انسان و خدا را براى همیشه به هم نزدیک کرد!   

آتش زنده
افرادى که خداوند انتخاب مى کند معمولا شما را شگفت زده مى کند. او معمولا 

از بزرگترین انسانهاى زمین و یا رهبرانى بى نظیر یا افراد مشهور براى 
کارهایش استفاده نمى کند، او از افرادى معمولى که تاکنون موفقیت خاصى در 
جهان نداشته اند استفاده مى کند. او از بزرگان مناطق براى کارهایش استفاده 
نمى کند. او معمولا از کسانى که تاج آتش بر سر خود دارند استفاده مى کندو 

به این افراد اقتدار خود را که در ایمان و آتش قرار دارد مى بخشد.

امپراتور ها و فرماندهان زیادى در آن زمان در دسترس بودند: پیلاتس و کاهن 
اعظم رهبران مذهبى و سیاسى آن زمان محسوب مى شدند. اما عیسى به آنها 
توجه اى نکرده و به سراغ ماهیگیر و باجگیر مى رود. افرادى با سطح تحصیلات 
پایین و داراى فرهنگ متوسط از کنار دریاچه جلیل. بعضى از آنها خیانت کرده 
و بعضى دیگر رفتارى اشتباه انجام دادند اما چون انحطاف پذیر بودند، عیسى 
همان  به  عیسى  امروز  به  تا  کند.  تبدیل  دنیا  دهندگان  تغییر  به  را  آنها  توانست 
ترتیب از مردان و زنانى با سوابقى متفاوت استفاده مى کند. او ابتدا آنها را با 
عنوان  به  بعد  و  کرده  تقویت  القدس  روح  توسط  سپس  نموده،  پاك  خود  خون 
تغییر دهندگان دنیا از آنها استفاده مى برد. شما هم مى توانید یکى از آنها یعنى 

یک آتش زنده باشید.  
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ابعاد جدیدى از قدرت جلال
روزى پطرس و یوحنا در نهمین ساعت روز که 
وقت دعا بود، به معبد مى رفتند. در آن هنگام، 

تنى چند، مردى را که لنگ مادرزاد بود، مى آوردند. 
آنها او را هر روز کنار آن دروازة معبد که ‘دروازة 
زیبا’ نام داشت مى گذاشتند تا از مردمى که وارد 
معبد مى شدند، صدقه بخواهد. چون او پطرس 

و یوحنا را دید که مى خواهند به معبد درآیند، از 
آنان صدقه خواست. پطرس و یوحنا بر وى چشم 
دوختند؛ پطرس گفت: «به ما بنگر!» پس آن مرد بر 
ایشان نظر انداخت و منتظر بود چیزى به او بدهند. 

امّا پطرس به وى گفت: «مرا زر و سیم نیست، 
امّا آنچه دارم به تو مى دهم! به نام عیسى مسیحِ 
ناصرى برخیز و راه برو!» سپس دست راست 
مرد را گرفت و او را برخیزانید. همان دم پاها و 
ساقهاى او قوّت گرفت و از جا جست و بر پاهاى 

خود ایستاده، به راه افتاد. سپس جست و خیز کنان 
و خدا را حمد گویان، با ایشان وارد معبد شد. همۀ 

مردم او را در حال راه رفتن و حمد گفتن خدا 
دیدند، و دریافتند همان است که پیش از آن براى 

گرفتن صدقه کنار ‘دروازة زیباى’ معبد مى نشست؛ 
پس، از آنچه بر او گذشته بود، غرق در تعجب و 

حیرت شدند.
اعمال رسولان 3: 1-10
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بعدى جدید
تعمید در روح و صحبت به زبان ها یک اصلاح جدید یا یک نوآورى نیست. این 
در واقع نوعى آزادى است که مسیحیان را با بعد جدیدى آشنا مى سازد. تعمید 

در روح در واقع مانند دریافت قدرتى است که ما براى به کمال رساندن اراده 
خدا در زندگى خود بدان نیاز داریم.

مى  قرار  آنها  بر  روح  وقتى  اما  نداشتند  را  القدس  روح  تعمید  قدیم  عهد  در  انبیا 
گرفت حرکت مى کردند. این خود نشانه اى بود که آنها نبى هستند. معجزات هم 
در این زمینه به آنها کمک مى نمود. وقتى این آیات دیده مى شد آنها آن را پاى 
 .(Roah) نفس خدا مى گذاشتند. واژه نفس با واژه روح در زبان عبرى یکى است
وقتى شائول پادشاه توسط روح خدا لمس شد همه مى توانستند این موضوع را 
ببینند. آنها مى گفتند نفس و یا روح خدا در شائول قرار گرفته. روح در عهد قدیم 
در کسى ساکن نشد اما براى اهداف گوناگون فعالیتهاى زیادى انجام داد. روح 
همین  و  بخشید  قوت  را  آنها  و  شده  ساکن  ایمانداران  در  جدید  عهد  در  القدس 

موضوع تجربه عهد جدید را به مراتب شیرین تر از عهد عتیق مى کند.

گنجى در ظرف هاى زمینى
روح القدس در درون ما همانند گنج است، اما ما شبیه به صندوق هایى شگفت 

انگیزى که حلقه هاى زیبا داشته و با سنگ هاى قیمتى تزیین شده اند نیستیم. ما 
ظرف هایى هستیم که طلاى خالص و داغ را حمل مى کنیم. این غیر ممکن است 

که کسى ما را لمس کند و یا به ما خیره شود و گرما را از ما احساس نکند. 

خدا  از  تصویرى  با  شادى  و  رقص  به  که  مردمى  است-  تر  مسخره  یک  کدام 
تحمل  قابل  غیر  و  نما  خود  ابوالهول  مجسمه  مثل  که  مردمى  یا  هستند  مشغول 
هستند. کدام یک حتى با فیر توپ هم به حرکت در نمى آیند و حرکت دادنشان 
و  کنند  تجربه  را  روح  که  نیستند  گرانیت  سنگ  خون  و  جسم  است؟  تر  سخت 
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هیچ علامتى از خود نشان ندهند. آنچه ما در ظرف هاى زمینى خود داریم یک 
گنج است که نشان مى دهد این قدرتى شگفت انگیز از طرف خداوند است (دوم 
دور  ذهنهاى  براى  دهیم  مى  نشان  ما  که  شواهدى  مواقع  بعضى  قرننتیان 7:4). 
از خدا کاملا غیر قابل درك است. مثل جمله اى که فستوس به پولس مى گوید 
است.»  کرده  دیوانه  را  تو  بسیار،  دانش  اى!  داده  دست  از  را  خود  عقل  «پولس، 
حقیقى  پیام  که  وقتى  مردم  واکنش  امروز  شما  نظر  به  رسولان 24:26).  (اعمال 

مسیحیت را دریافت کنند چه خواهد بود؟ 
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فراتر از حد توان
اگر خدا با ماست، کیست که بتواند بر ضد ما 

باشد؟ او که پسر خود را دریغ نداشت، بلکه او را 
در راه همه ما فدا ساخت، آیا همراه با او همه چیز 
را به ما نخواهد بخشید؟ کیست که ما را از محبت 
مسیح جدا سازد؟ سختى یا فشار یا آزار یا قحطى 
یا عریانى یا خطر یا شمشیر؟ ... به عکس در همه 
این امور ما برتر از پیروزمندانیم، به واسطه او که 
ما را محبت کرد. زیرا یقین دارم که نه مرگ و نه 

زندگى، نه فرشتگان و نه ریاستها، نه چیزهاى حال 
و نه چیزهاى آینده، نه هیچ قدرتى، و نه هیچ بلندى 
و پستى، و نه هیچ چیز دیگر در تمامى خلقت قادر 
نخواهد بود ما را از محبت خدا که در خداوند ما 

مسیح عیسى است، جدا سازد. 

رومیان 8: 35-31 و 37-39
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طراحى شده براى جاده هاى ناهموار
مسیحى یک موجود ضعیف و شکننده  نیست که در برابر سختى ها و وحشى 

گرى دیگران تسلیم شود. مثل استر ما هم شخصیتى ضعیف و منفعل نداریم 
(استر 7: 10-3). قدرت روح القدس ما را مثل شیر شجاع مى سازد (امثال 1:28). 

ما صداى غرش شیر یهودا هستیم و چرا باید طور دیگرى باشیم؟ ما پسران و 
دختران خداوند هستیم! 

وقتى که روح القدس در ایمان داران قرار گرفت، به آنها قدرت کافى براى انجام 
آیات و معجزات را بخشید. و همچنین آنها را براى روبرو شدن با زمان اتهامات 
و محکومیت ها آماده نمود. همراه با آمدن روح القدس رسولان انعطاف پذیرى و 
قدرت تازه یافتند و توانستند به واسطه همین قوت به نزد غیر یهودیان رفته بت 
هاى آنها را نابود ساخته و تاریخ را تغییر بدهند. این همان نشانه زندگى پر از 

روح خداوند است.      

بهار دائمى
زندگى پر از روح مثل گلهاى نیلوفر که فقط در فصلى خاص مى رویند وابسته 
به شرایط نیست. مسیحیان گل نیستند. روح القدس ایمانداران را مناسب براى 

تمام شرایط آماده مى سازد. آنها همیشه بهار را با خود حمل مى کنند و آماده 
زمستان هستند.

شما همچون گلهاى گلخانه اى نیستید که فقط قادر باشید در شرایط خاصى زنده 
بمانیدو نتوانید بیرون از آن شرایط دوام بیاورید. ایمانداران با آب حیات بخش 
کاشته شده اند. شما همیشه بهار را با خود حمل مى کنید و هیچ محیط و شرایطى 
نمى تواند شما را سرد کند. شما در هر شرایطى مى توانید براى خداوند میوه 

بیاورید (مزامیر 1).
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بخارى
حتى بهترین خانه هم بدون بخارى یا هر وسیله گرما بخش دیگرى، در زمستان 

فضاى مطبوع نخواهد داشت. شما هم مثل بخارى طراحى شده اید تا گرما و 
آسایش را به دنیاى سرد و تاریک و نا مطبوع هدیه بدهید. اجازه دهید تا باد 
روح خداوند گرد و خاك بى ایمانى و نا امیدى را از بین ببرد. همین که شما 

کمى هیزم ایمان به کلام خدا را در بخارى خود قرار بدهید. با آتش روح القدس 
شعله ور شده و گرما بخش خواهید بود.

خداوند از قلب انسان به عنوان بخارى استفاده مى کند. تندباد قدرتمند روح القدس 
ابتدا کثیفى ها و خاکسترها را تمیز مى کند سپس آتش خود را برپا مى سازد 
(اعمال رسولان 2: 4-1). آتش حقیقى گرما تولید مى کند. دماى بدن ماهى به همان 
میزان گرماى آبى است که در آن شنا مى کند، بعضى از مسیحیان هم این طور 
هستند و حرارت خود را با دنیاى بى خدا تنظیم مى کنند که این کارى اشتباه است. 
وقتى ما با آتش پر هستیم باید سوزان باشیم. پس ما باید دماى محیط اطراف 

خود را تغییر بدهیم.   

آتش مشکلات را از بین مى برد
وقتى مردم از نظر روحانى سرد هستند شیطان احساس راحتى مى کند و هر 
چه مردم بیشتر نسبت به مسائل روحانى بى تفاوت باشند او هم راحت تر به 
کار خود ادامه مى دهد. پس با آتش روح القدس شعله ور باشید، زیرا گرماى 

این آتش دشمن را فرارمیدهد. 

یکبار زنى به من گفت «روح پلیدى در سر من قرار دارد.» من پرسیدم «آیا شما 
فرزند خدا هستید؟» او سرش را تکان داد و تایید کرد. من بسیار متعجب بودم. 
ناگهان روح القدس با من صحبت کرد و من پرسیدم «آیا مى دانید که مگس ها 
غالبا دوست دارند روى اجاقهاى سرد بنشینند؟ آتش روح القدس را شعله ور کنید 
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تا مشکل شما با این روح شرور براى همیشه حل شود.» وقتى بخارى شما گرم 
باشد هر مگسى که به آن نزدیک شود گرما را احساس کرده و سریعا از آنجا 
دور مى شود. خدا را شکر زیرا ما با دیوارى آتشین محافظت مى شویم. دیوارى 

که شعله ور به آتش روح القدس است. 
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هرگز تنها نخواهیم بود
اما اکنون خداوند، آفریننده تو اى یعقوب، و صانع 
تو اى اسرائیل، چنین مى فرماید: مترس، زیرا من 
تو را فدیه داده ام، و تو را به نام خوانده ام، پس 

از آن من هستى. چون از آبها بگذرى، با تو خواهم 
بود، و چون از نهرها عبور کنى، تو را فرو نخواهند 
گرفت. چون از میان آتش روى، نخواهى سوخت، 
و شعله اش تو را نخواهد سوزانید. زیرا من یهوه 
خداى تو هستم، قدوس اسرائیل، نجات دهنده تو. 
مصر را فدیه تو مى سازم، و کوش و سبا را به 

جاى تو مى دهم. 

اشعیا 43: 1-3
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ضمانت دائمى
خداوند هدیه خود را تنها به گروه عطا نکرد. هدیه حضور او یعنى هدیه روح 

القدس یک هدیه شخصى براى شما و من است. و براى هر کدام از ما یک هدیه 
شخصى محسوب مى شود.

خداوند گفت :«همانگونه که با موسى بودم با تو نیز خواهم بود» (یوشع 5:1). ما 
مى خوانیم که «خداوند با یوسف بود» (پیدایش 2:39). این تضمین شخصى همیشه 
همراه با اسرائیلیان بود. خداوند به تمام این رهبران گفت که آنها را تنها نخواهد 
گذاشت و این وعده اى بود که در واقع متعلق به تمام مردم اسرائیل بود. ما از مدت ها 
قبل مى توانیم در کتاب مقدس وعده نزدیکى او را به ایمان داران بیابیم، ما نباید نسبت 
به این موضوع با شک و تردید رفتار کنیم. این یک تضمین شخصى تلقى مى شود که 

شامل حال من و شما و تمام کسانى است که کتاب مقدس را مطالعه مى کنند.

بیش از خدا؟
شما تنها بخشى از روح القدس را نیافته اید، شما یک روح القدس کامل و با قوت 
را یافته اید که به صورت شخصى با شما ارتباط دارد. روح القدس تکه اى و به 
صورت بخشى عرضه نمى شود. شما به قسمت بیشترى از خداوند نیاز ندارید. 

شما تمام پرى او را در اختیار دارید. فقط تسلیم او شوید و باور کنید که او واقعا 
در شماست تا بتوانید معجزات و شگفتى هاى او را در زندگیتان تجربه کنید.

سهم بیشتر از خدا؟ لطفا توجه داشته باشید: اگر شما در اقیانوس هستید یعنى 
کاملا تر هستید و دیگر راهى براى بیشتر تر شدن نیست. ما فقط با سطلى از آب 
دریا تر نشده ایم، بلکه کاملا در آب فرو رفته ایم. تا زمانى که به خداوند برسیم 
ما کماکان دراین آب با تمام کسانى که در این آب هستند شناورهستیم. به این 
موضوع فکر کنید، پولس رسول مى گوید «زیرا همه ما چه یهود و چه یونانى، چه 
غلام و چه آزاد، در یک روح تعمید یافتیم تا یک بدن را تشکیل دهیم؛ و همه ما از 
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یک روح نوشانیده شدیم.» (اول قرنتیان 13:12). نشانه روح، داشتن آتش اشتیاق 
است. و نشانه فیزیکى آن هم صحبت کردن به زبانها است.  

تضمین دو برابر
پدر همراه با پسر هر دو مراقب هستند تا ما به آنچه برایمان در نظر گرفته 

شده برسیم «زندگى شما اکنون با مسیح در خدا پنهان است.» (کولسیان 3:3). 
من این موضوع را همچون گاوصندوقى قفل شده در اتاقى مستحکم تصور مى 

کنم. ما امنیت دوبرابر داریم. هیچ چیز قادر به جدا کردن ما نمى باشد.

من با این اطمینان که با خون عیسى مسیح شسته شده ام زندگى مى کنم و هیچ 
کس نمى تواند مرا از دست عیسى برابید (انجیل یوحنا 10: 28-30). شیطان دیگر 
نمى تواند جان مرا بدزدد زیرا جان من همراه با مسیح در خداوند محفوظ است، و 
با خون مسیح مهر و موم شده است (اول پطرس 1: 18و19). «همیشه در خداوند 

شاد باشید؛ باز هم مى گویم شاد باشید.» (فیلیپیان 4:4).

اصلاح دعا
بگذارید این حقیقت عمیقا در شما قرار بگیرد. اجازه دهید تا در تمام کارهایى 

که انجام مى دهید و تمام جنبه هاى زندگیتان خود را نشان دهد. خداوند همراه 
شماست. او هیچگاه شما را ترك نخواهد کرد (عبرانیان 5:13). این موضوع یک 

حرف کلیشه اى یا اصطلاح ادبى نیست. این حقیقت و واقعیتى روحانى است.

ما معمولا به دعا کردن عادت داریم، همان طور که من وقتى جوان بودم این طور بودم 
«لطفا اى عیسى خداوند بیا و در میان ما قرار بگیر.» یک روز وقتى از خواب بیدار شدم 
با خود گفتم «من چطور مى توانم چنین درخواستى کنم وقتى او وعده داده است که 
هیچ گاه من را ترك نخواهد کرد؟ این حقیقت عیسى است که او قول داد هرگز، هرگز 
ما را ترك نکند»(انجیل متى 28:20). ما باید در حقیقت او زندگى کنیم و نحوه دعا کردن 

خود را از شیوه قدیمى به جدید تغییر بدهیم.
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نکات آتش
بخش 7:

جنگلى از آتش - روح 
القدس و کلیسا
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پیدایشى جدید
پس ایمان او را پذیرفتند و تعمید گرفتند. در همان 

روز حدود سه هزار تن بدیشان پیوستند. آنان خود 
را وقف تعلیم یافتن از رسولان و رفاقت و پاره 
کردن نان و دعا کردند. اما بهت و حیرت بر همه 

مستولى شده بود، و عجایب و آیات بسیار به دست 
رسولان به ظهور مى رسید. 

اعمال رسولان 2: 41-43
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هدیه اى فوق العاده!
«ناگاه صدایى همچون صداى وزش تندبادى از آسمان آمد و خانه اى را که در 
آن نشسته بودند، به تمامى پر کرد.» (اعمال رسولان 2:2). روح القدس با قدرت 

و تجلیاتى ظاهر شد. کلیسا و خدمتش همراه با این قدرت موفق خواهد بود و 
مى تواند دروازه جهنم را ببندد. 

وقتى شما اهمیت تعمید روح القدس را درك نمایید، مى توانید به شخص تازه اى 
تبدیل شوید و به ارتشى ملحق شوید که شمشیر کلام صلیب را در دست داشته و 
صف مقاومت شیطان را پودر مى کند. این تصویر طوفان ارتش بى نظیر خداوند 
است که با قدرت به پیش مى رود. وقتى که خدا مرا با روح القدس خود پر ساخت 
و به من توان بخشید تا به زبانها دعا نمایم، گوش هایم را باز کرد تا بتوانم صداى 
اختیار  در  زمین  و  آسمان  در  قدرت  تمام  گفت  مى  که  بخشى  پیروزى  شیپور 

عیسى مسیح است را به خوبى بشنوم. چه هدیه فوق العاده است!

اولین جماعت مسیحى
اولین گردهمایى مسیحیان کاملا رسمى بود اما یک نشست بى سر و صدا 

شامل افرادى ضعیف نبود. در آنجا نبوت و موعظه و نجات و تعمید وجود 
داشت. از آن جا بود که روح خدا با تمام قدرت شروع به حرکت نمود و تا حالا 

هم دست از این کار نکشیده است. 

براى صحبت کردن درباره او ما باید اول هویت او را بشناسیم. او قدرت پنتیکاست 
است. او آغاز کننده کلیساى مسیحى است. ما مى توانیم زمان و مکان دقیق این 
موضوع را تشخیص داده و مشخص کنیم. این موضوع در بیست و نهمین سال 
از فستیوال یهودیان و 50 روز بعد از مصلوب شدن مسیح و در روز پنتیکاست 
اتفاق افتاد. آن روز صبح روح خدا همانند تندبادى آزادى بخش در جهان ریخته 
شد (اعمال 2: 4-1). او حضور خود را با مسح کردن 120 نفر نشان داد و آنها به 
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شکلى معجزه وار شروع به سخن گفتن به زبان ها نمودند. این انفجار پر سر و 
صدا در واقع اولین گرد همایى مسیحیان بود.   

پایدارى
شما نمى توانید روح القدس را از کلیسا بیرون کنید. او آمده که حضور داشته 

باشد. این وظیفه و کار او محسوب مى شود. او همیشه و حتى تا مرزهاى 
پایانى این دنیا همراه ماست (اعمال رسولان 8:1). او همراه ماست تا ما را 

راهنمایى نموده، شجاعت و قوت ببخشد. ما فقط یک تکه از آن را دریافت نکرده 
ایم که وقتى تمام مى شود دوباره به سوپر مارکت برویم و تکه ایى دیگر 

خریدارى کنیم. ما او را کامل و کافى در اختیار داریم.

شاگردان هیچگاه براى تجربه دوباره پنتیکاست به آن بالاخانه بر نگشتند. او به 
شاگردان گفته بود که مى رود اما روح تسلى دهنده را براى آنها مى فرستد که 
هیچگاه آنها را ترك نخواهد کرد. عیسى باید مى رفت اما چیزى نمى تواند باعث 
غیبت روح القدس بشود. پایدارى و ثبات قسمت مهمى از شخصیت روح القدس 
است. روح همیشه باقى مى ماند. اول یوحنا 27:2 مى گوید که مسح او باقى مى 
ماند. کلمه باقى ماندن (در یونانى MENO) کلمه مورد علاقه یوحنا براى توضیح 
که  است  شده  استفاده  مرتبه  جدید 120  عهد  در  کلمه  این  است.  مسائل  بعضى 
63 بار آن توسط یوحنا و در انجیل او به کار رفته و 25 بار دیگر هم درسالات 
او استفاده شده است. این تنها راهى بوده که یوحنا مى توانسته ادامه دار بودن 
برکات، قدرت و مسح خدا را توضیح بدهد. او راه دیگرى هم داشته است. او از 
توضیحاتى همچون پایان پذیرى در طول زمان و تمام شدن و یا فعالیت محدود 
خدا دورى جسته است. او همیشه تاکید کرده که حضور و کار خدا فعال و ادامه 

دار و پایان ناپذیر است.   



139 راینهارد بُونکه

بى خانمان
روح القدس بدون کلیسا، بى خانمان محسوب مى شود. او مانند کبوترى است 

که از کشتى نوح به دنبال مکانى براى نشستن مى رفت اما وقتى جایى پیدا نمى 
کرد دوباره به کشتى باز مى گشت. بدون حضور روح القدس کلیسا صرفا 

یک مقبره است. اما همراه با روح القدس کلیسا یک قلعه مستحکم محسوب مى 
شود. با قدرت اوست که ما پیروز بوده و شکست نمى خوریم.

انسان  پسر  اما  دارند،  آشیانه  پرندگان  و  خانه  خود  براى  روباهان  گفت  عیسى 
جایى براى این که سر خود را بگذارد ندارد (انجیل متى 20:8). وقتى عیسى روى 
زمین بود، او مردى دائم در حال خدمت بود و جایى که آنجا را خانه بنامد نداشت. 
حالا او از طریق روح القدس آمده تا در ما ساکن باشد (انجیل یوحنا 23:14). نیاز 
قلبى و ذهنى ما به خداوند دلیل کافى داد تا هدف خود را اجرا نمایید، و به روح 
القدس بر روى زمین مکانى براى اقامت ببخشد. خداوند مى خواهد خانه اى در 
در  است  آسمان  در  خانه  این  که  طور  همان  که  باشد  پس  بسازد.  شما  زندگى 
زندگى شما هم به وجود بیاید (انجیل متى 6: 13-9). خداوند مى خواهد زندگى 

شما به مکان آرامش، شادى، برکت و خوشبختى تبدیل شود.  
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تبدیل کننده اى که خود 
تغییر نمى کند

چون شهامت پطرس و یوحنا را دیدند و دانستند 
که افرادى آموزش ندیده و عامى هستند، در شگفت 

شدند و دریافتند که از یاران عیسى بوده اند. 

اعمال رسولان 13:4
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مردان و زنانى پر شور
ابراهیم، موسى، یوشع، دبوره، ایلیا، الیشعو... تمام این نامها یاد آور هیبت و 

معجزات هستند، اما در نطر داشته باشید که تمام آنها افرادى پر شور مثل من 
و شما بوده اند (یعقوب 17:5). همان روح که در آنها قرار داشت حالا در ما 

حضور دارد. ما یک روح دست دوم یا کار کرده دریافت نکرده ایم پس قطعا 
نباید توقع نتایج معمولى هم داشته باشیم.

تعمید روح القدس به ایمانداران روح نبوت مى بخشد. وقتى انبیا خداوند را به شکلى ما 
فوق طبیعى تجربه مى کردند، به این حالت روح نبوت مى گفتند. یوئیل 28:2 به ما وعده 
مى دهد که همان روح نبوت در تمام بشر قرار خواهد گرفت. فقط گروهى خاصى اینجا 
و آنجا نبى نخواهند بود بلکه تمام مردم نبوت خواهند کرد. از این گذشته این هدیه فقط 
براى یک ماموریت عطا نمى شود بلکه هدیه دائمى از طرف عیسى مسیح به ایمانداران 
است. در روز پنتیکاست همان طور که در کتاب اعمال ثبت شده است «ناگاه صدایى 
همچون صداى وزش تندبادى از آسمان آمد و خانه اى را که در آن نشسته بودند، 
به تمامى پر کرد.» همه آنها شروع به ستایش کارهاى عظیم خداوند با زبانهاى تازه 
کردند. یوئیل نبى این موضوع را پیش بینى کرده بود که جوان ها و پیر ها به نبوت 
خواهند پرداخت و پطرس هم درباره این موضوع توضیح مى دهد که «این همان است 
که یوئیل نبى درباره اش چنین پیشگویى کرده بود: خدا مى فرماید: در روزهاى آخر 
از روح خود بر تمامى بشر فرو خواهم ریخت. پسران و دختران شما نبوت خواهند 
کرد، جوانانتان رویاها خواهند دید و پیرانتان خوابها.» (اعمال رسولان 2: 15-17). 
نبوت در واقع سخن گفتن با قدرت خداوند است، و ما مى توانیم در این روزهاى آخر 

به خوبى این موضوع را در میان ایمانداران ببینیم.

قدرت دگرگونى
قدرت دگر گون کننده روح القدس تردید ناپذیر است. ماهیگیر و دهقان با این 

قدرت تبدیل به رسولانى بزرگ شده اند. افرادى ضعیف و نا توان تبدیل به 
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افرادى قوى و موثر شده اند. آنها تبدیل به رهبرانى موثر در پادشاهى خداوند 
شدند و توانستند تاریکى این جهان را با آتش انجیل عقب برانند.

شاید شما فکر کنید که وقتى گروهى از ماهیگیران مسئولیت تغییر دادن دنیا را 
داشته باشند باید یک ماموریت غیر ممکن بوده باشد اما به هر حال این افراد نا 
شناخته و تحصیل نکرده براى انجام این ماموریت راز مهمى در کار خود داشتند. 
خداوند شخصا همراه آنها بود و با آیات و معجزات در کنار آنها کار مى کرد. از 
این گذشته خداوند کلمات ساده آنها را چنان قدرت مند ساخته بود که همچون 
سنگى که داود به سر جالوت کوبید دقیق و حساب شده عمل مى کرد. شاید آنها 
نکته  یک  آنها  کار  راز  بود.  آنها  همراه  خداوند  روح  جذبه  اما  نداشتند  ایى  جذبه 

ساده بود «روح القدس».

براى بهترین و بدترین از ما
روح القدس فقط در پى انتخاب قوى ترین و قابل ترین ها براى کارهاى خود 
نیست، هر چند او این افراد را هم کاملا در نظر دارد اما هدف اصلى او قدرت 
بخشیدن به کسانى است که ناتوان هستند و نیاز به قوت دارند. ضعف هاى 

ما قدرت پویا و زندگى بخش او را جذب مى کند. او براى بهترین و بدترین ما 
آماده است و همان طور که عیسى وعده داده بود او توسط پدر فرستاده شد. 

بیایید به داستان پطرس نگاهى بیاندازیم:

پطرس در شبى که عیسى را دستگیر کردند سه مرتبه او را انکار نمود (انجیل 
مرقس 14: 72-66). از او سوالهایى درباره هویتش پرسیده شد و او هم دست 
کرد  نگاه  سکوت  در  او  به  عیسى  وقتى  نمود.  انکار  را  عیسى  خود  سرور  پاچه 
به  بیایید  اما  نمود.  توبه  و  کرد  گریه  پس  بشود  آب  که  است  حالا  کرد  احساس 
پطرس در روز پنتیکاست نگاه کنیم. او به سخنگوى رسولان تبدیل مى شود و با 
سخنانش 3000 نفر را به سمت عیسى هدایت مى کند (اعمال رسولان 2). خداوند 

به افراد درمانده چنین قدرتى مى بخشد.  



143

عطیه کلیسا
بارى، عطایا گوناگونند، اما روح همان است؛ خدمتها 
گوناگونند، اما خداوند همان است؛ عملها گوناگونند، 

اما همان خداست که همه را در همه به عمل مى 
آورد. ظهور روح، به هر کس براى منفعت همگان 

داده مى شود. زیرا بدن هر چند یکى است، از 
اعضاى بسیار تشکیل شده؛ و همه اعضاى بدن، 
اگر چه بسیارند، اما یک بدن را تشکیل مى دهند. 

در مورد مسیح نیز چنین است. بدین قرار شما بدن 
مسیح هستید و هر یک عضوى از آنید. 

اول قرنتیان 12: 4-7 / 27،12
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بوته سوزان
حتى در دور افتاده ترین و خشک ترین بیابان یک بوته سوزان شگفت انگیز 
است و قدرتمندانه نوید امید تازه اى را مى دهد. اراده خدا چنین است که هر 

کلیسا پر از بوته هاى شعله ورى باشد که از او سخن مى گویند. با دیدن بوته 
هاى شعله ور مردم صداى خدا را خواهند شنید. ما باید جنگلى از بوته هاى 

سوزان باشیم. 

ما بوته هایى هستیم که با جلال خداوند و آتش روح القدس شعله ور هستیم و نه 
یک سرى نى باریک و تر که قادر به شعله ور شدن نیست. زندگى موسى وقتى 
بوته سوزان را ملاقات کرد کاملا تغییر نمود. این مرد نا امید، متعجب و بى هدف 
ناگهان یک هدف الهى پیدا کرد که زندگى خودش و دیگر مردم را تغییر داد. مردى 
که از دست قانون فرار کرده بود حالا با پارسایى و عدالت مردمى اسیر را به 
سمت آزادى هدایت مى کرد. خداوند مى خواهد کلیسا هم همچون بوته اى سوزان 
عمل کند تا بتواند به زندگى مردمى نا امید و رها و فراموش شده امید تازه و هدف 

ببخشد و زندگیشان را تغییر دهد.

قدرت دعا
راز دعا در واقع راز قدرت است. یک اتاق دعا در واقع خانه قدرت روح است. 

اما خداوند چیزى بیشتر از این مى خواهد. او مى خواهد خانه دعاى او به خانه 
دعا براى تمام قوم ها تبدیل شود (اشعیا 7:56). بگذارید دعا براى تمام قوم ها 

به حرکت در بیایید و آب حیات روى زمین جارى شود.

عیسى گفت «اما تو هنگامى که دعا مى کنى به اتاق خود برو، در را ببند و نزد پدر 
خود که در نهان است، دعا کن. آنگاه پدر نهان بین تو، به تو پاداش خواهد داد.» 
(انجیل متى 6:6). در اتاق دعاى خود را ببندید و درهاى پادشاهى خدا را باز کنید. 
وقتى شاگردان در بالاخانه بودند، پنجره هاى جلال باز بودند و روح قدوس خدا 
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به آنجا وارد شد (اعمال رسولان 2). شیطان تلاش مى کند دعاى شما را متوقف 
کند زیرا مى داند شما با دعا او را متوقف مى کنید. همیشه در اطراف دنیا اتاق ها 
و بالاخانه ها و کلیسا هاى زیادى پر از انجیل و روح قدوس خدا وجود دارد که 
مشغول به دعا هستند. یک اتاق دعا در واقع یک منبع قدرت محسوب مى شود. 

پس «پیوسته دعا کنید» (اول تسالونیکیان 17:5).  

کلیسا چه چیزى نیست
از مجموعه عظیم آیات و نشانه ها و زبانها و قوات شفا که بگذریم به موعظه و 

تعلیم کلام خدا مى رسیم. تمام معجزات در واقع براى دریافت حقیقت کار مى کنند. 

هدف اولیه هر کلیسا باید خدمت بشارت باشد. چرا در تمام مراسمات ما، نباید 
درهاى کلیسا باز باشند؟ مخصوصا زمانى که مراسم عشاى ربانى را با نان و 
شود.  محسوب  اولویت  یک  همیشه  باید  نجات  موعظه  آوریم.  مى  جا  به  شراب 
در واقع آن گیلاس شراب قرمز بهترین موعظه دنیا براى قانع کردن گناهکاران 
و نجات آنهاست. در این گیلاس انجیل نهفته است که به گناهکاران و گمشدگان 
کمک مى کند تا قربانى عیسى را بر روى صلیب دریافت نمایند. آیا فکر مى کنید 

فقط پاکان باید به نزد چشمه بیایند؟

هدایاى روح القدس فقط به جهت اهداف خود اوست
قدرت روح به ما داده نشده است تا بتوانیم براى خودمان بازى قدرت به راه 

بیاندازیم. قدرت خداوند ما را شکل مى دهد تا نه براى اهداف شخصى مان 
بلکه براى اهداف خداوند استفاده شویم. «زیرا که آفریدگار همه چیز تویى و 

همه چیز به خواست تو وجود یافت و به خواست تو آفریده شد.» (مکاشفه 
11:4). چه افتخار بزرگى است وقتى که در راه پادشاهى ابدى خداوند کارى 

انجام مى دهیم! دستهاى فانى ما مى تواند پادشاهى ابدى او را اینجا روى 
زمین بسازد. کارى عظیم تر از این وجود ندارد.
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درخواست قدرت و موقعیت در این پادشاهى از همان ابتداى شکل گیرى کلیسا 
دیده شده است. همان طور که مى دانید یعقوب و یوحنا که دو نفر از 12 شاگردان 
بر  یکى  تو،  جلال  در  که  فرما  گفتند «عطا  او  به  و  رفته  عیسى  حضور  به  بودند 
اما   .(37:10 مرقس  (انجیل  بنشینیم.»  تو  چپ  جانب  بر  دیگرى  و  راست  جانب 
جواب عیسى به آنها مودبانه و قدرتمند بود. او به آنها گفت حتى اگر بتوانید از 
جامى که من مى نوشم بنوشید، اما این جایگاه در اختیار من نیست که آن را به 
طول  در  موضوع  این  سر  بر  همیشه  مرقس 10: 39و40).  ببخشم. (انجیل  کسى 
تاریخ کشمکش ها و جنگهاى زیادى وجود داشته است و ایمانداران براى داشتن 
طبق  را  خود  پادشاهى  اند  کرده  سعى  و  کرده  مبارزه  کلیسا  در  بهتر  موقعیت 
برنامه خودشان بنا کنند. اما در واقع فقط یک چیز مهم وجود دارد و آن هم هدف 
خداوند است. امیدوارم بتوانیم خود، استعدادها و خواسته هایمان را وقف ساخت 
پادشاهى خدا کنیم. به هر حال ما «ساخته دست خداییم، و در مسیح عیسى آفریده 

شده ایم تا کارهاى نیک انجام دهیم...» (افسسیان 10:2).

روح القدس یک آهنگساز است
هیچ وقت دو نفر مثل یکدیگر با روح القدس کار نمى کنند. به همین ترتیب دو 

کلیسا هم به هم شباهت ندارند. اتحاد به معنى یک نواختى نیست و یگانگى هم 
به معنى همسانى نیست.

متفاوت بودن گناه محسوب نمى شود. واژه «منفعت همگان» که در اول قرنتیان 
7:12 به کار رفته از کلمه یونانى (sympheron) گرفته شده است که در انگلیسى 
(symphony) ترجمه شده است. روح القدس رهبر و آهنگساز کار خود است، که 
سازها و نظرهاى مختلف را براى هدفى واحد و همراه با هارمونى کنار هم قرار 
مى دهد. او نمى خواهد و نیازى هم ندارد که همه یک نوع ساز بنوازند. «بارى، 
عطایا گوناگونند، اما روح همان است. خدمتها گوناگونند، اما خداوند همان است؛ 
آورد.» (اول  مى  عمل  به  همه  در  را  همه  که  خداست  همان  اما  گوناگونند،  عملها 

قرنتیان 12: 4-6).



147

قدرت روح القدس
زیرا عزم جزم کرده بودم در میان شما چیزى 

ندانم جز عیسى مسیح، آن هم عیسى مصلوب. من 
با ضعف، و با ترس و لرز بسیار نزد شما به سر 
بردم . و پیام و وعظ من با کلمات گیراى حکیمانه 

بیان نشد، بلکه با برهان روح و قدرت، تا ایمان شما 
نه بر حکمت بشرى، بلکه بر قدرت خدا مبتنى باشد. 

اول قرنتیان 2: 2-5
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پر از اشتیاق
هیچ وقت قرار نبوده مسیحیان چه در قرن اول میلادى چه اکنون و در قرن21 

با این دنیا یا با شیطان یا با نفس خودشان با منابع و توانایى و استعداد 
خودشان بجنگند. انجیل «قدرت خداوند است» (رومیان 16:1). روح القدس قدرت 

خود را در زمان نیاز ما در اختیارمان مى گذارد. اما وقتى او را نادیده مى 
گیریم دیگر خبرى از قدرت هم نخواهد بود.

از  که  این  از  بعد  رسولان  موعظه  به  است  شبیه  ما  زمان  هاى  موعظه  از  چقدر 
داشته  قدرت  چقدر  باید  است  خداوند  صداى  انجیل  اگر  شدند؟  خارج  بالاخانه 
مى  صحبت  دکترها  همچون  هیجان  بى  کلیسا  اعضاى  با  معمولا  واعظان  باشد؟ 
کنند و به روح القدس اجازه فعالیت نمى دهند. ماموریت یک مسیحى بدون مسح 
(افسسیان  شوید!»  پر  روح  «از  رسید.  نخواهد  انجام  به  وقت  هیچ  القدس  روح 
با  کارها  انجام  اما  برود  پیش  تواند  مى  خودمان  روش  با  کارها  انجام   .(18:5
قدرت  و  انگیزه  که  اوست  است.  جدید  عهد  الگوى  و  روش  القدس  روح  رهبرى 

انجام آن را به وجود مى آورد.

ادامه دار
اگر ما به دنبال شرایط عهد جدید هستیم پس باید عهد جدید را مطالعه کنیم و 

با الگوى آن آشنا شویم تا بدانیم باید منتظر چه چیز باشیم. اگر همان کارى را 
انجام دهیم که رسولان انجام دادند پس همان چیزى که آنها دریافت کرده اند 
را دریافت مى کنیم. اگر ما انجیل حقیقى را موعظه کنیم قطعا نتایج قطعى هم 

خواهیم گرفت.

«آنان خود را وقف تعلیم یافتن از رسولان و رفاقت و پاره کردن نان و دعا کردند. 
دست  به  بسیار  آیات  و  عجایب  و  بود،  شده  مستولى  همه  بر  حیرت  و  بهت  اما 
جمعشان  به  را  یافتگان  نجات  روزه  هر  خداوند  و  رسید.  مى  ظهور  به  رسولان 
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مى افزود.» (اعمال رسولان 2: 47،43،42). مردم دعا مى کردند تا اراده خدا انجام 
شود. ما هم باید همان کارى را که کلیساى اولیه انجام مى داد ادامه دهیم و بى 
وقفه شاهدان انجیل باشیم (اعمال رسولان 42:5). آنها کارها را طورى انجام مى 
دادند که به ایشان سپرده شده بود و طورى دعا مى کردند که همه چیز را به 
خداوند بسپارند. آنها به خدا تکیه کرده بودند و خداوند نیز به آنها. پس خداوند 

مى تواند در امر موعظه و تعلیم انجیل روى ما هم حساب کند.  

عیسى نا محدود و معجزات نا محدود
انجیل اول باید اعلام شود تا بعد تحقق آن تایید شود. اگر یک عیسى 

محدود را موعظه کنید او نمى تواند قدرتش را نشان دهد. او نمى تواند 
کسى را نجات دهد مگر این که شما نجات دهنده را موعظه کنید. او نمى 

تواند کسى را شفا ببخشد مگر شما شفا دهنده را موعظه کنید. او نمى تواند 
به کسى برکت بدهد مگر این که شما برکت دهنده را موعظه کنید. روح 

القدس همیشه کلام خدا را تایید مى کند (انجیل مرقس 20:16). او شخصیت 
و یا خواسته هاى ما را تایید نمى کند. 

بدهد.  برکت  را  گویید  مى  عیسى  درباره  شما  آنچه  تواند  مى  فقط  القدس  روح 
روح نمى تواند آنچه که شما درباره او بیان نمى کنید را برکت دهد. اگر همان 
روح  شود  موعظه  هم  اکنون  کرد  مى  موعظه  پولس  که  همانى  دقیقا  و  عیسى 
دادن  توضیج  در  رسولان 11:1؛ 13:19).  کرد (اعمال  خواهد  تعیید  را  آن  خدا 
کرد؛  محکوم  را  او  یکبار  انسان  کنیم؟  مى  کوتاهى  چقدر  خود  خداى  درباره 
یکبار هم با بى ایمانى او را مصلوب کرد. او دیگر در خیلى از کلیسا ها قادر 
مطلق براى نجات، شفا و آزادى محسوب نمى شود. براى استفاده از اصطلاح 
پولس که مى گوید او در زندگى ما زنده شده است که به این معنا است که او 
در ما زندگى مى کند ( دوم قرنتیان 12:6) پس باید گرفتار سرما و بى ایمانى 
نشویم. ما مى توانیم دوباره انجیل مرقس 20:16 را بخوانیم که مى گوید «پس 
ایشان بیرون رفته، در همه جا موعظه مى کردند، و خداوند با ایشان عمل مى 
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کرد و کلام خود را با آیاتى که همراه ایشان بود، ثابت مى نمود.» آنها موعظه 
بعد  تا  شود  اعلام  باید  اول  مسیح  پیغام  کرد.  مى  تایید  خداوند  و  کردند  مى 

توسط تحقق آن تایید شود.  
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حضور پایدار او
قوى و دلیر باشید و از آنان ترس و واهمه مدارید، 
زیرا یهوه خدایتان اوست که همراه شما مى رود و 

شما را وا نخواهد گذاشت و ترك نخواهد کرد. 

نثنیه 6:31
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عمانوئیل، خداوند با ماست
حضور خداوند همراه با نوسان نیست که دائما بیایید و برود. در هیچ کجاى 
عهد جدید به این موضوع اشاره اى نشده است. تمام قوت او بر حضور بى 

نوسان و دائمش قرار دارد. حتى نام خداوند این موضوع را بیان مى کند (یهوه 
شمه) خداوند اینجاست. (حزقیال 35:48). خداوند همیشه با ما بوده است و 

همیشه هم خواهد بود.

پیغام نبوتى که درباره ظهور عیسى صحبت کرده بود براى او نام « عمانوئیل 
مقدس  کتاب   .(23:1 متى  (انجیل  بود  کرده  استفاده  را  ماست»  با  خداوند  یعنى 
در قسمت هایى مختلفى ما را از حضور الهى خداوند مطمئن مى سازد. خداوند 
بدى  تاریکترین وادى نیز بگذرم، از  گذارد. «حتى اگر از  هیچگاه ما را تنها نمى 
نخواهم ترسید، زیرا تو با منى...» (مزامیر 4:23). «زیرا خداوند به خاطر نام عظیم 
خود قومش را ترك نخواهد کرد، زیرا خشنودى او در این بود که از شما قومى 
براى خود بسازد.» (اول سموئیل 22:12). خداوند به موسى گفت «من با تو خواهم 
بود» و همچنین به یوشع گفت «همان گونه که با موسى بودم، با تو نیز خواهم 
 .(5:1 یوشع  (خروج 12:3؛  گذاشت.»  نخواهم  وا  و  کرد  نخواهم  ترك  را  تو  بود. 
همچنین مزامیر 6:146 مى گوید «بر او که امانت را تا به ابد نگاه مى دارد.» خداوند 

نسبت به ما وفادار است.

دوستى با خدا
ما برگزیدگانى هستیم که این موقعیت را یافته ایم تا با خالق و خداوند زمین و 
آسمانها ارتباطى شخصى و صمیمانه برقرار کنیم. ما از طریق روح القدس مى 
توانیم با پدر و پسرش عیسى مسیح ارتباط برقرار کنیم. و این یکى از برکات 

ایمان مسیحى محسوب مى شود. هیچ کدام از هدایاى خدا به اندازه رابطه 
نزدیک با او شیرین نیست!
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عیسى وعده داد که همیشه همراه ما باشد! اما شیوه آن چطور خواهد بود؟ حضور 
او یک رابطه ایجاد مى کند. دانشمندان کتاب مقدس این موضوع را «حضور الهى» 
توضیح مى دهند. اما این دقیقا همان چیزى که عیسى وعده داده بود نیست. معنى 
این جمله یعنى او به دنیا نفوذ کرده و و یا مثل اتمسفر بر زمین پخش شده است، 
اما خداوند نوعى اتمسفر نیست. کتاب مقدس در واقع از رابطه با او صحبت مى 
کند. ما نمى توانیم با اتمسفر رابطه برقرار کنیم. مسیحیت یک مشارکت است و ما 
در حیات او با وى شریک شده ایم. و این موضوع یک نمونه بسیار خوب از رابطه 
شخصى بین خالق و مخلوق است. این نشان اختصاصى پادشاه آسمان و زمین 
است. این کار براى هر کسى غیر از خداى حقیقى غیر ممکن است و دقیقا همین 
موضوع نکته خاص درباره اوست. او به هر یک از ما نزدیک است (عبرانیان 5:13).

من اینجا هستم
حضور خدا در احساسات فردى تعریف نشده و و براى فرد خاصى هم نیست 

بلکه به همه تعلق دارد. او براى مصارف شخصى تقسیم نشده است. حضور 
روح القدس بر اساس مهم بودن ما تنظیم نشده است. او به طور تمام و کمال با 
هر کدام از ما است و به همین ترتیب در همه ما حضور دارد. ما تولید کننده او 

یا تعیین کننده کارهاى او نیستیم. او حضور دارد زیرا او «من هستم» است. 

به نام من جمع  آورید که گفت «جایى که دو یا سه نفر  یاد  به  کلمات عیسى را 
شوند، من آنجا در میان ایشان حاضرم.» (انجیل متى 20:18). او نگفت من خواهم 
آمد، او گفت من هستم. او جمع و مشارکت ما را به جلالى براى خدا تبدیل مى نماید. 
ما نیستیم که با دیدن یکدیگر حضور خدا را به جایى میاوریم. او نمى آید چون ما 
در جایى جمع شده ایم. ما در واقع مى آییم چون او آنجاست. «تا او بیاید که از 
آن اوست، و قومها فرمانبردار او خواهند بود.» (پیدایش 10:49). دو یا سه نفر مى 
تواند هر دو یا یک سه نفرى باشد که که به نام او ایمان دارند و دور هم جمع مى 
شوند. این اتفاق مى تواند حتى در خانواده رخ بدهد حتى با یک زن و شوهر. او از 
این دایره خارج نخواهد شد. نگرانى هاى خانوادگى هم مى تواند نگرانى او باشد. 

عیسى براى اولین بار در خانه اى و نزد مریم و یوسف به نزد بشر آمد.
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او به طور کامل حضور دارد
 روح خداوند به طور کامل با ماست و این طور نیست که فقط درصدى از خود 
را به ما داده باشد. روح خدا پس گرفته نمى شود، عقب هم نمى رود، تبخیر هم 
نمى شود کاهش هم نمیابد محو هم نمى شود. او ثابت است (اول یوحنا 15:4). 
خدا نمى خواهد فقط گاهى اوقات حضور داشته باشد، او مى خواهد همیشه با 

ما باشد.

روح خدا مثل بعضى اعضاى کلیسا که فقط یکشنبه ها ظاهر مى شوند نیست. او 
منتظر نیست که ما خودمان را براى دیدار با او آماده کنیم و با یک سرود زیبا 
به استقبالش برویم. لازم نیست ما دعا کنیم تا خداوند آنجا حاضر شود زیرا او 
همیشه حضور دارد. او به طور کامل حضور دارد! او کار آزاد سازى و باز خرید 
خود را بر اساس احساسات ما که مانند لفت ساختمانى بلند لحظه اى طبقه اول 
است لحظه اى دیگر در میان ابرها تنظیم ننموده است. آفتاب خداوند هیچگاه کم 

فروغ نمى شود. بلکه همیشه مثل خورشید زمان ظهر در آسمان است.   

حضورى فعال و نه منفعل
حضور خداوند فعال و پویا است نه بى رمق و منفعل. او مثل یک سایه خاموش 

که به راحتى فراموش مى شود و هیچ قدرتى ندارد و با ما هم مشارکتى نمى 
کند نیست. او مثل خورشید است، ما هیچ راهى براى فرار از آن نداریم و 

حضور و تابش او با خود قدرت و زندگى مى بخشد. 

وقتى روح خداوند در ما قرار مى گیرید، خود را نشان داده و تغییر زندگى ما را 
به صورت دائم و از جلال به جلال به همراه دارد (دوم قرنتیان 18:3). زندگى شما 
دیگر نمى تواند راکد بماند؛ زیرا رکود مخالف طبیعت خداوند است. خداوند بادها 
طوفان ها را آرام مى کند. شاهزاده صلح به زندگى شما آرامش مى بخشد. جسم 
شما را شفا مى بخشد، کار دستانتان را برکت مى دهد و رحم شما را مبارك مى 
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گرداند و شما را به شاهد خود تبدیل مى نماید. حضور خداوند کاملا قابل رویت 
است؛ این یک حقیقت قطعى است. خداوند مى فرماید «به یقین با تو خواهم بود» و 
عیسى گفت «اینک من هر روزه تا پایان این عصر با شما هستم» (خروج 12:3؛ انجیل 
متى 20:28). عیسى قول خود را نگه داشته است. «پس ایشان بیرون رفته، در همه 

جا موعظه مى کردند، و خداوند با ایشان عمل مى کرد...» (انجیل مرقس 20:16).
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 نکات آتش
بخش 8:

آتش فروزان - چالش روح 
القدس
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حالا نوبت شماست
زیرا این وعده براى شما و فرزندانتان و همه 

کسانى است که دورند، یعنى هر که خداوند خداى 
ما او را فرا خواند. 

اعمال رسولان 39:2
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اعمال پایانى - زمان کلیسا
روح القدس در باب 28 کتاب اعمال رسولان خاموش نشده است. از روز 

پنتیکاست حدود 2000 سال گذشته است اما ما هنوز اعمال رسولان را ادامه 
مى دهیم. در آن زمان اعمال کلیساى اولیه بود و حالا اعمال کلیسا در زمانهاى 
آخر است. کتاب اعمال رسولان داستانهایى را به تصویر کشید که امروز تکیه 

گاه ما محسوب مى شوند.

«روز پنتیکاست» هنوز هم ادامه دارد. از روز پنتیکاست تا حالا روح خدا مانند 
بادى قدرتمند به دور دنیا و در تمام نقاط تاریک جهان مى چرخد. بر اساس کتاب 
اعمال رسولان، کلیساى اولیه و رسولان کار خودشان را انجام دادند، اما کار روح 
القدس آنجا تمام نشد، او به کار خود ادامه داد. حالا ما نسلى هستیم که باید اعمال 

روح القدس را ادامه بدهیم.
وزش باد روح القدس ادامه دارد، و ما باید با آن حرکت کنیم. مهم نیست که ما 
کجا هستیم یا آنجا که باید برویم چقدر تاریک است، ما باید باور کنیم که روح 
خدا آنجا در حال وزش است. اگر شما کلامى بگویید در آنجا روشنایى، نجات، 
رستگارى، شفا و معجزات رخ خواهد داد. پس شجاع باشید و از کلام در همه جا 
سخن بگویید. مطمئن باشید نتایج آن را خواهید دید زیرا روح خدا همراه با شما 

در آنجا در حال وزش است.

اولین نمونه بردارى
مسیحیان اولیه الگویى براى اعمال ما نیستند. بلکه الگو عیسى است! کتاب اعمال 

رسولان نقطه اوج قدرت خدا را به تصویر نکشیده است، بلکه به بیان نمونه اى از 
قدرت روح القدس پرداخته است. به قدرت بى نهایت خدا اعتماد کنید؛ او انتها ندارد.

داستان آمدن روح القدس د زندگى رسولان و شکل گیرى کلیساى اولیه در واقع 
یک نمونه اولیه از خدمات و توانایى هاى روح القدس بود. فضا براى ما مهیا است. 
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عیسى گفت «آمین، آمین به شما مى گویم، آن که به من ایمان داشته باشد، او نیز 
کارهایى را که من مى کنم، خواهد کرد، و حتى کارهایى بزرگتر از آن خواهد کرد، 
زیرا که من نزد پدر مى روم.» (انجیل یوحنا 12:14). عیسى نمونه ما است. پولس 
رسول اینطور دعا مى کند « تا چشمان دلتان روشن شده، امیدى را که خدا شما 
را بدان فرا خوانده است، بشناسید و به میراث غنى و پر جلال او در مقدسین پى 
ببرید، و از قدرت بى نهایت عظیم او نسبت به ما که ایمان داریم، آگاه شوید. این 
قدرت، برخاسته از عمل نیروى مقتدر خداست که آن را در مسیح به کار گرفت، 
آن هنگام که او را از مردگان برخیزانید و در جایهاى آسمانى، به دست راست 

خود نشانید.» (افسسیان 1: 18-20).

امروز
در زمان حاضر، شرایط بسیارى در سخت ترین قسمت هاى زمین در حال 

تغییر هستند. شفا، معجزات و نشانه ها در کلیسا فراوان هستند. حقیقت کلام 
خدا را مى توان این روزها همان طور که در کلیساى اولیه رخ مى داد تجربه 

کرد، و تمام این امور با قدرت روح القدس پیش مى رود.

این روزها مى توان اتفاقات مثبتى که براى مردم مى افتد را به وضوح دید. گویى 
که تمام نشانه هاى کتاب مقدس که خداوند وعده داده بود در حال رخ دادن مى 
باشد: «در روزهاى آخر از روح خود بر تمامى بشر فرو خواهم ریخت. پسران و 
دختران شما نبوت خواهند کرد، جوانانتان رویا ها خواهند دید و پیرانتان خوابها» 
(اعمال رسولان 2: 17و18). خداوند به کلام خود عمل خواهد کرد، و عیسى به 
وجود  شکى  هیچ  موضوع  این  در  داد.  خواهد  ادامه  القدس  روح  در  دادن  تعمید 

ندارد. این قبلا اتفاق افتاده و باز هم اتفاق خواهد افتاد.
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حمل کردن
دریا خداوند خروشان است! وقتى زندگى ما به هدف خداوند ارتباط دارد، پس 

باید با او همراه باشیم تا ما را از گذشته به آینده ابدى منتقل سازد. پس بگذارید 
روح القدس شما را همراه خود حمل نماید.

اسم پولس قبل از تبدیل شدن به رسول مسیح شائول بود. او از طرف کاهن و
 رهبران مذهبى اجازه یافته بود که به محکوم کردن کلیسا بپردازد. اما در مسیر 
مى  آزار  مرا  چرا  شائول،  «شائول،  گرفت  قرار  او  راه  سر  بر  خداوند  دمشق 
رسولان 14:26).  (اعمال  است!»  دشوار  کارى  سکها  به  زدن  لگد  را  تو  رسانى؟ 
شائول داشت بر خلاف جهت درست سرنوشتش حرکت مى کرد. وقتى او خود را 
تسلیم روح القدس نمود همراه با روح در مسیر درست سرنوشتش قدم برداشت 
و تبدیل به رسولى با قدرت شد که بتواند با سخنانش میلیارد ها نفر را هدایت 
کند. اگر زندگى شما در مسیرى ارزشمند حرکت نمى کند، زندگى با قدرت روح 

القدس را امتحان کنید.  

آتش در کوره 
مهم نیست شما که هستید و یا در گذشته چه کسى بوده اید، شما قابلیت آن را 

دارید که توسط خداى قادر مطلق استفاده شوید. اگر شما شعله ور شوید، او 
از شما استفاده خواهد کرد. فقط کافى است تسلیم روح القدس باشید تا شما را 
براى دعا، مطالعه، پرستش و موعظه به قوم ها قوت ببخشد، آن وقت شما آیات 

و نشانه ها را به دنبال آن خواهید دید (دوم تیموتائوس 2: 20و21). 

چرا خداوند از بعضى ها استفاده مى کند اما از بقیه استفاده نمى کند؟
فرض کنید شما دو اجاق در خانه دارید. یکى از آنها گرم است و دیگرى سرد، و 
شما قصد دارید براى خودتان یک فنجان قهوه درست کنید. کدام یک از آنها را 
استفاده خواهید کرد؟ البته که اجاق گرم. آیا متوجه موضوع شده اید؟ این همان 
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دلیلى است که خداوند از بعضى استفاده مى کند و از بعضى دیگر نه. خیلى از 
مردم دعا مى کنند «خداوندا از من استفاده کن» اما این راه درست این کار نیست. 
همین طور اگر دعا کنید که «من رو قابل استفاده بساز.» آتش خداوند ما را قابل 
استفاده مى سازد. و از شخص قابل استفاده او به صورت اتوماتیک استفاده مى 

کند! هللویا.
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ایمانى همچون دانه خردل
... آمین، به شما مى گویم، اگر ایمانى به کوچکى 
دانه خردل داشته باشید، مى توانید به این کوه 

بگویید «از اینجا به آنجا منتقل شو» و منتقل خواهد 
شد و هیچ امرى براى شما نا ممکن نخواهد بود.

انجیل متى 2:17
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بالهاى ایمان
دانه میوه روح القدس را مى توان به محبت، مهربانى، ملایمت و... تشبیه کرد. 

این دانه در واقع دانه قدرتى بى نهایت است. یک مسیحى ترسو یا سست 
نیست. شاید ما گونه راست خود را هم براى سیلى بگردانیم و متحمل آزارها 

براى مسیح شویم، اما نیروى عظیم رستاخیز مردگان و قدرت نابودى جهنم و 
همچنین نیروى تغییر را به قوت روح القدس در خود داریم. ما ایمان داریم که 

مى توانیم کوهها را جا به جا کرده و به دریاها بیاندازیم. همراه با خداوند براى 
ما هیچ چیز غیر ممکن نخواهد بود (انجیل لوقا 37:1).

وقتى معیار اندازه گیرى ایمان باشد هیچ درخواستى بزرگ تر از بقیه درخواست 
ها نیست. براى پرنده اى که پرواز مى کند، یک حصار، یک خانه، یک تپه یا یک 
اینچنین  دارد  را  ایمان  بالهاى  که  کسى  براى  همچنین  کند،  نمى  فرقى  کوهستان 
ایمان  و  حقیقت  تنها  است  فراخوانده  آن  براى  را  شما  خداوند  آنچه  بود.  خواهد 
ممکن است؛ همان طور که با ایمان راه رفته و یا پرواز مى کنید، قادر خواهید بود 

در روح القدس حرکت کرده و زندگیتان را تغییر دهید.

صعود کننده نه سقوط کننده
آنان که ایمان دارند «با بالهاى همچون عقاب اوج خواهند گرفت» (اشعیا 31:40). 
اوج خواهند گرفت و پایین نخواهند آمد! پس در زندگى هم سقوط را نپذیرید، و 

در برابر مشکلات زندگیتان به خواب فرو نروید. بر فراز آنها اوج بگیرید و با 
بالهاى ایمان و روح القدس از آنها عبور کنید. 

ما با ایمان زندگى مى کنیم نه با دیدار (دوم قرنتیان 7:5). ممکن است به خاطر 
چیزها  بعضى  داریم  که  احساساتى  علت  به  یا  و  وقایع  بعضى  دادن  رخ  نحوه 
به نظر دلهره آور برسند. اما صبر کنید! دستهاى خود را به نشانه تسلیم روى 
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زانوهایتان نگذارید. ریشه ایمان ما باید در کلام خدا باشد. «قدرت هر چیز را دارم 
در او که مرا نیرو مى بخشد.» (فیلیپیان 13:4). 

 
شکست پوسته کم ایمانى

شما باید یک آتشتفشان از آتش الهى باشید. شما نباید همچون کوهستانى 
آرامیده در برف باشید که هر چند زیباست اما سرد و بى قدرت است. بگذارید 
آتش فشان از فراز این کوهستان فوران کند، بگذارید آتش روح القدس در کوه 

جارى شود (عبرانیان 29:12). 

ایمان همچون آتشفشان است، در جست و جوى راهى براى بیرون آمدن است. 
همین که یکبار راه خروج را پیدا کند، جریانى قدرتمند به راه خواهد افتاد. وقتى 
خداوند پوسته بى ایمانى ما را با قدرت فوق العاده خود بشکند ، تمام ناراحتى 
و مشکلات ما به دست فراموشى سپرده خواهد شد. پوسته تردید هاى ما چقدر 
ضخامت دارد؟ ما چطور دربرابر اعتماد به خداوند مقاومت مى کنیم؟ اگر ما تردید 
ها و بى ایمانى هایمان را تسلیم خداوند کنیم، خداوند با روح القدس خود آن را 

خواهد شکست و آتش را در ما به جریان در خواهد آورد.

ایمانداران و نه گدایان
فرا تر از هر محبت و بخشندگى دیگرى خداوند روح خود را به حد کمال به ما 

بخشیده است؛ خداوند ما را براى انجام اراده اش با روح القدس قوت بخشیده و 
پر ساخته است. لازم نیست ما براى این برکت خواهش و التماس کنیم. او خود 

روح را به ما عطا خواهد کرد. او کاملا براى این کار آماده است! کافى است 
ایمان داشته باشید تا دریافت کنید. 

چرا او گفت در اورشلیم بمانید؟ (انجیل لوقا 49:24). عیسى به شاگردان گفت صبر 
کنید زیرا تا عیسى جلال نمیافت روح القدس داده نمى شد (انجیل یوحنا 39:7). 
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آنها باید منتظر یک روز تاریخى مى ماندند که همانا روز پنتیکاست بود. حالا او 
اینجاست. پنتیکاست یک حقیقت است و شما مى توانید آن را هر روز هفته تجربه 
کنید. نیازى نیست ما براى آن مذاکره کنیم، تنها کافى است آن را دریافت نماییم. 
نه  و  هستیم  ایمانداران  ما  کند.  کامل  ما  زندگى  در  را  کلامش  خواهد  مى  عیسى 

گدایان 
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نه به قوت و نه با 
احساسات

نه به قدرت و نه به قوت، بلکه به روح من؛ خداوند 
لشکرها مى فرماید.

زکریا 6:4
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قدرت و نه احساسات
تعمید در روح قدرتى دائمى را به همراه خواهد داشت و صرفا احساسى از 
قدرت نیست. متاسفانه ما نمى توانیم قدرت را با احساساتمان و با توجه به 

آنچه مى بینیم درك کنیم. قدرت روح در واقع قدرتى پنهان است در روح ما، و 
هر زمان که شرایط ایجاب مى کند این قدرت فعال شود، روح قوت آنجا حاضر 

خواهد بود. حضور او در آنجا خیلى سریع خواهد بود. اجازه ندهید وابستگى 
شما به احساساتتان، پیروزى هاى شما را در روح از شما بدزدد.

سیم هاى برق، وقتى که 110,000 ولت قدرت را با خود حمل مى کنند، با زمانى 
که قدرتى در خود ندارند هیچ تفاوتى نمى کنند. به همین ترتیب ما هم نمى توانیم 
قدرت ماهیچه هاى خود را با احساساتمان درك کنیم مگر این که از آنها استفاده 
کنیم. افراد قوى نمى توانند قدرت خود را احساس کنند. آنها نمى توانند بنشیند و 
بدون انجام کارى از قدرتشان لذت ببرند. اما وقتى جسم سنگینى وجود داشته 
باشد آنها قدرت خود را به کار گرفته و آن را جا به جا خواهند کرد. وقتى ما 
بنشینیم و کارى نکنیم، نمى توانیم هم از قدرت خود با خبر شویم. به این ترتیب 
کاملا احساس عادى بودن خواهیم کرد و از قدرت عظیمى که در ماست هیچ وقت 

آگاه نخواهیم شد (دوم قرنتیان 10: 1-6).
در واقع تقریبا بیشتر مواقعى که براى قدرت خدا دعا مى شود تنها براى داشتن 
احساس قدرت و یا حس کردن آن قدرت است که دعا مى شود. اما این درست 
نیست. قدرت وقتى معنا پیدا مى کند که مورد استفاده قرار بگیرد. با برداشتن 
دمبل و وزنه است که یک ورزشکار قدرت خود را نشان مى دهد. خیلى از افراد 
را احساس نمى کنند.  قدرت  زیرا  دهند  خداوند انجام نمى  براى  هیچ گاه کارى 
آنها به صورت مستمر دعا مى کنند تا آنچه را دارند دریافت نمایند. با این کار 
آنجا  او  باشد  لازم  خداوند  قدرت  جا  هر  دهند!  مى  دست  از  را  وقت  فقط  آنها 
حاضر خواهد بود. افراد ثروتمند میلیون ها دالر را با خود به هر جا که مى روند 
مى  برداشت  خود  حساب  از  را  آن  دارند  نیاز  آن  به  وقتى  بلکه  کنند  نمى  حمل 
کنند. به همین ترتیب ما هم نیاز نداریم بعد از خوردن صبحانه تا موقع شام زیر 
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قدرت الهى دائم آن را احساس کنیم. ما مى توانیم کارها را به انجام برسانیم 
زیرا نه ما بلکه اوست که تمام قدرت را در اختیار دارد. و این تنها موضوعى 

است که اهمیت دارد.   

روح القدس هیچ وقت شما را ترك نمى کند
روح القدس چه ما او را احساس کنیم چه نکنیم، حضور کامل دارد. هدایا و 

قدرت او بستگى به این که ما احساس کنیم یا نکنیم ندارد. اگر ما با ایمان در 
کلام خدا بمانیم، تسلى دهنده را دریافت خواهیم کرد (انجیل یوحنا 16:14). ما 

مى دانیم که همیشه حضور دارد، او هیچ وقت ما را نه به خاطر شرایط و نه به 
خاطر خودمان ترك نخواهد کرد (عبرانیان 5:13).

یکبار درباره مبشرى شنیدم که از وارد شدن به برنامه موعظه خوددارى مى 
کرد. او مى گفت «نمى توانم مسح را احساس کنم» در نتیجه به جاى اینکه وارد 
برنامه موعظه شود در پشت صحنه با چشمانى گریان دعا مى کرد تا حضور 
خداوند را دریافت کند. او اشتباه مى کرد؛ زیرا روح القدس مثل یک کالا نیست، 
ربع  فقط  تواند  نمى  کسى  وجود  این  با  است.  تثلیث  شخص  سومین  واقع  در  او 
یا نصف آن را داشته باشد. حضور روح القدس همیشه کامل است حتى اگر ما 
احساسش نکنیم. بعضى مواقع که در برابر صد ها هزار نفر در حال موعظه هستم 
حضور او را احساس نمى کنم. مى دانید چه کار مى کنم؟ این را به یاد مى آورم 
که عیسى گفت روح القدس همیشه با ما خواهد بود. سپس آن وعده را با ایمان 
براى خود منظور مى دارم. من کلامى را موعظه مى کنم که همیشه توسط روح 
خدا مورد تکریم و احترام قرار دارد. شاید ما  قدرت او را احساس نکنیم، اما او 

همیشه حضور دارد. روح القدس هیچ وقت ما را ترك نخواهد کرد.  
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وقت آن فرا رسیده که با روح القدس مشارکت کنیم
تمام ایده ها و برنامه هایى که ما براى خود داریم و به انجام مى رسانیم موقتى 
هستند، اما همکارى با روح القدس فرا تر از هر عملیات و فعالیت دیگر است. این 

در واقع بخشى از برنامه خداوند در خلقت است که با ما یا بدون ما به مسیر 
خود ادامه مى دهد. ما آزاد هستیم که شکست خورده باشیم یا به قهرمانان 

ایمان تبدیل شویم.

هر آنچه خدا مى کند تا به ابد پایدار است (جامعه 14:3). این موضوع درباره خلقت 
خدا و همچنین زندگى و خدمت ما هم صدق مى کند. ما مى توانیم تصمیم بگیریم 
یا  و  باشیم  مسیح  و  خداوند  دستان  در  عاملى  خود  زندگى  هاى  جنبه  تمام  در 
اینکه تصمیم بگیریم حقیقت را نادیده گرفته و به خدا توجه اى نکنیم. من شخصا 
دوست دارم به شما پیشنهاد کنم به جاى این که خدا را یک معادله در نظر بگیرید؛ 
با او همکار شده و معادله را حل نمایید. بگذارید او در مسیر سرنوشت، سلامتى، 
خانواده، خدمت و ... شما را برکت داده و یارى دهد. هر موضوعى که در زندگى 

شما وجود داشته باشد، خداوند قادر است بخشى از راه حل آن باشد. 
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قدرت مافوق طبیعه
زیرا خداست که با عمل نیرومند خود، هم تصمیم 

و هم قدرت انجام آنچه را که خشنودش مى سازد، 
در شما پدید مى آورد.

فیلیپیان 13:2
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قلاب جرثقیل را به بار متصل کنید
اگر قرار باشد 1000 تن آهن توسط جرثقیل جا به جا شود، شما چقدر مى 
توانید در این کار کمک کنید؟ شاید شروع کنید قلابى به آن وصل کرده و 

بکشید اما با این کار چه تغییرى ایجاد مى کنید؟ با این کار شما تغییرى ایجاد 
نمى شود و شما هم براى جابه جایى آن آهن ها کمکى نکرده اید.

حالا نظرتان درباره بلند کردن تمام دنیا چیست؟ خداوند براى این کار برنامه اى 
دارد، آن هم توسط قدرت کفاره مرگ و قدرت رستاخیز. آیا تصور مى کنید قرار 
است شانه هاى هرکول را داشته باشید تا این بار را جابه جا کنید؟ تمام این کار 
با قدرت خداى قادر مطلق انجام مى شود، آیا فکر مى کنید او به مقدارى کمک از 
طرف ما نیاز دارد؟ عیسى گفت او تمام قدرت را در اختیار دارد. و قطعا این قدرت 
کافى است! شما هم باید همه چیز را به قدرت خداوند بسپارید. «نگرانى خود را به 

خداوند بسپار» (مزامیر 22:55). 
آیا این بدان معنا است که ما باید بیکار بنشینیم؟ اصلا این طور نیست شما نقش 
مهمى از این برنامه را ایفا مى کنید. و آن چه چیز است؟ آپریتر لفت چه نقشى 
دارد؟ آنها تلاش نمى کنند وزنه ها را با زور خودشان جا به جا کنند، اما دستشان 
را هم در جیبشان نمى گذارند و بى کار نمى گردند. آنها مى دانند چه کار کنند و 
بدون آنها بارها جا به جا نمى شوند. آنها قلاب را به بار متصل مى کنند! و این 
دقیقا همان کارى است که ما باید انجام دهیم. تلاش نکنید همه چیز را در حین 
بارگیرى با زور خودتان جا به جا کنید. این کارى است که فقط خداوند قادر به 
انجام آن است. تنها کارى که ما باید انجام دهیم آوردن مردم به حضور اوست. 
یک  این  (رومیان 16:1).  است.  جهان  تمام  کردن  بلند  براى  خداوند  قدرت  انجیل 

قدرت عظیم است و عیسى هم به این موضوع اشاره کرد (انجیل متى 18:28).
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وقتى شما هیچ کارى نمى کنید قدرتى هم 
احتیاج نخواهید داشت

رویاى دنیایى که با خون شسته شده است زمانى تحقق میابد که ما به خدا 
ایمان بیاوریم و طبق آن عمل نماییم. اگر کارى انجام ندهیم اتفاقى هم نخواهد 
افتاد. خداوند نیاز ندارد براى کارى که ما توان انجامش را داریم یا کارى که 
از عهده اش بر نمیایم به ما رویایى نشان دهد. ما قرار نیست معمولى باشیم. 

عیسى ما را انتخاب کرده تا فرا تر از معمولى عمل نماییم. رویا را بیابید! خیلى 
از مردم مى گویند «من فردى نیستم که یک رویا داشته باشد.» اما یوسف وقتى 
که رویابین بود هم رویایى درباره سرزمین وعده ندید. اما او آنقدر به کلام خدا 
که به ابراهیم و اسحاق و یعقوب داده شده بود ایمان داشت که درخواست کرد 
استخوان هاى او را همراه خود ببرند. و اسرایلیان هم مومیایى او را با خود به 

سرزمین کنعان بردند (عبرانیان 22:11).

خیلى از مردم براى قدرت دعا مى کنند، اما کارى انجام نمى دهند. وقتى قصد 
انجام کارى را نداشته باشید، به قدرت هم نیاز نخواهید داشت. در روح خود را به 
روى روح خدا باز بگذارید تا رویا و قدرت او همچون دریا در شما جارى شود. 
عیسى همراه با کسانى که همیشه نشسته اند ننشست، همچنین همراه با کسانى که 
همیشه خوابیده اند نخوابید، او همراه با کسانى که کار مى کنند کار کرد و آنها را 
با روح القدس تقویت نمود. او خرگوشانى ترسو را شجاعت بخشید و به افرادى 
عیسى  گویند.  سخن  و  کرده  عمل  روحانى  عالمان  همچون  تا  داد  توان  کوچک 
عادتهاى ناپسند ما را تغییر مى دهد، ما را با روح القدس پر مى سازد و کارى مى 

کند تا غیر ممکن به ممکن تبدیل شود.    
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دنیا منتظر است
آنگاه بدیشان فرمود: به سرتاسر جهان بروید و 
خبر خوش را به همه خلایق موعظه کنید. هر که 
ایمان آورد و تعمید گیرد، نجات خواهد یافت. اما 

هر که ایمان نیاورد، محکوم خواهد شد. و این آیات 
همراه ایمانداران خواهد بود: به نام من دیوها را 

بیرون خواهند کرد و به زبانهاى تازه سخن خواهند 
گفت و مارها را با دستهایشان خواهند گرفت، و هر 
گاه زهرى کشنده بنوشند، گزندى به آنها نخواهد 

رسید، و دستها بر بیماران خواهند نهاد و آنها شفا 
خواهند یافت. 

انجیل مرقس 16: 15-18
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وان حمام مکان مناسبى براى ماهیگیرى نیست
ما نیاز داریم تا دوباره یاد بگیریم که فقط کلام خدا را در کلیسا ها موعظه 

نکنیم بلکه بزرگراهى را که هم به سمت گمشدگان مى رود شناخته و در آن 
قدم برداریم. بهترین پاداش عیسى به کسانى تعلق دارد که براى کار خدا وقت 

صرف مى نمایند.

اگر مى خواهید جان افراد را صید کنید، تور خود را در وان حمام نیاندازید. در 
آنجا هیچ ماهى ایى یافت نمى شود. در آنجا اگر خیلى خوش شانس باشید تکه 
اى از صابون در تورتان خواهد افتاد. اگر در قلبتان احساس مى کنید براى نجات 
جان ها باز دارید، تور خود را به دریا یا دریاچه و یا اقیانوس بیاندازید. شما باید 
به جایى بروید که ماهى هست و این همان مکانى است که خداوند شما را به آنجا 
بفرستد. اگر شما نمى دانید که دریاچه کجاست کافى است از کلیسا قدم بیرون 
گذاشته و به خیابان بیایید. این دقیقا همان مکانى است که برداشت محصول از آن 
شروع مى شود. همه مردم به عیسى نیازدارند. ما نیاز داریم تا از پشت شیشه هاى 
بیرون بیاییم زیرا خیابان ها و اتوبان هاى ما نیاز به دریافت نجات و آرامش دارند.

جریان وارد مى شود
روح القدس مانند جریان تندبادى وارد مى شود، و وقتى که انجیل موعظه شود 
این کار همراه با خبر خوش خواهد بود (انجیل لوقا 10:1). انجیل همانند موجى 

خروشان است که وقتى حرکت مى کند همه چیز را از سراه خود برمى دارد. او 
مسیر را نشان داده و هر کس را در مسیر حرکت به سمت شکوه و جلال قرار 

مى دهد.

من در دهانه دریا البه در آلمان بزرگ شدم. من و دیگر پسرها عادت داشتیم وقتى 
موج ها زیاد مى شدند در اطراف آن با تخته ها بازى کنیم. در ذهن من حرکت در 
آن مکان غیر ممکن بود اما وقتى موج ها مى آمدند ناگهان تخته به حرکت در مى 
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آمد. وقتى که ما انجیل را موعظه مى کنیم موج ها به حرکت در مى آیند. چیزهاى 
تبدیل مى شوند و باور نکردنى ها به باور کردنى ها  ساکن به اجسام متحرك 

تبدیل مى شوند و غیر ممکن به ممکن تبدیل مى شود. بیایید به خدا اعتماد کنیم!

امیدى بى انتها
وقتى موج مى آید، فقط یک یا دو کشتى را جا به جا نمى کند، بلکه تمام کشتى 

ها و قایق ها را جا به جا مى کند به غیر از آن دسته از کشتى هایى که تیغه 
زیرین را ندارند. اما حتى براى این کشتى ها هم امید هست، آنها مى توانند 

با روح القدس احیا شوند. این کشتى ها هم براى خدمتى جدید به کار گرفته 
خواهند شد.

قدرت روح القدس بالاتر از نیازهاى یک فرد یا یک خانواده یا اجتماع و حتى شهر 
است، پس قدرت و تاثیر آن را محدود نکنید. برنامه روح القدس معمولا فرا تر از 
یک فرد یا اجتماع و گروه است. وقتى روح القدس حرکت مى کند قطعا بیشتر از 
یک نفر را لمس مى کند. وقتى که پطرس به خانه کرنلیوس رفت، روح القدس فقط 
بر کرنلیوس نریخت، بلکه بر تمام اعضاى خانواده او ریخته شد (اعمال رسولان 
10). وقتى که فیلیپ خواجه سراى حبشى را خدمت کرد در واقع گویى که تمام آن 

قوم را خدمت نمود (اعمال رسولان 8: 26-40). 
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ایمان را انتخاب کنید!
یوشع پسر نون و کالیب پسر یفنه که از جمله 

تجسس کنندگان زمین بودند، رخت خود را چاك 
زدند و تمامى جماعت بنى اسرائیل را خطاب کرده، 
گفتند: سرزمینى که براى تجسس از آن گذشتیم، 
سرزمینى بسیار بسیار نیکوست. اگر خداوند از 
ما خشنود باشد، ما را به این سرزمین خواهد 

آورد و آن را به ما خواهد بخشید، سرزمینى را 
که شیر و شهد در آن جارى است. فقط بر خداوند 
عصیان مورزید و از مردمان آن سرزمین ترسان 
مباشید زیرا ایشان خوراك ما هستند! حفاظ ایشان 

برداشته شده است، و خداوند با ماست. پس از 
ایشان ترسان مباشید. 

اعداد 14: 6-9
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قبر خالى یا بالاخانه
موسى گفت «من زندگى و مرگ، و برکت و لعنت را پیش رویتان نهادم. پس 

زندگى را برگزینید» (تثنیه 19:30). شما مى توانید بر روى سوالاتى که شما را 
به سمت تردید، نا امیدى و مرگ هدایت مى کنند تمرکز کنید و یا جواب هایى 
که شما را به سمت زندگى، امید و برکت هدایت مى کنند را انتخاب کنید. روح 

القدس به شما جوابها و همچنین نیروى کافى براى داشتن یک زندگى پر ثمر را 
خواهد بخشید.

بعد از این که عیسى شکوهمندانه از مرگ برخواست، یوحنا و پطرس اولین کسانى
 بودند که وارد مقبره او شدند. آنها مى توانستند مدت طولانى آنجا بمانند و مثل 
یک محقق به بررسى DNA روى کفن بپردازند. اگر آنها این کار را انجام مى دادند 
مى توانستند کتابى علمى براى آینده به رشته تحریر در بیاورند. اما خدا رو شکر، 
آنها مقبره را ترك کردند، بالا خانه را پیدا کردند و زیر جریان بارش آتش قرار 

گرفتند.

به دنبال جلال انسان یا خدا؟
بیایید خشنود کننده انسان نباشیم بلکه خشنود کننده خداوند باشیم. آن کسى 
که به دنبال دریافت جلال از انسان است با شرایطى انسانى هم روبرو خواهد 

شد. بگذارید خداوند سرافرازنده شما و جلالتان باشد.

ترس وسیله اى در دستان شیطان است. او هیچ آسیبى نمى تواند وارد کند مگر زمانى
 که در ما ایجاد ترس نمایید. شیطان هنرمندى فریبکار است. بلعام مجبور شد تا 
حقیقت را بیان کند (اعداد 24:22). او این موضوع را نشان داد که قوم خدا براى 
لعنت کردن ساخته نشده اند. ما مصون هستیم زیرا باز خرید شده ایم. آنچه که 
در گذشته حقیقت باز خرید بود امروز هم همان پیام را اعلام مى کند. ترس صداى 

فریاد جلیات را، و ایمان صداى فریاد شاه شاهان را مى شنود.  
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مصونیت
مسیحیان در برابر تمام حملات شیطان با سپر ایمان از خود دفاع مى کنند. این 
سپر ضد گلوله است. ما مى توانیم از مصونیتى که در برابر شیطان داریم لذت 
برده و در نجات، آزادى و پیروزى گام برداریم. مى توانیم شجاع باشیم، زیرا 
حقیقت رسوخ ناپذیر ایمان به خون مسیح و روح القدس را همراه خود داریم.

یکبار اخبار شبکه اى تلویزیونى من و کارم را مورد انتقاد قرا داد. خادمان با من تماس
 گرفتند و به من گفتند «راینهارد تو باید از خودت دفاع کنى.» پس زانو زده و 
و  کرده  صحبت  من  با  القدس  روح  بدهم؟»  انجام  کارى  چه  باید  گفتم «خداوندا 
گیر  براى  لطفا  هستى  من  زمین  در  محصول  برداشت  ماشین  راننده  «تو  گفت 
انداختن یک موش کار خودت را متوقف نکن!» من به جاى این که از خودم دفاع 
کنم، همیشه از برنامه نبرد بعدى خود براى صلیب حرف مى زنم. این کار من را 
شاد کرده و شیطان را غمگین مى سازد. خداوند کسى است که از من دفاع مى 
کند. من دوست دارم در آن روز این جمله را بشنوم «آفرین، اى خادم نیکو و 

امین!» (انجیل متى 21:25).

منعکس کننده جلال
جلال خدا در سینه بند کاهن اعظم منعکس مى شد (خروج 28: 21-15). تابش 

منشورى رنگها وقتى که از دیواره شیشه اى الماس عبور مى کنند مى تواند 
منعکس کننده جلال خداوند باشد. این یک تصویر بى نظیر است. شاید تلاش 

کنیم با کمک استعداد هایمان بدرخشیم اما در واقع از خود هیچ جلالى نداریم. 
تنها نور حقیقى از عیسى مسیح مى آید. ما شاهدان آن نور هستیم (انجیل یوحنا 
8:1) وقتى که روى خود را برگردانیم و منعکس کننده نور اعمال عیسى باشیم، 

باعث خواهیم شد تا این نور وارد زندگى خودمان نیز بشود، عطایاى روح 
القدس در واقع از طرف او مى آیند و استعداد هاى طبیعى یا فیض ما نیستند.
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هر کارى که ما مى توانیم انجام دهیم، هر کسى که مى توانیم باشیم، هر کارى که 
باید بکنیم، و هر چیزى که انجام مى دهیم چه کارهاى طبیعى و چه ما فوق طبیعى، 
روح خداوند باید در آن شعله ور شده و جلال بیابد تا از طریق آن کلیساى عیسى 
آمین»  توست.  آن  از  ابد  تا  جلال،  و  قدرت  و  پادشاهى  «زیرا  بدرخشد.  مسیح 

(انجیل متى 13:6).
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وقت حرکت است
فیلیپس نیز به یکى از شهرهاى سامره رفت و 

مسیح را به مردم آنجا اعلام کرد. جماعتهاى مردم 
چون سخنان فیلیپس را شنیدند و آیاتى را که از 

او صادر مى شد دیدند، همگى به دقت به آنچه مى 
گفت گوش فرا دادند؛ زیرا ارواح پلید نعره زنان از 

بسیارى که بدانها گرفتار بودند، بیرون مى آمدند و 
شمار بسیار از مفلوجان و لنگان شفا مى یافتند. از 

این رو شادى عظیمى آن شهر را فرا گرفت.

اعمال رسولان 8: 5-8
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او یک دستگاه شبیه ساز نیست
اگر این کتاب را مطالعه مى کنید یعنى به «موشک خدا» دسترسى پیدا کرده اید. 

تمام موتور ها و سیستم ها گرم و آماده به پرواز در آمدن هستند. تنها یک 
قسمت دیگر لازم است: آن قسمت شما هستید. پس بیایید و در کابین خلبان 

بنشینید تا روح القدس شما را به سمت مدار عالى اهداف خدا پرتاب کند. 

فضانوردان صدها ساعت را به تمرین هاى تکنیکى و بقاى زندگى در شرایط شبیه 
سازى شده مى گذرانند تا بتوانند در ماموریت خود موفق عمل کنند. اما ما باید 
درك کنیم که یک شبیه ساز فقط یک شبیه ساز است و یک تجربه واقعى نیست. 
در نهایت فضانوردان باید از محدوده امنیت و راحتى خود قدم بیرون گذاشته و 
به ماموریت واقعى وارد شوند. به همین طریق، روح القدس هم مى خواهد شما را 
در مسیر سرنوشتتان قرار بدهد. وقت آن فرا رسیده که شما هم همراه با روح 
القدس وارد کابین موشک بشوید و به سمت یک زندگى پر از شگفتى و معجزات 

و توانایى حرکت کنید. 
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تاریخچه روح القدس
بخش 9:

ورود به یک زندگى در آتش 
- چگونه تعمید روح القدس را 

دریافت نماییم
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و اما هنگامى که آپولس در قرنتس بود، پولس پس 
از گذر از نواحى مرتفع مرکزى، به افسس رسید. 
در آنجا شاگردانى چند یافت و از ایشان پرسید: 

«آیا هنگامى که ایمان آوردید، روح القدس را یافتید؟ 
» گفتند: «ما حتى نشنیده ایم که روح القدس هست.» 

به ایشان گفت: «پس چه تعمیدى یافتید؟» گفتند: 
«تعمید یحیى.» پولس گفت: «تعمید یحیى، تعمید 
توبه بود. او به قوم مى گفت به آن که پس از او 

ایمان بیاورند، یعنى به عیسى.» چون این را شنیدند، 
در نام خداوند عیسى تعمید گرفتند. و هنگامى که 
پولس دست بر آنان نهاد، روح القدس بر ایشان 

آمد، به گونه اى که به زبانهاى غیر سخن گفتند و 
نبوت کردند.

اعمال رسولان 19:  1-6
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قسمت اول:

تعمید در روح القدس به چه معناست
تعمید روح القدس در زندگى و خدمت یک ایماندار بسیار اهمیت دارد. براى 
این که بتوانیم این موضوع را از دید کتاب مقدس توضیح دهیم، برخى از اتفاقاتى 
را که در پنتیکاست و بعد از آن رخ داده را کنار هم قرار داده ام. این در واقع 

مجموعه ایى از تاریخچه روح القدس است.

فرمان
فوق العاده ترین صدایى که تاکنون شنیده شده است درواقع در گوش هزاران 
نفرى طنین افکن شد که در معبد اورشلیم جمع شده بودند. آخرین آداب و رسوم 
این جشن ملى هم در حال انجام بود. تمام چشمها به دنبال ظروف شراب و آب 
بود.  خداوند  به  تقدیم  آماده  و  شده  ریخته  ها  ظرف  در  ها  نوشیدنى  گشت.  مى 
کاهن ظرف را بالا گرفته و در نور خورشید متوقف شده بود. سکوت بر مردم 
حکمفرما شده بود و مردم مى توانستند در محراب صداى حرکت آب مقدس را 
در ظرف و بشنوند. ناگهان صدایى سکوت را به هم زد: صدایى که براى هزاران 
سال شناخته نشده بود  صدایى که حسى خاص را از درون ایجاد مى کرد. این 
صداى عیسى مسیح، پسر خدا بود. این همان کلمه اى بود که در آغاز همه چیز 
صحبت کرده و آسمانها و زمین را پدید آورده بود. حالا در اورشلیم، او ایستاده 

بود و حکمى  الهى که شرایط را تغییر مى داد نطق مى کرد:
 «هر که تشنه است نزد من آید و بنوشد. هر که به من ایمان آورد، همان 
شد.»  خواهد  روان  زنده  آب  نهرهاى  او  بطن  از  گوید،  مى  کتاب  که  گونه 

(انجیل یوحنا 7: 37و38).
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رودى در بیابان
«دریا آب حیات!» منظور ما تنها یک بطرى نیست بلکه دریا اى تازه، زنده، درخشان 
و فراوان که تمامى ندارد. خیلى از مردم فقط منتظر آن چیزى هستند که از یک بطرى مى 
تواند خارج شود. سوپر مارکت این دنیا فقط تعداد کمى بطرى آب تازه در اختیار دارد. 
بسته هاى شادى بخش امروزه یک تجارت بزرگ محسوب مى شوند. آنها سعى مى کنند 
تنها با نشان دادن نحوه زندگى دیگران به دیگران با موسیقى، فیلم و کتاب هاى بسته بندى 
شده و شبکه هاى تلویزیونى روش تظاهر به زندگى کردن را بیاموزند. این موضوع حتى 

شامل حال بچه ها هم که بازى هاى کودکانه را فراموش کرده اند مى شود.

در حال زندگى کنید!
یا  کار  از  بعد  یا  کند،  تغییر  چیزى  هستند.  خاص  اتفاقى  منتظر  همیشه  مردم 
وقتى که پول داشته باشند یا وقتى که ازدواج کنند یا زمانى که بازنشسته شوند 
یا وقتى که به تعطیلات بروند تا بعد از آن بتوانند زندگى کنند. عیسى براى این 
آمد که ما بتوانیم در زمان حال زندگى کنیم. و نه این که انتظار چیزى را بکشیم 
بلکه با هر چه هست بتوانیم در لحظه زندگى کنیم. او به زندگى جان تازه بخشید.

تخته سیاهى تاریخى
خداوند برنامه خود را براى اسراییلیان در مدت 40 سال که آنها در بیابان 
بودند روى یک تخته سیاه به درازاى 40 سال به تصویر کشید. قوم اسرائیل آب 
کهنه دریافت نکردند. بلکه خداوند از دل صخره به آنها آب تازه داد (خروج 17: 
7-1). در معبد هم به جهت یادبود آبى که آنها در بیابان خوردند مکانى را ساخته 
یک  موضوع  این  به  عیسى   .(1-13  :20 (اعداد  نوشیدند  مى  آب  آن  از  و  بودند 

معناى شکوه مند و تازه بخشید - سمبلى از جارى شدن روح القدس.

فقط عیسى
این عیسى بود فقط او بود که مى توانست جرات کند چنین ادعاى بزرگى کند 
خلقت  که  جایى  کرد،  صعود  جلال  تخت  به  او  برساند.  انجام  به  را  آن  سپس  و 
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آغاز شده بود و بعد همه چیز را تغییر داد. چیزى که تا آن زمان ناشناخته بود از 
آسمان به زمین جارى شد و عیسى آن را «وعده پدر» نامید (اعمال رسولان 4:1). 
وعده. در میان غریب به 8000 وعده خدا در کتاب مقدس خطاب شدن چیزى به 
عنوان وعده باعث مى شود به تنهایى و به طور خاص بتوان آن را متمایز دانست. 
مسیح آن را به وعده خاص خود تبدیل کرد. این هدیه خداوند به اوست که او هم 

آن را به ما هدیه مى دهد، همان طور که یحیى تعمید دهنده هم گفت:
«من خود نیز او را نمى شناختم، اما همان که مرا فرستاد تا با آب تعمید 
دهم، مرا گفت: هر گاه دیدى روح بر کسى فرود آمد و بر او بماند، بدان همان 
است که با روح القدس تعمید خواهد داد. و من دیده ام و شهادت مى دهم که 

این است پسر خدا» (انجیل یوحنا 1: 33و34).

وقتى کلمات شکست مى خورند
کند.  مى  استفاده  حیات»  آب  «دریا  جاى  به  مختلفى  هاى  توصیف  از  یوحنا 
کتاب مقدس هم این موضوع را به اشکال مختلف بیان نموده است: تعمید در آتش 
لوقا  (انجیل  قدرت»  با  شده  لوقا 16:3) «آراسته  انجیل  متى 11:3؛  (انجیل  مقدس 
(افسسیان  روح  از  شده  پر  روح؛  در  ور  غوطه  خداوند؛  روغن  با  مسح  49:24)؛ 
18:5)؛ دعا و یا زندگى و راه رفتن در روح (غلاطیان 25:5 ؛ رومیان 26:8)؛ بدن 
ما معبد روح القدس خواهد بود (اول قرنتیان 19:6)؛ دریافت تسلى دهنده اى غیر 

از خود مسیح (انجیل یوحنا 16:14). 

آلبوم تصاویر
طرح هایى وجود دارند اما باید با جزئیات و رنگ کامل گردند. کتاب مقدس 
و  آیات  از  پر  که  تصاویرى  است.  کار  حال  در  القدس  روح  تصاویر  از  آلبومى 
معجزات است. این همه چیز را طورى نشان مى دهد که گویى «آنها همراه عیسى 
بوده اند» بعد از آن دنیا وارونه شد و مردم خواستار شناخت خداوند شده و از 
این تجربه جدید لذت بردند. این موضوع به معنى نوعى علاقه مذهبى و یا صرفا 
بازدید از کلیسا نیست، بلکه  قومى جدید با ایمانى پر جنب و جوش است. پولس 
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رسول مى گوید «خداوند حتى زمانى که در نافرمانى هاى خود مرده بودیم ما را 
با مسیح زنده کرد...» (افسسیان 5:2) و براى همین هم ما «با همه نیرویى که از 
قدرت پر جلال او سرچشمه مى گیرد، از هر حیث نیرومند مى شویم» (کولسیان 

11:1). پادشاه عیسى مسیح خود این وعده را داد:
«اما چون روح القدس بر شما آید، قدرت خواهید یافت» (اعمال رسولان 8:1).

ما به عنوان ایماندرانى با تولد تازه، خاص هستیم؛ ما مقدس هستیم و تعمید 
گرفته  نظر  در  برایمان  عیسى  که  ماست  تجربیات  بعدى  مرحله  القدس  روح  در 
است. عیسى با مرگ و رستاخیز خود و با نشستن به دست راست خداوند این 

امر را میسر ساخت و این چه هدیه ارزشمندى است!  

روح القدس کیست؟
شما  به  تا  فرستاد  نخواهد  آسمان  از  تبلیغاتى  ایمیل  یک  شما  براى  خداوند 
توضیح دهد او چه کسى است. کارهاى انجام شده توسط روح او روى زمین قابل 
رویت است. روح القدس یک شخص است؛ او خداوند در حال انجام فعالیت است. 
خلقت این طور آغاز شد که «و روح خدا سطح آبها را فرو گرفت» (پیدایش 2:1). 

بعد از آن وقتى که خدا خادم خود را انتخاب نمود روح خدا در او قرار گرفت :
«آنگاه موسى به بنى اسرائیل گفت: بنگرید که خداوند بصلئیل پسر اورى 
نوه حور از قبیله یهودا را برگزیده است، و او را با روح خدا پر کرده، بدو 
مهارت، فهم و دانش در انواع صنایع بخشیده است، نیز به او و اهولیاب 
تعلیم  دیگران  به  که  بخشیده  را  توانایى  این  دان،  قبیله  از  اخیسامک  پسر 

دهند.» (خروج 35: 34،31،30).

«پس روح خداوند بر عتنئیل آمد، و او اسرائیل را داورى کرد» (داوران 10:3).

«آنگاه روح خداوند جدعون را در برگرفت» (داوران 34:6) و مى بینیم که جدعون 
از اسرائیل دفاع مى کند (داوران 11:6، 35:8). روح در سامسون قرار گرفت و 
او قدرتى ما فوق طبیعى داشت (داوران 1:13 و 31:16). باز مى بینیم روح خدا 
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بر یفتاح قرار مى گیرد و او اسرائیلیان را رهایى مى دهد (داوران 1:11 و 7:12). 

بعد از داوران این سموئیل نبى است که هدایت قوم را در تمام عمر به عهده 
بلکه  نشد،  آورده  انسان  اراده  به  هیچگاه  وحى  «زیرا  چطور؟  اما  گیرد.  مى 
آدمیان تحت نفوذ روح القدس از جانب خدا سخن گفتند.» (دوم پطرس 21:1). 
میکاه نبى هم اینطور شهادت مى دهد که «اما من به روح خداوند از قوت پر 

گشته ام» (میکاه 8:3).

داده  وعده  مسیح  که  است  روحى  همان  این  بودند.  القدس  روح  انبیاى  اینان 
است که روح حکمت و معرفت، خلاقیت، قدرت، شفا، روح قوت، اطمینان و تقوا 

است . 
قدرت خداوند یک شارژ ویژه براى افرادى خاص و با استعداد نیست ، بلکه 
شامل افرادى که ضعیف و ناشناخته هستند  هم مى شود. «ضعیفان را قوت مى 

بخشد، و نا توانان را نیروى بیشتر عطا مى کند» (اشعیا 29:40).

چهار تصویر فوق العاده
ما باید چهار تصویر از آلبوم کتاب مقدس را به خوبى در نظر بگیریم.

آرزوى انبیا
ملاقات  خیمه  در  مشایخ  از  نفر   70 بر  را  خود  دست  موسى  تصویر:  اولین 
گذاشت و روح خدا در آنها قرار گرفت. همان موقع در اردوگاه الداد و میداد هم 
شروع به نبوت کردند، پس مرد جوانى دویده و این موضوع را به موسى اعلام 
کرد. سپس یوشع پیش خود فکر کرد که نبوت باید در انحصار موسى باشد. «اى 
سرورم، موسى ایشان را باز دار! اما موسى وى را گفت: آیا تو به خاطر من حسد 
مى برى؟ کاش که تمامى قوم خداوند نبى بودند و خداوند روح خود را بر ایشان 

افاضه مى کرد.» (اعداد 24:11 ؛ 29).
ادامه  سال  از 1200  بیش  براى  وضعیت  این  همزمان!  صورت  به  نفر  هفتاد 
اتفاق  فردى  و  موقتى  صورت  به  معمولا  و  بود  نادر  تجربیات  گونه  این  داشت. 
مى افتد. به هر حال، آرزوى موسى این بود که روح بر قلب بسیارى قرار بگیرد.
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آسمان روشن
باعث  گناه  اما  شد.  ساخته  کامل  عملیات  یک  طى  سلیمان  معبد  دوم:  تصویر 
تضعیف قوم مى شد. نبى اى در اورشلیم ایستاده و درباره وقوع داورى به آنها 
اخطار داد. در درون تلسکوپ نبوت، یوئیل نبى آسمانى را با ابرهاى جنگ، ترس 
و خرابى دید که به سمت اسرائیل مى آید، همان طور که ما اکنون مى دانیم یوئیل 
یک نبى واقعى بود. به هر حال یوئیل چیزهاى دیگرى هم به مردم اسرائیل گفت: 
در وراى نبوت درباره داورى خدا، او درباره احیا آنها هم صحبت کرد و همچنین 

خبرى بسیار خوش به آنها داد. 
«پس از آن، روح خود را بر تمامى بشر فرو خواهم ریخت؛ پسران و دختران 
شما نبوت خواهند کرد، پیرانتان خوابها و جوانانتان رویاها خواهند دید. نیز 
در آن روزها حتى بر غلامان و کنیزان، روح خود را فرو خواهم ریخت. در 
آسمان و بر زمین عجایب به ظهور خواهم آورد، از خون و آتش و ستونهاى 

دود.» (یوئیل 2: 28-30).

تمام امتیازات
خویش  معشوقه  دستان  روى  شو  و  شست  جهت  به  کنیزان  روزها  آن  در 
این  بر  حتى  را  خود  روح  که  است  داده  وعده  خداوند  اما  ریخت،  خواهند  آب 
خدمتگزاران هم خواهد ریخت. در واقع این نبوت مى گوید روح القدس روى تمام 

جهانیان از هر گروه و سن و نژاد ریخته خواهد شد.
خود  منتخب  خادمان  براى  خداوند  که  کارى  است.  حساس  بسیار  نکته  این 
انجام داد امتیازى است که مى تواند شامل حال هر کسى که فراخوانده شده است 
بشود.تصور و یا باور این موضوع براى خیلى ها بسیار سخت بود. اما خداوند 

همیشه وفادار است و کلام او همیشه استوار است.
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نبى اى در لباسى چرمى
تصویر سوم: یحیى تعمید دهنده در لباس چرمى ایستاده در دریا اردن. او 
اولین نبى خدا بعد از 400 سال بود. جمعیت زیادى براى شنیدن کلام او و تعمید 
گرفتن نزد او آمدند. او با پیامى همچون رعد قوم را به توبه و آماده شدن دعوت 

مى کرد و مى گفت ظهور آن که مدت ها منتظرش بودیم نزدیک است.
«من شما را براى توبه، با آب تعمید مى دهم؛ اما آن که پس از من مى آید تواناتر 
از من است. او شما را با روح القدس و آتش تعمید خواهد داد» (انجیل متى 11:3)

با یک تعمید معمولى روبرو نیستیم
بیست و چهار ساعت بعد در میان کسانى که آمده بودند تا تعمید بگیرند یحیى 
مرد جوانى را دید که در آب ایستاده و منتظر اوست: «تو! عیسى! من لایق آن 
نیستم که تو را تعمید بدهم. تو باید مرا تعمید بدهى!» خداوند به یحیى نشان داده 
بود که عیسى همان شخص منتخب است «همان که باید بیایید» (انجیل متى 3:11 
؛ انجیل لوقا 19:7و20). او آمد تا کارى بزرگ تر از کار یحیى انجام بدهد. عیسى 
تعمید دهنده نیازى به هیچ چیز فیزیکى مانند آب ندارد زیرا او با آتشى از بهشت 
تعمید مى دهد، که خود امرى روحانى است. یحیى در آب سرد دریا اردن ایستاده 
بود، اما عیسى در دریا آتش خالص ایستاده است. یحیى براى چند روزى تعمید 
مى داد؛ اما عیسى در طول اعصار به این کار مشغول خواهد بود و این تنها شامل 
گروهى در روز پنتیکاست نیست، بلکه مى تواند تمام جان ها را اینچنین سیراب 
چیزى  یعنى  این  است،  مشغول  کار  این  به  کماکان  حال  تا  روز  آن  از  او  سازد. 

حدود 700000 روز بعد از آن!      

نگه دارندگان وعده
تصویر چهارم: ترس حاصل از اعدام عیسى باعث شده بود که 120 شاگرد 
بدون سر و صدا دور هم جمع بشوند. عیسى به آنها گفته بود «من موعود پدر 
خود را بر شما خواهد فرستاد؛ پس در شهر بمانید تا آنگاه که از اعلى با قدرت 
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آراسته شوید.» (انجیل لوقا 49:24). پس آنها نشسته و انتظار کشیدند، و دنیا هم 
آنها را فراموش کرد. هیچ اتفاق و حادثه ى عجیبى رخ نمى داد و همه چیز به نظر 

معمولى مى رسید.

روز پنتیکاست
روز دهم در واقع یکشنبه بود روز جشن هفته ها که آن را پنتیکاست هم مى 
خوانند. در ساعت 9 صبح، کاهن معبد باید نوبر محصول و میوه را در حضور 
خداوند تکان بدهد. از آن جایى که این موضوع خود نشان دهنده صعود عیسى به 

اعلا است. تندبادى در آسمان اورشلیم شروع به وزیدن گرفت. 
عیسى با صع  به آسمان و قرار گرفتن در جایگاه خود این بار را آزاد نمود. و 
حالا انجا در آسمان باز این باد نزول مى نمود. روح القدس آمد زیرا در این زمان 
راه او از آسمان باز شده بود. جلال بر خدا، این راه تا  حالا که هنوز بسته نشده 
است! وقتى که پرده بین خانه خدا در زمان مرگ عیسى پاره شد احتمالا بعد از 
آن کاهنان تلاش کرده اند آن را بدوزند. اما دیگر هیچ کس حتى شیطان با تمام 
نیرو هایش نمى تواند این پرده را دوباره برقرار کند. این راه تازه و بازى براى 

زندگى است که همیشه باز خواهند ماند.

شعله هاى کهربایى
و  جلال  در  این  طریق  از  حالا  دید.   ور  شعله  اى  بوته  در  را  خداوند  موسى 
شکوه باز شده و هیچ کس نمى تواند آن را ببندد، همان آتش و همان روح القدس 
مى آید.  حالا این شعله کهربایى و درخشان در بالاى سر شاگردان منتظر قرار 
گرفته بود. تمام آسمان آن لحظه با شکوه را دیده و شادمان بودند. اینک روح 
القدس در میان آنها و در آنها بود. تجربه اى که هیچ کس تا قبل از آن تجربه 
نکرده بود. هیچ کلمه اى براى توصیف آن زیبایى وجود ندارد. بعد از آن خدا کلام 
و زبان هاى تازه را به آنها بخشید تا بتواند «از کارهاى عجیب خدا» سخن بگویند 

( اعمال رسولان 11:2) و به یک مزور نویس تبدیل شوند.     
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تسلى دهنده
توضیح این موضوع ساده است: شاگردان به عیسى تعلق داشتند. تا زمانى 
که او روى زمین همراه ایشان بود آنها مى توانستند کارهاى خارق العاده انجام 
بدهند. اما وقتى که عیسى به نزد خداوند رفت، شاگردان تنها و از کار افتاده شدند. 
به هر ترتیب خداوند به قول خود براى آنان عمل کرد: «او مدافعى دیگر به شما 

خواهد داد که همیشه با شما باشد» (انجیل یوحنا 16:14).
کلمه تسلى دهنده (paraclete) یعنى «کسى که کنار شما راه مى آید.» به مدت 
سه سال و نیم عیسى شبانه روز همراه آنها بود، به آنها تعلیم مى داد و براى این 
زندگى و ابدیت به آنها امید مى بخشید. این روستاییان هر روز اخبارى تسلى بخش 
از استاد خود عیسى مسیح دریافت مى کردند. اما در غیبت صورت فیزکى او روى 
زمین، آنها نیاز به شخص دیگرى داشتند تا قدم پیش گذاشته و نقش تسلى دهنده را 

ایفا کند و آن شخص همان شخص سوم الوهیت یعنى روح القدس بود.

یارى دهنده اینجاست!
کلمه «یارى دهنده» یعنى کسى که به راحتى در زمان نیاز به شما کمک مى کند. 
عیسى براى سه سال همراه شاگردان بود و او اولین یارى دهنده و تسلى دهنده 
بزرگ آنها محسوب مى شد. اما بعد از عیسى شخصى دیگر، یارى دهنده و تسلى 
دهنده ایى دیگر آمد که همان روح القدس در روز پنتیکاست بود. مانند آن بود که 
عیسى همراه آنها باشد و اینک آنها با شهامت مى توانستند انجیل را موعظه کرده، 
بیماران را شفا داده، ارواح شریر را بیرون کرده و آیات و معجزات از خود نشان 
روح  در  که  فردى  خصوصیات  و  کردند  مى  عمل  انجیل  شاهدان  مثل  آنها  دهند، 

دوباره متولد شده را داشتند (انجیل متى 28: 19-20 و انجیل مرقس 16: 15-18).

وارث مشترك
ها  وعده  همان  وارث  ما  دارد.  وجود  ما  براى  شرایط  نیزهمان  زمان  این  در 
و  بسپاریم،  او  به  را  خود  و  بیاییم  عیسى  حضور  به  باید  اول  قدم  در  هستیم. 
بعد مى توانیم تعمید قوت را دریافت نماییم. زندگى ما باید به طور کامل شاهد 
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رستاخیز او باشد. این چیزى فرا تر از یک کلام صرف است، زیرا پرى روح در 
مردم کاملا آشکار مى شود.  

فرو رفته در آتش
کلمه «تعمید» داراى یک معناى مذهبى نیست. این کلمه از کارگاه هاى رنگرزى 
یا  پارچه  باشد.  مى   «dipping» آن  انگلیسى  مترادف  و  گیرد  مى  نشات  پارچه 
لباس را در رنگ به طور کامل فرو مى کنیم، و پارچه ماهیت و رنگ را به خود 
مى گیرد. وقتى که مسیح ما را در روح تعمید مى دهد ما هم رنگ آن را دریافت 
مى کنیم یا به نوعى شخصیت آن را به خود مى گیریم و داراى طبیعت الهى مى 
شویم (دوم پطرس 4:1). روح در ما است و ما در روح. ما قوم روح القدس و فرو 

رفته در آتش او هستیم!

تعمید و دیگر فعالیت ها

نجات و بیش از آن
ما از طریق روح القدس نجات و تولد دوباره را دریافت نموده ایم. اما این پایان 
کار او نیست. فعالیت هاى او چند منظوره هستند. او ما را براى شهادت دادن تقویت 
مى کند. تعمید در روح یعنى مردم با فیض نجات یافته و تولد دوباره دارند و مى 

توانند تجربه تازه اى داشته و با روح تقویت شده و شاهدى براى عیسى باشند.

این یک انتخاب نیست
براى  حتى  موضوع  این  است؟  چقدر  القدس  روح  در  تعمید  بودن  ضرورى 
شاگردان مسیح که بیماران را شفا داده و دیو ها را اخراج مى کردند ضرورى 
بود. زیرا تمام کارهاى آنها فقط تا زمانى که مسیح همراه آنها بود ممکن مى بود. 
عیسى مسیح به آنها گفت صبر کنید تا روح را دریافت نمایید و قبل از آن اقدام به 
انجام کارى نکنید. مریم، مادر مسیح یک نمونه بود. او به خوبى روح القدس را در 
زندگى خود مى شناخت و قبل از متولد شدن مسیح مدتها در اورشلیم منتظر ماند 
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تا کار روح که «وعده پدر» خوانده مى شود به انجام برسد. پس اگر او چنین کرد 
ما هم بدان نیاز داریم (اعمال رسولان 4:1).

پوشیده با قدرت
این فقط نشستن و شنیدن صداى عیسى نبود که شاگردان را به افرادى بزرگ تبدیل 
کرد. زیرا «بعضى ایمان داشته و بعضى شک دارند» (انجیل متى 17:28؛ انجیل مرقس 
13:16؛ انجیل لوقا 41:24) این اتفاق زمانى براى آنها رخ داد که در روح القدس تعمید 
گرفتند. آنها از ترس یهودى ها درها را بسته بودند (انجیل یوحنا 19:20). قطعا آنها به 
خیابن نرفتند و فریاد نکشیدند «عیسى زنده است!» آنها به صورت پنهانى در جلیل با هم 
دیدار کردند و حتى برگشته و به ماهیگیرى مشغول شدند (انجیل یوحنا باب 21). بعد از 
آن به جاى این که از یهودیان ترسان باشند، این مردم بودند که در برابر آنها ترسان و 
لرزان بودند «اى براداران، حالا باید چه کنیم؟» (اعمال رسولان 37:2). تمام این تغییرات 

حاصل روز پنتیکاست بود. این همان چیزى بود که عیسى گفته بود:
«اما چون روح القدس بر شما آید، قدرت خواهید یافت و شاهدان من خواهید 

بود... تا دورترین نقاط جهان» (اعمال رسولان 8:1 )

چطور این اتفاق اولین بار رخ داد

صدایى از بهشت
بیایید دوباره به چهار تصویر نگاه کنیم:

«چون روز پنتیکاست فرا رسید، همه یکدل در یک جا جمع بودند که ناگاه 
صدایى همچون صداى وزش تندبادى از آسمان آمد و خانه اى را که در 
آن نشسته بودند، به تمامى پر کرد. آنگاه، زبانه هایى دیدند همچون زبانه 
هاى آتش که تقسیم شد و بر هر یک از ایشان قرار گرفت. سپس همه از 
روح القدس پر گشتند و آن گونه که روح بدیشان قدرت تکلم مى بخشید، به 

زبانهاى دیگر سخن گفتن آغاز کردند.» (اعمال رسولان 2: 1-4).
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این یک وعده تو خالى نیست
این یک قدرت و شکوه الهى است! باب دوم کتاب اعمال رسولان واقعا پر سر و صدا 
و پر از فعالیت است. پدر آسمانى وعده توخالى نمى دهد، تا امید ما را بسازد و بعد به 
ما بخندد. عیسى مسیح گفت: «به تمام دنیا بروید...» (انجیل مرقس 15:16). لحظه اى 
که زبانه هاى آتش در بالاى سر آنها قرار گرفت و آنها را لمس کرد فعل رفتن در آنها 
فعال شد. خدا کار کرد و بعد آنها هم شروع به کار کردند. یک عمل الهى با عکس العمل 
انسانى همراه خواهد بود، به همین دلیل هم نام این کتاب را اعمال رسولان گذاشته اند. 
چیزى از آسمان جارى شد و بر روى زمین جریان گرفت. «از بطن او نهرهاى آب زنده 
روان خواهد شد.» (انجیل یوحنا 38:7)، این جریان فقط براى یک رضایت احساسى نبود 
و فقط هم درون شخص اتفاق نمى افتد. شاگردان نگفتند «بیایید هر هفته جلسه دعا داشته 
باشیم تا هر هفته اینچنین قدرت بیابیم.» آنها هیچ وقت دوباره براى خودشان این قدرت را 
درخواست نکردند، زیرا مى دانستند که این قوت را در اختیار دارند. پطرس رسول به مرد 
فلجى که کنار دروازه زیبا نشسته بود گفت «آنچه دارم به تو مى دهم» (اعمال رسولان 6:3).

انجیل آتشین
مشغول  اجتماعى  مسائل  فصل  و  حل  به  شروع  و  ننشستند  میز  پشت  آنها 
نکردند. آنها نمى توانستند این طور باشند زیرا حس مى کردند باید کارى انجام 
دهند. پطرس ایستاد و جهان اولین موعظه انجیل را شنید. و عصر مسیحیان آغاز 

شد. قطعا این اتفاق به خاطر آتش انجیل رخ داد.

بشارتى پر ثمر
سه هزار نفر نجات را دریافت کردند. این برنامه روز پنتیکاست بود. در واقع 
تثلیث و تمام ذات خداوند این طور برنامه ریزى کردند که نجات و بشارت به این 
ترتیب به جریان در بیایید. خداى پدر همراه با مسیح صعود کرده، روح را براى 

نجات آدمیان به دنیاى گمشده فرستاد (اشعیا 16:48).
این دقیقا هدف اصلى تعمید در روح القدس است. این همان کار یعنى نجات مردم 
است که خداوند انجام مى دهد. ما چه کار مى کنیم؟ این تعمید براى بازى و هیجان 
نیست، بلکه تا به ما کمک کند بتوانیم در کنار خدا به کار مشغول بشویم. ما مى دانیم 

چرا عیسى و روح القدس آمدند. اما سوال اینجاست، ما چرا اینجا هستیم؟
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تغییرات روح القدس
روز پنتیکاست روز عظیمى بود! دریا ها جارى شده و تمام امپراتورى روم 
را فرا گرفتند. خیلى از مردم آرزو مى کنند اى کاش به روزهاى کلیساى اولیه 
بازگردند، اما دلیل آن ایام، روزى خاص یا انسانهاى خاص نبود. بلکه تعمید در 
به  و  گشتند  مى  بر  جلیل  به  همه  شاگردان  آن  بدون  بود.  آن  دلیل  القدس  روح 
ماهیگیرى مشغول مى شدند و احتمالا در ایام پیریشان داستانهاى عجیب دوران 
تغییر  را  جهان  آنها  آن،  جاى  به  اما  کردند.  مى  تعریف  بقیه  براى  را  جوانیشان 

دادند. تعمید امروز هم به همه تعلق دارد.     

براى امروز
روح  در  تعمید  گویند  مى  و  کرده  محروم  را  ایمانداران  خواهند  مى  ها  خیلى 
القدس نشانه اى بود به جهت ایمانداران اولیه و تا زمانى که کلیسا در مسیر خود 
قرار بگیرد. آنها پیشنهاد مى کنند که باید بدون این معجزات و عطایا به کار خود 
ادامه بدهیم. این کار مسیحیان اولیه را به گروهى از نخبگان تبدیل مى کند و که 
ما هم نمى توانیم به مسیحیانى مثل آنها تبدیل بشویم. کتاب مقدس اینطور به ما 
پیشنهاد نمى دهد. این یک تئورى است که از روى بى ایمانى ساخته شده است. 
در واقع وقتى که پولس رسول بعد از 20 سال که کلیساى افسس بنا شده بود، 

به آنجا رفت و 12 نفر در روح القدس تعمید گرفتند (اعمال رسولان 19: 6و7).

پنتیکاست براى تمام نسلها
هر نسلى نیاز به پنتیکاست دارد. در سال 30 بعد از میلاد جمعیت کره زمین 
یکصد میلیون بود. اما امروز به بیش از هفت میلیارد رسیده و کماکان هم رشد 
مى کند. تقریبا ده برابر بیشتر از آنچه در قرن اول مسیحیت وجود داشت حالا 
افرادى را داریم که مسیح را نمى شناسند. کلیسا کماکان به کاشت نیاز دارد. بى 
ایمانان وجود خداوند را در همه جا به طور کامل نادیده مى گیرند و به طور قطع 

نیاز ما به نیروى روح القدس بسیار بیش از قبل است.
اکنون مى خواهم براى شما با دقت توضیح بدهم که بر اساس کتاب مقدس 
در  را  پطرس  موعظه  ماست.  دسترس  در  هم  امروز  تعمید  همان  چطور  و  چرا 
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برابر گروه مردم در روز پنتیکاست مطالعه کنید و ببینید تحت مسح روح القدس 
او چطور درباره کسانى که مى توانند تعمید روح القدس بگیرند توضیح مى دهد:

«زیرا این وعده براى شما و فرزندانتان و همه کسانى است که دورند، یعنى 
هر که خداوند خداى ما او را فرا خواند.» (اعمال رسولان 39:2).  

براى شما
نکته اول اینکه پطرس گفت «براى شما» او آنها را خطاب کرده و محکوم مى کند 
«شما به دست بى دینان بر صلیبش کشیده کشتید» (اعمال رسولان 23:2). اما همچنین 
پطرس اعلام مى کند «توبه کنید و هر یک از شما به نام عیسى مسیح براى آمرزش 
گناهان خود تعمید گیرید که عطاى روح القدس را خواهید یافت.» (اعمال رسولان 
38:2). اینان همان مردمانى بودند که مسیح آنها را «نسل شرارت پیشه خواند» (انجیل 

لوقا 29:11)؛ «نسل بى ایمان و منحرف» (انجیل متى 17:17؛ انجیل لوقا 41:9).

فرزندان شما
نکته دوم اینکه او گفت «فرزندان شما» یعنى نسل بعدى. شاید خیلى از آنها دیرتر 
پدر یا مادر شده باشند. این ممکن است تا 100 سال بعد از پنتیکاست هم ادامه کند و 
مردم کماکان برکت یافته و به زبانها سخن بگویند. در لوقا 36:2 به زنى که اشاره شده 
است که تا 84 سالگى بیوه مانده بود. به هر حال کلمه «فرزندان» فقط به خانواده آنها 

اشاره ندارد، بلکه به نسل آنها اشاره داشت و منظور فرزندان اسرائیل است.

به تمام کسانى که دور هستند
نکته سوم، پطرس گفت «به تمام کسانى که دور هستند» منظور هم مسافت و هم 
زمان بوده است، عیسى به شاگردان مى گوید کلیسا با انجیل را به تمام جهان ببرد 
(انجیل متى 19:28، انجیل مرقس 16: 15و16)و این کار مى تواند سالها زمان ببرد. 
زمانى بس بیشتر از دوره رسولان. براى مثال کشور نیوزیلند مى تواند یکى از نمونه 
هاى آخر دنیا باشد، که تا قبل از سال 1814 پاى هیچ خادمى به آنجا نرسیده بود، این 
ماموریت حتى امروز هم هنوز کامل نشده است، و ما هم هنوز به این قوت نیازداریم.
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و هرکس که خداوند او را فرا بخواند
نکته چهارم، پطرس به این نکته اشاره مى کند «هر که خداوند خداى ما او را 
فرا خواند.» این افراد که «هر که» خوانده مى شوند در واقع همان کسانى هستند 
که به مسیح ایمان مى آورند. «هیچ کس نمى تواند نزد من آید مگر آنکه پدرى که 
مرا فرستاد او را جذب کند» (انجیل یوحنا 44:6). به تمام ایمانداران وعده همان 
روح القدسى را که پطرس و 119 نفر از دوستانش دریافت کردند داده شده است. 
همان کارى را که ایمان دارن انجام دادند انجام دهید تا آنچه را آنها دریافت کردند 
دریافت نمایید. باور کنید که وعده خدا به همه ما تعلق دارد «مست شراب مشوید، 

که شما را به هرزگى مى کشاند؛ بلکه از روح پر شوید.» (افسسیان 18:5).

مستقیم از ظرف عیسى
فقط عیسى مسیح است که تعمید دهنده است و نه هیچ کس دیگر. پس به دنبال یک 
تجربه دست دو م نباشید. پنتیکاست خودتان را تجربه کنید. سعى نکنید مثل شخص 
دیگرى این موضوع را در یک جلسه کاریزماتیک تجربه کنید. آتش روح القدس با یک 
شعله بزرگ و واحد نیامد که همه دور آن جمع شده و گرم شوند و یا آن را در طى یک 
کنفرانس دریافت نمایند. بلکه برعکس ، این آتش به شکل زبانه هایى جداگانه ریخته شده 
و بالاى سر هر کدام از شاگردان قرار گرفت (اعمال رسولان 3:2). این موضوع بسیار 
مهم و قابل توجه است. این زبانه هاى آتش در واقع منبع نیرویى قدرتمند و قابل حمل 

بود که هر جا شخص مى رفت همراه او مى بود.

مشتعل به روح القدس
براى  راه  بهترین  کنیم.  مى  زندگى  تاریکى  و  سرد  روحانى  دنیاى  در  ما 
جلوگیرى از یخ زدن این است که خود را با روح القدس مشتعل سازیم. او در 
مذبح قلب شما آتش خود را روشن مى سازد تا شما بتوانید گرما بخش باشید. 

دیگران را گرم کنید و براى گرما به دیگران وابسته نباشید!
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قسمت دوم: تعمید در روح القدس - نحوه 
دریافت آن

شاید با خود فکر کنید دریافت یک چنین هدیه گرانبهایى همچون روح القدس 
حتما باید خیلى پیچیده باشد. اما برعکس درواقع این کار ساده ایى است. دقیقا 
همین جایى که  حالا قرار دارید مى توانید در روح القدس تعمید بگیرید. در این 
بخش من به شما نکات ساده اى را درباره دریافت روح القدس توضیح خواهم داد. 

ایمان داشتن به دهنده 
هزاران نفر به کمپین هاى ما به عنوان بى ایمان مراجعه مى کنند. بعضى از 
آنها واقعا از خداوند دور هستن: افرادى شرور، فاسد، معتاد و ... کارهاى مذهبى 
به آنها کمکى نمى تواند کند. آنها باید در ابتدا نجات را دریافت کنند. پولس گفت 
«شما شسته شده و تقدیس گشته اید» (اول قرنتیان 11:6). احتمالا روحى کثیف 
قبلا در بدن آنها قرار داشته است. با این حال ما صدها هزار نفر را دیده ایم که 
به معبد روح القدس تبدیل مى شوند. چطور؟ فقط دو شرط لازم است: یک، توبه 

و دو ایمان به خداوند عیسى مسیح.
«پطرس بدیشان گفت: توبه کنید و هر یک از شما به نام عیسى مسیح براى 
یافت.»  خواهید  را  القدس  روح  عطاى  که  گیرید  تعمید  خود  گناهان  آمرزش 

(اعمال رسولان 38:2). 

توبه
خواهد  شما  به  دیگر  مدافعى  او  و  خواست  خواهم  پدر  از  «من  گفت:  عیسى 
داد که همیشه با شما باشد » (انجیل یوحنا 14: 16و17). پطرس گفت: «پس توبه 
کنید و به سوى خدا باز گردید تا گناهانتان پاك شود و ایام تجدید قوا از حضور 
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خداوند برایتان فرا رسد. ... براى آمرزش گناهان خود تعمید گیرید که عطاى روح 
القدس را خواهید یافت.» (اعمال رسولان 19:3 ؛ 38:2).  

هدیه مقدس
روح القدس یک وجود مقدس است. کتاب مقدس از کبوتر براى به تصویر کشیدن 
روح القدس استفاده مى کند. کبوتر یک پرنده پاك است و هیچگاه آشیانه خود را 
در مکانى کثیف نمى سازد. او هیچ وقت در جاى آلوده ساکن نمى شود، او بسیار 

حساس است. آب آسمانى در یک کانال یا ذهن و یا دهان آلوده جارى نمى گردد.

شست و شو شده با خون
روح القدس فقط در پسران و دختران شسته شده با خون قرار مى گیرند. هیچ 
کس به اندازه کافى خوب نیست مگر این که خود را در چشمه جلجتا تمیز کند. 
خون قبل از آتش مى آید. بقیه شست و شو ها نه لازم هستند و نه به شما کمکى 
مى کنند. ما نمى توانیم از آنچه که خون مسیح انجام مى دهد خود را بیشتر مقدس 

و یا ارزشمند سازیم. روح القدس یک هدیه است که قابل تصاحب نیست.

ایمان 

«و بدون ایمان ممکن نیست بتوان خدا را خشنود ساخت، زیرا هر که به او 
نزدیک مى شود، باید ایمان داشته باشد که او هست و جویندگان خود را 

پاداش مى دهد.» (عبرانیان 6:11).

«این سخن را درباره روح گفت، که آنان که به او ایمان بیاورند، آن را خواهند 
یافت.» (انجیل یوحنا 39:7).

«اى غلاطیان نادان، فقط مى خواهم این را بدانم: آیا روح را با انجام اعمال 
شریعت یافتید یا با ایمان به آنچه شنیدید؟» (غلاطیان 3: 1و2). 
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با شهامت بیایید
ایمان  معنى  به  اصلا  کردن  درخواست  و  التماس  و  عیسى  حضور  به  آمدن 
را  عیسى  شما  تا  نیست  نیاز  است.  کردن  دریافت  مستلزم  ایمان  نیست.  داشتن 
متقاعد کنید که مهربان باشد و شما را در آتش مقدس تعمید بدهد. او از قبل وعده 
آن را داده است. با شهامت بیایید و آنچه او به شما پیشنهاد مى دهد را دریافت 
کنید. این یک هدیه است، و شما قبل از این که به هدیه دسترسى پیدا کنید نیاز 

دارید تا به هدیه دهنده ایمان پیدا کرده و او را بشناسید.

بیشتر از این تاخیر نکنید
اما پس «انتظار در اورشلیم» چه مى شود؟ عیسى به شاگردان گفته بود صبر 
کنید اما دلیل آن این بود که «زیرا روح هنوز عطا نشده بود، از آن رو که عیسى 
تاریخى  لحظه  این  منتظر  باید  آنها  یوحنا 39:7).  (انجیل  بود.»  نیافته  جلال  هنوز 
مى ماندند. اما او حالا اینجاست. پنتیکاست یک حقیقت است و شما مى توانید به 
صورت شخصى آن را ترجمه کنید. نیازى به یک جلسه براى درخواست دادن 
نیست، فقط لازم است دریافت کنید. عیسى دوست دارد کلام خود را در زندگى ما 

تحقق ببخشد. ما ایمانداران هستیم و نه گدایان.

زبانى مقدس
وقتى که ما یک تعمید واقعى بگیریم، این تعمید نشانه هاى واقعى هم به همراه 

خواهد داشت.
«سپس همه از روح القدس پر گشتند و آن گونه که روح بدیشان قدرت تکلم 

مى بخشید، به زبانهاى دیگر سخن گفتن آغاز کردند.» (اعمال 4:2).

کردند.  مى  ستایش  را  خداوند  شاگرد   120 افتد؟  مى  اتفاق  این  چطور  اما 
«بعد تندبادى از آسمان شنیده شد» (اعمال 2:2) بعد زبانه هاى آتش آنجا بود 
و قلب آنها از شدت شادى نزدیک به انفجار بود. آنها دهان خود را باز کردند تا 
صحبت کنند، و در آن لحظه روح به آنها اختیارى داد تا به زبانى که برایشان 

ناشناخته بود سخن بگویند. به همین سادگى.
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تاثیر مشابه
داشته  همراه  به  را  تاثیر  همین  باید  کنیم،  دریافت  را  تعمید  همین  هم  ما  اگر 
باشد. تعمید دهنده عیسى است و نه روش کارش و نه خودش تغییر نکرده است. 
در پادشاهى خداوند ما کپى از روى کپى نیستیم، بلکه هر کدام نسخه اصلى از 
روى عیسى مسیح هستیم. وقتى که ما تعمید روح القدس را ترجمه مى کنیم یک 

تجربه کهنه بلکه تجربه اى منحصر به فرد را خواهیم داشت.

زبانها
به توانایى سخن گفتن به زبانها در کتاب اعمال رسولان اشاره شده است:

«شمارى از ایمانداران یهودى نژاد که همراه پطرس آمده بودند، چون دیدند 
روح القدس حتى بر غیر یهودیان نیز فرو ریخته است، در حیرت افتادند. زیرا 
شنیدند که ایشان به زبانهاى غیر سخن مى گویند و خدا را مى ستایند.» 

(اعمال رسولان 10: 45و46). 

زمانى که رسولان از روح پر شدند سخن گفتن به زبانها نشانه اى براى تعمید 
روح القدس بود. شمعون جادوگر شاهد این عمل مافوق طبیعى روح بود (اعمال 
رسولان 8: 19-17). پولس رسول این تعمید را دریافت کرد (اعمال رسولان 17:9) 
و اعلام کرد به زبانها سخن مى گوید ( اول قرنتیان 18:14). در موارد دیگر هم 

همین موضوع اشاره شده است: اعمال رسولان 17:11 ، 52:13 ، 6:19 . 
در روز پنتیکاست پطرس با توضیح نبوت یوئیل نبى نشان مى دهد چه اتفاقى 
رخ داده است (اعمال رسولان 2: 19-17). یوئیل پیش بینى کرده بود که مردم نبوت 
خواهند کرد. و به زبانها سخن خواهند گفت، پطرس گفت «این همان است» (اعمال 

رسولان 16:2). سخن گفتن به زبانها وقتى که ترجمه شود مثل نبوت خواهد بود.
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نشانه اى قابل لمس
چه نشانه بهترى خداوند مى تواند به ما بدهد تا ما را مطمئن سازد که روح 
القدس همراه ماست تا ما با اطمینان به موعظه انجیل مشغول شویم؟ اگر ما مثل 
پولس رسول احساس ترس و لرز و ضعف کنیم (اول قرنتیان 3:2) شگفتى دعا 
به زبانها مى تواند به ما اطمینان ببخشد. بدون داشتن علائمى بیرونى هر چه قدر 
هم که ما دعا کنیم نمى توانیم اطمینان حاصل کنیم، براى همین هم سخن گفتن به 

زبانها اتفاق مى افتد تا ما اطمینان پیدا کنیم و ایمانمان تقویت شود. 

رمز پنهان روح القدس 
چه چیز فوق العاده اى! پولس رسول سخن گفتن به زبانها را همچون گفتن 
رازها به خداوند توصیف مى کند (اول قرنتیان 2:14). زبانها تنها زبانى هستند 
که شیطان قادر به درك آن نیست. شیطان در این شرایط گیج مى شود زیرا او 
حتى الفبا ى روح القدس را هم نمى داند. شیطان قادر به شکستن کد رمزى روح 
القدس نیست، و همین کد رمزى است که ارتباط ما را با تخت پادشاهى در آسمان 

بر قرار مى کند.   

ساخته شده براى دعا
بدن هاى ما «معبد روح القدس است» (اول قرنتیان 19:6). عیسى گفت معبد 
باید خانه دعا باشد (انجیل متى 13:21 ؛ انجیل مرقس 17:11). اگر بدنهاى ما معبد 
ما  درون  از  او  پس  است،  ساکن  آن  در  القدس  روح  که  است  دعایى  ى  خانه  و 
خالصانه و با قدرت دعا خواهد به طورى که دعاى ما به تخت پادشاهى خداوند 
برسد. روح دعا را دوست دارد، براى همین هم مشتاق دعا کردن است. این یک 
«اما  گفت  عیسى  است.  قوت  نقطه  و  شکوه  با  اى  تجربه  قطعا  اما  نیست  وظیفه 
چون روح راستى آید، شما را به تمامى حقیقت راهبرى خواهد کرد... او مرا جلال 

خواهد داد» (انجیل یوحنا 16: 13و14).
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نشانه پنتیکاست
دیدنى  جلال   «shekinah» نور  کرد  تمام  را  معبد  ساخت  سلیمان  که  وقتى 
خداوند، خانه خدا را پر ساخت به طورى که کاهنان نتوانستند به خانه خدا داخل 
شوند، و تمام مردم روى بر زمین نهاده و خدا را پرستش کرده و شکر نمودند 

(دوم تواریخ 7: 3-1). در عهد قدیم اینچنین این اتفاق رخ داد.

تمام خانه
وقتى که ما نجات را دریافت مى کنیم، نور مسیح در تمام روزنه هاى قلب ما 
شروع به تابش مى کند، اما وقتى که ما در روح القدس دعا مى کنیم، او هر چهار 
بعد وجود ما را در بر مى گیرد یعنى روح، روان، ذهن و جسم . او تمام وجود ما 

را پر ساخته و تعمید مى دهد.

 بخواهید، بجویید، بکوبید
در نهایت خواستن تنها رمز کار است. وقتى که ما توسط خون عیسى مسیح 
شسته شویم، فرزندان خدا خوانده مى شویم. تعمید روح القدس در واقع حق تولد 
ما محسوب مى شود. عیسى درباره این هدیه ما را تشویق مى کند: «بخواهید.. 
بجویید...بکوبید... زیرا هر که بخواهد، به دست مى آورد و هر که بجوید، یابد؛ 
ایمان  لوقا 11: 9و10). «با  (انجیل  شود.»  گشوده  رویش  به  در  بکوبد،  که  هر  و 

درخواست کند و هیچ تردید به خود راه ندهد» (یعقوب 6:1).    

بدون واسطه
به  گاه  هیچ  شیطان  است.  خداوند  طرف  از  تنها  کنیم  مى  دریافت  ما  آنچه 
دعاهایى که در نام عیسى مسیح انجام مى گیرد جواب نمى دهد. اگر ما از پدر 
آسمانى روح القدس را دریافت نماییم او اصلا نمى تواند جلوى ما را بگیرد. هیچ 
روح شریرى نمى تواند هویت روح القدس را جعل کند و یا خود را به جاى او جا 

بزند. انجیل لوقا 11: 13-11 را مطالعه کنید:
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مى  بدو  مارى  بخواهد،  ماهى  او  از  پسرش  اگر  پدران،  شما  از  یک  «کدام 
بخشد؟ یا اگر تخم مرغ بخواهد، عقربى به او عطا مى کند؟ حال اگر شما 
با همه بدسیرتى تان مى دانید که باید به فرزندان خود هدایاى نیکو بدهید، 
چقدر بیشتر پدر آسمانى شما روح القدس را به هر که از او بخواهد، عطا 

خواهد فرمود.»
و این جواب نهایى است. ما نمى توانیم اطمینانى از این واضح تر داشته باشیم.

شما باید چه کار کنید
در  خواهد  مى  خداوند  دانید  مى  پس  اید،  خوانده  را  کتاب  این  شما  که  حالا 
زندگى شما چه کارى انجام بدهد: و آن کار تعمید دادن شما در روح القدس است. 
به یاد داشته باشید که فقط عیسى تعمید دهنده است (انجیل یوحنا 33:1). و او 

اکنون هم همراه شما است.
اگر شما عیسى مسیح را به عنوان خداوند و نجات دهنده خود پذیرفته اید، 
پس گناهان شما بخشیده شده است. شما باید خود را در خون بره شست و شو 
کنید تا از گناهانتان پاك شده و قادر شوید این هدیه شکوهمند را دریافت نمایید. 
براى این کار شما نیاز به خدمات هیچ کلیسایى ندارید. عیسى در هر لحظه همراه 

شماست. پس شروع کرده نام او را ستایش کنید.
خداوند را پرستش کنید، نام او را بسرایید تا عیسى مسیح شما را در روح 

القدس و آتش تعمید دهد. 
هر آنچه که مسیحیان اولیه دریافت کردند امروز براى شما و هر کسى دیگرى 
در دسترس است، زیرا عیسى شما را دوست دارد. به یاد داشته باشید که براى 
شما  داشتن  دوست  براى  او  کنید.  متقاعد  را  عیسى  شما  نیست  نیازى  کار  این 
نیازى به متقاعد شدن ندارد، زیرا او به قدرى شما را دوست دارد که مى خواهد 

شما را در روح القدس حتى در همین لحظه تعمید بدهد.... همین  حالا. 
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بگذارید اتفاق بیافتد!

خداوندگار عیسى مسیح بگذار تا آنچه براى 
120 شاگردت رخ داد براى من هم اتفاق بیافتد 

و مانند آنها من هم از روح القدس پر شوم. 
همان طور که در انجیل مرقس 20:16 خوانده 
ام: «پس ایشان بیرون رفته، در همه جا موعظه 
مى کردند، و خداوند با ایشان عمل مى کرد و 

کلام خود را با آیاتى که همراه ایشان بود، ثابت 
مى نمود.» من هم بیش از این تاخیر نخواهم 

کرد و تقویت، اصلاح و مسیر تو را مى پذیرم. 
از تو براى مسح خود سپاسگزارم. خداوندا 

بگذار با لبهاى فانى خود انجیل جاودانه تو را 
موعظه کنم و با دستان فانى خود پادشاهى تو 
را بنا نمایم و نام پدر آسمانى را جلال بدهم. 

باشد که تمام دنیا نجات را در نام عیسى مسیح 
دریافت نمایند.  
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